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Še je čas za vpis za šolsko leto 2010/11: 

- PREDŠOLSKA VZGOJA (SSI in PT)

- EKONOMSKI TEHNIK (SSI, PTI)

- TRGOVEC (SPI)

- BOLNIČAR - NEGOVALEC (SPI)

- MATURITETNI TEČAJ (MT) 

- PRIPRAVA NA MATURO

Po 20. septembru smo začeli s predavanji 
v večini srednješolskih programov. 
Kljub temu je še vedno čas, da se vpišete 
v naštete programe. 

Informacije: 506 13 60 in na 
www.lu-skofjaloka.si

Oglasi, volitve 2010
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VSA ZAVAROVANJA NA ENEM MESTU! 

V Agenciji ČELIK, v Frankovem naselju v Škofji Loki 

in na Laborah, Škofjeloška cesta 1, v Kranju.

Odprto od ponedeljka do petka med osmo in osemnajsto

uro, ob sobotah do enajste ure, tudi v Škofji Loki.

V mesecu oktobru 
akcija najugodnejših zavarovanj

vašega doma! 

Agencija ČELIK - MOJA AGENCIJA! 

Lahko jih samo pokličete za informacijo! 
Kar na brezplačno tel. številko - 080 123 5, 

med 8. in 18. uro, ob sobotah pa med 8. in 11. uro.

ZAVAROVALNIŠKO 
ZASTOPANJE



Uvodnik

4 - L O Č A N K A

P R I L O G A  G O R E N J S K E G A  G L A S A  Z A  Š K O F J E L O Š K O  R E G I J O
Občine Gorenja vas - Poljane, Škofja Loka, Železniki, Žiri

September 2010 • Številka 9Leto: XII - ISSN 1408-7103

je mesečna priloga Gorenjskega glasa 
za škofjeloško regijo.

Prilogo pripravlja Gorenjski glas, d. o. o., Kranj 
Bleiweisova cesta 4, Kranj

odgovorna urednica: 
Marija Volčjak 

urednik Ločanke:
Boštjan Bogataj
(bostjan.bogataj@g-glas.si)

novinarji:
Boštjan Bogataj, Vilma Stanovnik, Igor Kavčič, 
Danica Zavrl Žlebir, Matjaž Gregorič, Alenka Brun, 
Ana Hartman, Andreja Kopač, Maja Bertoncelj, 
Jernej Červek

fotografije:
Tina Dokl, Gorazd Kavčič, Polona Mlakar Baldasin

lektoriranje:
Marjetka Vozlič

uredništvo, naročnine:
Bleiweisova cesta 4, 4000 Kranj
telefon: 04/201 42 00
elektronska pošta: info@g-glas.si

oglasno trženje:
Gorenjski glas, d. o. o., Kranj, 
Bleiweisova cesta 4, Kranj
za Ločanko: Mirjam Pavlič (gsm 031/698 627)

mali oglasi: 
telefon: 04/201 42 47
Delovni čas: ponedeljek, torek, četrtek in petek 
od 7. do 15. ure, sreda od 7. do 16. ure, sobote,
nedelje in prazniki zaprto.

priprava za tisk Gorenjski glas, d. o. o., Kranj
tehnični urednik:
Grega Flajnik

tisk: Delo, d. d., Tiskarsko središče
distribucija: Pošta Slovenije, Poslovna enota Kranj

Ločanka je priloga 77. številke Gorenjskega glasa,
28. septembra 2010. V nakladi 14.000 izvodov jo
dobijo vsa gospodinjstva in imetniki poštnih preda-
lov v škofjeloški regiji brezplačno. Naslednja številka
izide 26. oktobra 2010.

L O Č A N K A Šibka varnost pred poplavami

Na naslovnici: Ana Rant s Križne gore 
Foto: Gorazd Kavčič

Pred vrati so lokalne volitve. Volivci se bodo po občinah že čez
slabih 14 dni odločali med kandidati za župane, kjer kaže, da je
tovrstno delo zaradi številnih kandidatov zelo cenjeno (na Škof-
jeloškem je kar 21 kandidatov). Ali gre za dobro plačane službe,
prestiž ali kaj drugega, nam ni znano. Zagotovo pa je naporno
vsake štiri leta potrjevati delovno razmerje za določen čas.

Tega se v gospodarsko kriznih časih vse bolj zavedajo tudi za-
posleni. Mnogo in veliko preveč jih je v zadnjih dveh letih izgu-
bilo službo. Na Škofjeloškem gre sicer v zadnjem letu dosti bolje,
stopnja brezposelnosti se je edino na tem območju Gorenjske
celo zmanjšala. Kljub gospodarski rasti v zadnjem četrtletju in
pozitivni rasti na medletni ravni se okrevanje gospodarstva kaže
zgolj v narekovajih. Upamo le lahko, da bo država držala oblju-
bo ministrice Darje Radić in Merkurja ne bo pustila pod gladi-
no vode. Potop Merkurja bi močno ogrozil številna druga sloven-
ska podjetja.

Z vodo oziroma obilnimi padavinami se je zadnja dva konca
tedna ukvarjala vsa Slovenija. Tudi na Škofjeloškem. Prve napo-
vedi so kazale, da lahko prebivalci znova pričakujejo najhujše.
Na srečo so se vremenarji ušteli. Je pa tudi tokratni rdeči alarm
pokazal strah prebivalcev in vrzeli poplavne varnosti na Škofje-
loškem.

Zakaj poplavlja vedno na istih območjih? Ker poplavna varnost
še vedno ni zadostna. Res je, vode so in bodo vedno odtekale po
najlažji poti, a če ta preveč uničuje zasebno ali javno lastnino, bi
jo bilo pametno ukrotiti. Z javnim denarjem. Saj tudi zasebniki,
ki so ali še gradijo na morebitnih poplavnih območjih, niso kri-
vi, da desetletje po vselitvi izvejo: ”Gradili ste na potencialno
poplavnem območju.” Dovoljenje za gradnjo je izdala država. Ta
pa mora najprej preveriti, nato pa zagotavljati (med drugim) tudi
poplavno varnost.

Ob tokratnih poplavah (po vsej Sloveniji) se je znova pokazala
solidarnost. Nekateri posamezniki sicer s (nekoliko poznejšim)
posredovanjem gasilcev in predstavnikov civilne zaščite morda
niso bili zadovoljni, nam pa se je vtisnil v spomin starejši par iz
Dobrepolja. Območje so zalile tudi osem metrov visoke vode,
znaki in avtobusna postajališča so bila pod vodo, kdaj se bo voda
umaknila, prejšnji teden ni vedel nihče. In omenjeni par? ”Nič
nama ne manjka. Prinesejo nama kruh, mleko in vodo. Dobro
je,” sta povedala. S podstrešnega okna, pod njima pa preostali
del (novejše) hiše v vodi. Optimizem brez primere! Nobenega
jamranja.

Tokratna huda ura je, kot rečeno zgoraj, krajem na Škofjelo-
škem v večji meri prizanesla. Katastrofa, ki se je zgodila natan-
ko tri leta prej v Železnikih, pa se še vedno čuti. Ko strah pride
do kosti, ga je zelo težko odgnati. Tako ob vsakem nekoliko obil-
nejšem deževju Železnikarji s strahom gledajo v nebo in se spra-
šujejo, zakaj spet pri nas? Tokrat je šlo skozi, bo tako tudi na-
slednjič? Na to se ne gre zanašati. Pristojni, uredite že poplavno
varnost (ne le v Železnikih, tudi v Škofji Loki in drugod).

Boštjan Bogataj
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Vadba Ki Aikido 
Društvo Ki Aikido iz Škofje Loke 2. oktobra ob 19.30 vabi na prvo

Ki Aikido vadbo za odrasle v sezoni (in 4. oktobra ob 17. uri še otro-
ke). Ki Aikido predstavlja umetnost, ki je nastala iz borilnih veščin.
Velja za eno redkih veščin, ki ne razvija moči in tehnik, temveč raz-
vija aktivno sproščenost in prilagajanje v vsaki situaciji. Temelj de-
lovanja predstavljajo vrednote: iskrenost, dobrota in toleranca, ki
omogočajo boljši jutri za vse človeštvo. Namen vadbe je boljša kva-
liteta življenja, do katere pridemo, ko spoznavamo sami sebe in za-
čnemo delovati v skladu z univerzalnimi zakoni narave. Na priredit-
vi v Športni dvorani Poden bodo obiskovalci na lastni koži preizku-
sili, kako delujejo ti univerzalni zakoni ter spoznali način delovanja,
ki človeku prižge lesk v očeh. Info: Društvo Ki Aikido Škofja Loka
(Peter Babarović, tel.: 051/417 481, info@kiaikido-sola.si).

Predstavitev turizma na Mestnem trgu
Letošnji, že deveti Dnevi turizma na Loškem se bodo v soboto, 2.

oktobra, zaključili s pisanim dogajanjem na Mestnem trgu. Obiskoval-
ci si bodo od 9. ure naprej lahko ogledali ponudbo kmetijskih pridel-
kov in izdelkov, svoje delo bodo predstavili tudi rokodelci. Na odru se
bodo predstavili mladi glasbeniki in folkloristi. Ob 10. in 11. uri bo
organizirano brezplačno vodenje po Kapucinski knjižnici z ogledom
stalne razstave Škofjeloški pasijon. Ob 11. uri bo na vrsti ogled po Poti
treh škofjeloških gradov. Dolgčas ne bo, saj bodo pohodniki poleg
zgodovine gradov spoznavali tudi različna zelišča, na Starem gradu pa
si bodo najmlajši ogledali lutkovno predstavo Krona kačje kraljice.
Loški muzej in Muzej Železniki bosta ta dan odprla vrata za simbo-
lično ceno en evro. Info: Razvojna agencija Sora (oddelek turizem
LTO, 517 06 00, info@lto-blegos.si, www.lto-blegos.si).

Skrivnost sreče
Na prvo oktobrsko soboto bo na vrsti novo dejanje Otroškega glas-

benega abonmaja v Sokolskem domu. Ob 10. uri bo tokrat na vrsti
otroška opera Skrivnost sreče, ki je avtorsko delo otrok in vzgojite-
ljev Vrtca Sončni žarek. Opera bo prevzela srca mnogih z zgodbo o
potniku, ki je prišel v Škofjo Loko iskat lastno srečo. Mu bo uspe-
lo? Info: Občina Škofja Loka (Andreja R. Megušar, 511 23 05).

Pohod skozi zalo in kostanjev žur
Turistično društvo Žirovski Vrh v nedeljo, 3. oktobra, z začetkom

ob 9. uri vabi na pohod skozi Zalo. Ta se bo začel na eni izmed do-
mačij v Žirovskem Vrhu (pot bo natančno označena iz smeri Gore-
nje vasi in Žirov). Pohodniška pot je krožna, označena je z rumeno
zelenimi oznakami, pot pa bodo kazali tudi vodiči. Pohod, ki traja tri
do štiri ure, bo vključeval postanke na domačijah z raznoliko ponud-
bo, ob tej pa ne bo manjkalo zanimivih doživetij in lepega razgleda.
Ob 13. uri se bo začel zabavni program s peko kostanja. Info: TD Ži-
rovski Vrh (Lucija Kavčič, 031/693 731, lucija@tdzirovskivrh.si).

Razstava treh fotografinj
V mali razstavni galeriji Občine Škofja Loka bo 5. oktobra ob 19.

uri odprtje razstave treh ljubiteljskih fotografinj: Jane Jocif, Jane 
Kuhar in Urške Potrebuješ. Foto3 je ime razstave fotografinj, ki so s
svojo fotografsko potjo močno vezane na Škofjo Loko in njeno 
okolico. Skupno točko so našle v dokumentarni, umetniški in repor-
tažni fotografiji. Info: Občina Škofja Loka, (Andreja R. Megušar,
511 23 05).

Boštjan Bogataj

Ločanka je redna priloga časopisa

NAROČAM

Ime in priimek: ____________________________________

Naslov:__________________________________________

Podpis:_______________________

Če naročila ob izteku enoletnega obdobja pisno ne odpovem, 
se naročniško razmerje podaljša za nedoločen čas.

Osrednji gorenjski časopis, ki pokriva širše območje Gorenjske. Časopis
z bogato tradicijo, saj neprekinjeno izhaja že od leta 1947, njegovi 
zametki pa segajo v daljne leto 1900. Je poltednik, ki izhaja ob torkih in
petkih, v nakladi 22 tisoč izvodov. Je neodvisen, politično uravnotežen
časopis z novicami, predvsem z vseh področij življenja in dela Gorenj-
cev, pa tudi širše. Pišemo o vsem, kar ljudi zanima, ali kot pravimo: 
Gorenjski glas za vas beleži čas. V dobrem in slabem. V veselju in žalosti.
Za vas sprašujemo, kaj je novega. Zaradi vas zastavljamo tudi neprijetna
vprašanja. Morda vas kdaj kaj naučimo. In seveda poskrbimo za sprostitev
in zabavo. Samo zaradi vas predemo misli. Naglas.
Časopis, ki izhaja dvakrat tedensko, dopolnjujemo z brezplačnimi prilo-
gami, kot sta npr. Kranjčanka in Ločanka, ter ob koncu leta z letopisom
GORENJSKA - darilom pred božično-novoletnimi prazniki.
Če vas poleg branja Ločanke zanimajo tudi novice z vse Gorenjske, vas
vabimo k naročilu. Kot novemu naročniku vam bomo prve tri mesece 
časopis prinašali brezplačno (če boste naš naročnik vsaj eno leto) in vas
presenetili z darilom ter z drugimi ugodnostmi.

Dobrodošli v družbi naročnikov Gorenjskega glasa.

za najmanj eno leto
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Oglas

Zaposlimo

KOMERCIALISTA (m/ž)

za prodajo tehničnih izdelkov

Od kandidata pričakujemo:

■ višjo ali srednjo izobrazbo ekonomske, 
komercialne ali tehnične smeri,

■ izpit kategorije B,
■ poznavanje dela z računalnikom,
■ znanje nemškega ali angleškega jezika,
■ izkušnje s prodajo tehničnih izdelkov,
■ pripravljenost za delo na terenu 

(obisk lesnih tovarn, veletrgovin, ipd),
■ komunikativnost, prijaznost, urejenost, poštenost 

in prilagodljivost.

Nudimo:

■ zaposlitev za nedoločen čas s 4-mesečnim poskusnim rokom
■ zanesljivo zaposlitev v podjetju s tradicijo
■ redno mesečno izplačilo plače ter
■ možnost osebnega napredovanja in izobraževanja.

Delo bo obsegalo prodajo pnevmatskih 
zabijalnih aparatov, sponk, žebljev, 
jeklenih vlaken ipd. že znanim kupcem 
po Sloveniji, raziskavo novih trgov doma 
in v tujini ter sodelovanje na sejmih.

Pisne prijave s kratkim življenjepisom 
pošljite do 30. oktobra 2010 
na naslov NIKO, d. d., Železniki, 
Otoki 16, 4228 Železniki. 

Za informacije smo vam na voljo 
na tel. št. 04/51 17 725 
ali vanja.habjan@niko.si.
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Železniki - Natanko tri leta po hudi ujmi
so domačini v Železnikih znova s strahom
zrli v nebo. Ob nedavnih poplavah, ki so
opustošile številne slovenske kraje, jim je
bilo sicer prizaneseno, strah v njih pa
kljub temu ostaja. Župana Mihaela Prev-
ca smo zato najprej vprašali, kako kaže z
zagotavljanjem poplavne varnosti v Želez-
nikih, se bo država zdaj vendarle zganila
in pospešila pripravo državnega prostor-
skega načrta?

”Slovenija leži na poplavnem območju,
zato bo morala sedanja vlada in tudi nasled-
nje dati prednost varovanju in zaščiti prebi-
valcev. Slovenski vodotoki so bili vrsto let
pozabljeni, poleg tega pa bi država lahko
kandidirala za evropska sredstva za zagotav-
ljanje poplavne varnosti povodij, če bi seveda
imela pripravljene projekte. Tu bo treba nekaj
krepko spremeniti, saj zelo slabo črpamo ev-
ropska sredstva za zagotavljanje poplavne
varnosti. Državni prostorski načrt za Železni-
ke izdelujejo že tri leta, bojim se, da prihod-
nje leto še ne bo narejen do te mere, da bi v
letu 2012 lahko začeli z izvedbo. Tudi ob zad-
njem deževju se je pokazalo, da so najbolj
ogroženi prebivalci na območju Dermotove-
ga jezu. Prav v teh dneh me je poklical magi-
ster Rok Fazarinc, ki je za državni prostorski
načrt izdelal predlog izboljšanja poplavne
varnosti Železnikov. S strani MOP-a je dobil
naročilo za izvedbo idejnega projekta celovi-
te rešitve Dermotovega jeza in novega mostu,
ki bo zagotovil bistveno večjo pretočnost.
Imamo pa zagotovilo predsednika vlade g.
Pahorja, da se bo ta investicija izvedla že v
prihodnjem letu.”

Boste v Železnikih zaradi nedavnih po-
plav kaj prikrajšani za državna sanacijska
sredstva?

”Letos zagotovo ne, saj smo le nekaj dni
pred poplavami z ministrstva dobili podpisa-
no pogodbo, ki nam zagotavlja 1,3 milijona
evrov. Država bi nam sicer morala po sana-
cijskem programu zagotoviti še enkrat toliko
denarja, a nam je zaradi varčevanja tako kot
lani krepko okrnila sanacijska sredstva. Upa-
mo, da bo premier kljub novim naravnim ne-
srečam držal obljubo, da bomo do leta 2012
dobili ves denar za sanacijo. Menim sicer, da
sanacija ne bi smela trajati pet let, saj se ka-
tastrofa lahko ponovi, na nesaniranih objek-
tih pa je škoda lahko še bistveno večja.”

Za kaj boste porabili letošnji denar za
sanacijo?

”Ta sredstva so namenjena za izgradnjo
Starogoliškega mostu čez Soro v Selcih, sa-
nacijo plazov (Davča - pod šolo, Podlonk,
Dražgoše), sanacijo občinskih cest v Davči,
ter sanacijo dveh gozdnih cest. ”

Koliko dela bo še z odpravo posledic po-
vodnji izpred treh let?

”Sanacija je približno na polovici. Obnovi-
li smo pomembne družbene objekte, vzpo-
stavili normalno delovanje komunalne infra-
strukture, poplavljeni objekti so obnovljeni, v
prihodnje pa bo še veliko dela z obnovo uni-
čenih regionalnih cest od Železnikov do Za-
lega Logu in naprej v Davčo, pa tudi s sana-
cijo občinskih cest in plazov.”

Boste z oktobrom nadgradili ločeno zbi-
ranje odpadkov? Kdaj bodo gospodinjstva
prejela zabojnike za embalažo?

”Koncesionar Loška komunala ta mesec
gospodinjstvom razdeljuje rumene zabojnike
za kovinsko in plastično embalažo. Obvestila
jih je tudi že o spremembi ravnanja z odpad-
ki, ki so jo na zadnji seji potrdili občinski
svetniki. Občani so že dobili obvestila, kaj
sodi v rumen zabojnik in nov urnik odvoza
odpadkov. Tako zabojnik z embalažo kot za-
bojnik z ostankom odpadkov bo komunalna
služba po novem praznila enkrat na mesec,
saj bo ostanka odpadkov zaradi ločenega zbi-

ranja embalaže zdaj bistveno manj. Torej
skupno število odvozov odpadkov ostane ne-
spremenjeno s tem, da bo vsak drugi odvoz,
odvoz embalaže, namesto ostanka odpadov.
Cena odvoza bo tako ostala ista, gospodinj-
stva bodo morala dodatno plačati le najemni-
no zabojnika za embalažo, v primeru 120-
litrskega to znaša 0,45 evra na mesec.

Nov sistem ravnanja z odpadki je pomem-
ben korak k še bolj natančnemu ločevanju
odpadkov na izvoru in zmanjšanju količine
odpadkov. V začetnem, poskusnem obdobju
bomo sprejemali predloge in pripombe kraja-
nov, ki jim bomo v nadaljevanju tudi prilaga-
jali nov sistem.”

Je novozgrajeno parkirišče pred šolo v
Železnikih omililo prometni kaos?

”Parkirišče je zgrajeno, izvajalci ta čas gra-
dijo še pločnike in nivojsko dvignjen prehod
za pešce. Kljub dodatnim 38 parkirnim me-
stom, ki so v prvi vrsti namenjena zaposle-
nim, je v jutranjih urah pred šolo še vedno
gneča, je pa bistveno manjša kot prej. Z do-
datnim parkiriščem se je sprostilo kar nekaj
parkirnih mest ob vhodu v šolo, poleg tega
pa smo dve posebni mesti namenili za kratko
parkiranje staršev, ki otroke pripeljejo v vrtec
ali šolo.”

Ana Hartman

Mihael Prevc, župan Občine Železniki

Sanacija je na polovici
Župan Mihael Prevc ob tretji obletnici katastrofalnih poplav ugotavlja, 

da bo s sanacijo še kar nekaj dela.

Pri šoli v Železnikih je dodatnih 38 parkirnih mest, kmalu bo končana tudi gradnja pločnika in nivojsko 
dvignjenega prehoda za pešce.

Mihael Prevc
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Volitve 2010

Energije in idej ima še veliko
Mihael Prevc že četrtič kandidira za župana občine Železniki. Prednostni nalogi v prihodnjem

mandatu bosta zagotavljanje poplavne varnosti in obnova šol. 

”Na prigovarjanje številnih občanov sem se
odločil, da s stranko SLS znova kandidiram za
župana občine Železniki in končam začete pro-
jekte,” pravi Mihael Prevc. Za njim so že trije
mandati, kljub temu pa mu, kot pravi, župano-
vanje še vedno predstavlja velik izziv: ”Energije
in idej imam še veliko.”

Iztekajoči se mandat je bil za vas verjetno
najtežji, saj ste se ukvarjali predvsem z od-
pravo posledic katastrofalnih poplav?

”Z nadčloveškimi napori celotne občinske
uprave, s pomočjo gasilcev, vojakov, prostovolj-
cev in množice dobrotnikov smo uspeli obnovi-
ti poplavljen zdravstveni dom na Racovniku,
športne objekte, muzej in celotno komunalno
infrastrukturo, ki je bila v Železnikih povsem
uničena. Še posebej pa sem vesel, da so doma-
čini obnovili uničene domove in so z novimi fa-
sadami na poškodovanih objektih danes Želez-
niki videti lepši, kot so bili pred poplavami.

Moram pa dodati, da kljub težavam v tem
mandatu nismo pozabili na razvoj vasi, saj smo
v zadnjih letih uspeli asfaltirati približno sedem
kilometrov občinskih cest do posameznih do-
mačij in naselij. Največja pridobitev za odročne
kraje pa je izgradnja širokopasovnega omrežja
elektronskih komunikacij, ki bo kmalu vsem
občanom omogočila neomejen dostop do in-
terneta in spremljanje programov digitalne te-
levizije. Ta projekt bo bistveno pripomogel k
ohranjanju prebivalstva na podeželju, zanj
smo uspeli pridobiti kar 2,5 milijona evrov ev-
ropskih sredstev. Poleg tega smo v zadnjem
mandatu uspeli obnoviti podružnično šolo v
Selcih, kjer smo zgradili tudi dodaten oddelek
vrtca. Izjemno pomembna pridobitev je ob-
novljen Športni park Dašnica, ki je z moderno
atletsko stezo med najlepšimi na Gorenjskem,
zaradi otroškega igrišča (uredili smo ga z ev-
ropskimi sredstvi) pa je zelo priljubljen tudi
med otroki in starši. Naj dodam, da smo z iz-
gradnjo dodatnih parkirišč ob šoli in pločnika v
Logu poskrbeli tudi za večjo varnost šolarjev in
pešcev.”

Dejali ste, da želite dokončati začete pro-
jekte. Katere?

”V mislih imam projekte, za katere imamo pri-
dobljeno dokumentacijo: celovita obnova cen-
tralne šole Železniki, obnova šole in gradnja te-
lovadnice v Dražgošah, gradnja vrtčevskega
prizidka v Železnikih in obnova kulturnega
doma. Prednostna naloga v prihodnjem man-
datu bo izboljšanje poplavne varnosti in grad-
nja obvoznice mimo Železnikov. Pri pripravi dr-
žavnega prostorskega načrta zelo dobro sode-
lujemo z inženirjem mag. Rokom Fazarincem, ki
mu je prav v teh dneh ministrstvo za okolje in
prostor naročilo izdelavo idejnega načrta za ce-
lovito ureditev območja Dermotovega jezu, ki
je ključ do večje poplavne varnosti. Okoljski mi-

nister in predsednik vlade sta mi prav v teh
dneh, ko so po vsej Sloveniji divjale narasle
vode in sem se zbal, da bomo v Železnikih spet
izpadli za finančna sredstva, zagotovila, da bo
ta faza izvedena prihodnje leto. To bo najpo-
membnejši projekt za Železnike, načrtovano pa
je, da bi sedanji jez porušili in ga premaknili
gorvodno ter zgradili nov most v Ovčjo vas, ki
bo dopuščal bistveno večjo pretočnost.”

Katere cilje ste si še zastavili za prihodnji
mandat?

”Vsekakor želimo dokončati kanalizacijski si-
stem Selca-Dolenja vas. Prihodnje leto nas čaka
še gradnja čistilne naprave v Dolenji vasi, s či-
mer bo ta projekt, za katerega smo uspeli prido-
biti tudi evropska sredstva, zaključen. Nato bo
prišla na vrsto zelo zahtevna celovita komunal-
na ureditev naselja Racovnik, ki je zdaj v najslab-
šem stanju. Še vedno pa ostaja tudi od 30 do 40
kilometrov neasfaltiranih občinskih cest, in če
bomo asfaltiranje nadaljevali z dosedanjim tem-
pom, lahko v naslednjem mandatu asfaltiramo
ceste do vseh perspektivnih domačij in naselij v
občini. Vsi pa že težko čakajo kolesarsko stezo
od Zalega Loga do Dolenje vasi.”

Kako pa kaže z domom starejših občanov?
Starostniki si želijo, da bi jesen življenja lah-
ko preživeli v domačem kraju ...

”Zavedam se, da je potreba po domu starej-
ših velika. V tem mandatu smo poiskali ustrez-
no zemljišče v Selcih in ga prekategorizirali v
stavbno, našli smo tudi potencialnega investi-
torja, vendar pa še vedno čakamo, kdaj bo mi-
nistrstvo za delo, družino in socialne zadeve
znova razpisalo koncesije za institucionalno
varstvo starejših. Upam, da bo do tega čim prej

prišlo, da bomo v prihodnjem mandatu lahko
začeli z gradnjo doma starejših.”

Vrsto let se govori tudi o obnovi dotraja-
nega plavalnega bazena. Kakšne načrte
imate z njim?

”Obnove in nadgradnje plavalnega bazena
se želimo lotiti z javno-zasebnim partner-
stvom, upamo, da bomo uspeli najti zasebne-
ga partnerja. V nasprotnem primeru pa bomo
morali narediti natančen investicijski in ter-
minski plan ter sredstva za obnovo zagotavlja-
ti v proračunu. Mislim, da je bazen v petih letih
možno temeljito obnoviti.” 

Župan ste že dvanajst let. Na kaj ste naj-
bolj ponosni?

”Na splošno lahko rečemo, da se je v teh letih
v občini veliko naredilo in premaknilo, tako v
Železnikih kot po vaseh. Prepričan sem, da je
bilo občinsko vlaganje porazdeljeno enako-
merno, vesel sem, da smo uspeli asfaltirati toli-
ko občinskih cest in urediti toliko športnih ob-
jektov, otroških igrišč ...”

V Železnikih se letos za županski stolček
poteguje kar pet kandidatov. Konkurenca
bo torej večja kot na zadnjih volitvah. Kakš-
na so vaša pričakovanja?

”Protikandidatov ne podcenjujem, razočaran
pa sem, da se nekateri gredo tako umazano vo-
lilno kampanjo. Prepričan sem, da bodo volivci
znali presoditi, kaj je res in kaj ne, in da so opa-
zili, da je bilo v teh letih pod mojim vodstvom
marsikaj postorjeno. V teh treh mandatih sem si
nabral tudi zelo veliko izkušenj, kar je vsekakor
dragoceno. Poleg tega sem kot državnozborski
poslanec spoznal ključne ljudi na ministrstvih, s
katerimi še danes zelo dobro sodelujemo.”

Mihael Prevc: ”Izkušnje veljajo.” 
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Železniki - ”Obnovljen Športni park Daš-
nica je bil že pred slovesnim odprtjem polno
obiskan od jutra do večera. To je dokaz, da
smo ga resnično potrebovali in da bo zagoto-
vo služil svojemu namenu,” je na četrtkovem
odprtju dejal župan Mihael Prevc. Poudaril
je, da bodo nova atletska steza s tartanom ter
vadišča za skok v višini in daljino ter met
krogle, nudili odlične pogoje za trening in
tekmovanja članom Atletskega društva Že-
lezniki, igrišča za košarko, rokomet, mali no-
gomet in odbojko na mivki pa so brezplačno
namenjena občanom, željnim gibanja. Otro-
ški vrvež je že zavzel tudi otroško igrišče, ki
so ga uredili s pomočjo evropskih sredstev.
Dela so zaradi zapletov z izvajalci in posodo-
bitve projekta trajala kar tri leta, investicija je
vredna 600 tisoč evrov.

”Danes je velik dan za Železnike. Športni
park nudi široko paleto možnosti ukvarjanja s
športom tako rekreativcem kot vrhunskim
športnikom,” je dejal Brane Čenčič, pred-
sednik atletskega društva, ki ima v svojih vr-
stah zelo perspektivne atlete. Zunanje šport-
ne površine so težko pričakovali tudi učenci
OŠ Železniki, najbolj športne šole v Sloveni-
ji. Ravnatelj Franc Rant je obljubil, da bodo
športne dosežke skušali še izboljšati. Pod-
predsednik Atletske zveze Slovenije Dušan

Prezelj je prepričan, da se bo investicija ob-
restovala: pogoji za vzgojo vrhunskih šport-
nikov so bistveno boljši, poleg tega pa bo
športni park marsikaterega mladostnika od-
vrnil od ulice.

Športni park so s tekom na 250 metrov od-
prli maratonec Roman Kejžar, župan Miha-
el Prevc in predsednik društva Brane Čenčič,

blagoslovil pa ga je župnik Andrej Jemec.
Program so obogatili Pihalni orkester Alples
in mlade plesalke. Odprtju je sledil atletski
miting, na katerem so nastopili tudi znani
slovenski atleti, otroke pa je zabavala klovne-
sa Mika Maka, v katero se je vživela Eva
Škofič Maurer.

Ana Hartman, foto: Tina Dokl

Boljši pogoji za športnike
V Železnikih so minuli četrtek odprli obnovljen Športni park Dašnica, ki so ga najtežje čakali 

člani atletskega društva in šolarji.

Obnovljenega Športnega parka Dašnica so se razveselili tudi učenci. 

Sorica - Tretji septembrski konec tedna je bila v Sorici tradi-
cionalna prireditev Sadovi jeseni, ki jo prireja Turistično društvo
Sorica. ”Naš glavni namen je turistična promocija Sorice in ohran-
janje starih običajev. Tokrat nam jo je zagodlo vreme, ki je gotovo

marsikoga odvrnilo od obiska. Prireditev je kljub temu kar uspela,
zagotovo jo bomo prirejali tudi v prihodnje,” pravi predsednik društ-
va Marijan Peternelj.

Tridnevna prireditev, ki je zaradi slabega vremena večinoma
potekala v novi dvorani v Sorici, je postregla s pestrim programom.
Lepo obiskan je bil otroški Živ žav pod vodstvom Tine Pintar, Gre-
gor Čušin pa je z monokomedijo Evangelij po Čušinu do zadnjega
kotička napolnil dvorano. Precej obiskovalcev so privabili tudi
prikazi jesenskih opravil, ki so nekoč spremljali življenje na
podeželju. ”Prikaze smo navezali na našega rojaka, slikarja Ivana
Groharja, saj bo prihodnje leto stoletnica njegove smrti. Izhajali smo
iz njegovih zadnjih impresionističnih del, na katerih se pogosto po-
javlja motivika narave in človeka, denimo Sejalec, Grabljice, Mož z
vozom ... Prikazali smo mletje in ‘krhljanje’ sadja, grabljenje in
spravilo sena, žaganje lesa po starem, prvič se je samostojno pred-
stavila odrasla folklorna skupina, zaplesali pa so tudi otroci,” je
strnil Peternelj. Srečanje ljudskih pevcev in godcev sta popestrili
pevki iz Cerkelj Ani in Francka, s petjem in igranjem na inštrumente
pa so se izkazali tudi nekateri domačini. Obisk na kmečki tržnici je
precej okrnilo slabo vreme, veselico in pohod pod obronki Ratitov-
ca, ki so ga organizatorji načrtovali prvič, pa so zaradi dežja
odpovedali. ”Pohod bomo morda skušali znova prirediti še letošnjo
jesen, če ne pa prihodnje leto,” je povedal Peternelj. A. H.

V Sorici ohranjajo stare običaje

Prikazali so tudi ‘krhljanje’ in mletje sadja.



Objave Občine Gorenja vas-Poljane
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Gorenja vas - Prejšnji konec tedna je
tudi kraje v občini Gorenja vas-Poljane
zajel poplavni val in povzročil škodo. Ni
bilo tako hudo kot v nekaterih drugih de-
lih države, kljub temu pa smo župana Mi-
lana Čadeža najprej vprašali o škodi in
odpravljanju le-te v občini:

”Tako v soboto kot nedeljo sem bil na tere-
nu, saj sem se želel na lastne oči prepričati o
škodi in obiskal gasilce, ki so bili ves čas na
delu in v pripravljenosti. Najhuje je bilo zara-
di poplavljenih kleti v Poljanah, čez dan ali
dva pa so zobe pokazali tudi zemeljski plazo-
vi, poškodovanih je bilo nekaj cest. Prejšnji
teden smo še evidentirali škodo, dokončna
vrednost pa bo znana v prihodnjih dneh. Ve-
liko škode je bilo na kmetijskih pridelkih, po-
leg omenjenih Poljan tudi v Javorjah in Žeti-
ni, kjer sem si tudi ogledal plazišče.”

Koliko denarja imate v občinskem pro-
računu pripravljenega za odpravo škode
in kdaj bo ta odpravljena?

”Nekaj denarja lahko takoj namenimo iz
občinskih proračunskih rezerv. Kar se da ta-
koj odpraviti in sanirati, smo že naredili ali
bomo v kratkem. Pri bolj zahtevnih primerih,
kot je tudi sanacija zemeljskih plazov, pa
bomo morali verjetno najprej opraviti geo-
mehanske preiskave in analize, temu pa bo
sledila strokovna sanacija. Ali bomo pridobi-
li tudi denar iz državnega proračuna, sedaj ne
morem reči, saj smo šele prejšnji teden preje-
lo pogodbo za sanacijo poplav iz leta 2007.”

Je sicer poplavna varnost v občini dobro
urejena?

”Poljanska dolina je odprta, voda ima rušil-
no hitrost zgolj v strugi, sicer pa se voda razli-
va po poljih, škodo pa povzroča predvsem na
poljih in zaliva kleti. Z novim prostorskim pla-
nom smo veliko pozornosti namenili poplavni
varnosti, z drugimi besedami smo popolnoma
upoštevali vse zahteve Agencija RS za okolje.
V takih primerih se pokaže, kako prav smo
ravnali, čeprav je bila kakšna od njihovih od-
ločitev na prvi pogled tudi sporna.”

Nekoliko z zamikom, pa vendarle ste od-
prli vrtec na Dobravi?

”Do dvotedenskega zamika od želenega da-
tuma (ob začetku šolskega leta, op. a.) je pri-
šlo zaradi slabega vremena in dokončne ure-
ditve zunanjega igrišča. Uporabnega dovolje-
nja le za objekt ni bilo mogoče pridobiti, ure-
diti smo morali vse, torej tudi otroško igrišče,
saj je to zahteva celovitosti projekta. Vrtec
obratuje od 15. septembra, ko smo zagotovili

varstvo otrok v treh oddelkih, v novem letu
pa bo začel delovati še četrti. Najpomembne-
je pa je, da ima vsak otrok v naši občini mož-
nost varstva v svojem lokalnem okolju, za kar
so nam verjetno hvaležni tako starši kot stari
starši.” 

Ali je širokopasovno internetno omrežje
zgrajeno in bo investitor kmalu začel gra-
diti individualne priključke?

”Gradnja individualnih priključkov se bo
pričela na podlagi izkazanega interesa go-
spodinjstev za priključitev. Zainteresirana
stranka bo najprej sklenila naročniško po-
godbo o prejemanju telekomunikacijskih sto-
ritev z enim od operaterjev. Na osnovi skle-
njene naročniške pogodbe in pogodbe o go-
stovanju med upraviteljem in operaterjem, bo
operater izdal naročilo upravitelju za gradnjo
naročniškega priključka. Na osnovi dogovora
in sklenjenih pogodb o gostovanju v odprtem
širokopasovnem omrežju se bodo vsi zainte-
resirani operaterji lahko priključili na omrež-
je, nakar se bo lahko začelo priključevanje
zainteresiranih naročnikov na območju belih
lis v naši občini, torej tam, kjer sicer široko-
pasovne povezave, ki med drugim omogoča
hiter internet, številne televizijske programe
in poceni telefon, ne bi imeli vsaj še dvajset
let ali nikoli, saj komercialnega interesa po-
nudnikov na tem območju ni.”

Kdaj se bo začela obnova Neškove brvi?
”Dokumenti za projekt obnove brvi so pri-

pravljeni, že pred časom je bila izdelana vsa
projektna dokumentacija in pridobljeno grad-

beno dovoljenje. Nepovratna sredstva smo
pridobili v okviru Interregovega razpisa z
medobčinskim projektom Slow turism, ki
vsebuje nabor revitalizacijskih razvojnih pro-
jektov ob vodah. Pri našem projektu gre za
120 tisoč evrov, ki jih bomo namenili za av-
tentično obnovo Neškove brvi (od skupno
150 tisoč evrov vrednega projekta), da bo ob-
novljena in pokrita, kot je bila pred stotimi
leti in kot so pokrite ostale brvi po Poljanski
dolini. Projekt bomo izvedli prihodnje leto,
še letos pa načrtujemo izvesti postopek izbi-
re izvajalca del.”

Občina je znana po sofinanciranih pro-
jektih. Ali ste v zadnjem mesecu pridobili
še kakšen evropski denar?

”Da. Za izgradnjo vodovoda Podvrh-Za-
preval in kanalizacijo Javorje smo prejeli
sklepa Službe vlade RS za lokalno samo-
upravo in regionalno politiko, s katerima po-
trjujta sofinanciranje s sredstvi EU. Skupaj
sta projekta vredna tri milijone evrov, od tega
bomo iz EU sklada pridobili 1,7 milijona ev-
rov. Geomehanske raziskave so pokazale, da
je teren v Javorjah nemiren. Obstoječe toč-
kovno odvajanje odpadnih voda iz objektov
situacijo še poslabšuje, zato je gradnja kana-
lizacije v Javorjah nujna. Vodovod Podvrh-
Zapreval pa je pomemben za zagotovitev
ustrezne oskrbe s pitno vodo, saj je obstoječa
oskrba vasi Podvrh, Zapreval in Četena Ra-
van ponekod kakovostno neustrezna.”

Boštjan Bogataj, 
foto: Polona Mlakar Baldasin

Milan Čadež, župan občine Gorenja vas-Poljane

Novi evropski projekti
Občina je uspela pridobiti evropski denar za tri nove projekte: obnovo Neškove brvi, 

kanalizacijo Javorje in vodovod Četena Ravan-Zapreval.
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Milan Čadež

Veliko odsekov regionalnih ceste v občini še ni primerno urejenih. Prejšnji teden so vzdrževalci na novo 
preplastili odsek na Fužinah.
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Dobrava - ”Dela v objektu so zaključena,
le še okolico moramo zatraviti in urediti zu-
nanje otroško igrišče. Tudi to bi bilo že
opravljeno, če ne bi dela onemogočalo slabo
vreme,” pravi Bernard Strel iz gorenjevaško-
poljanske občinske uprave in vodja nadzora
gradnje. V novem vrtcu je občina sicer uredi-
la štiri oddelke za skupno 70 otrok, vendar so
zaenkrat polni trije. 

”Vrtec je v večji meri urejen, postopoma
dobivamo še nekaj opreme, ki nam jo sproti
montirajo,” pravi vodja vrtca Dobrava Bran-
ka Pavkovič in dodaja: ”Na nove prostore
smo se že navadili. V prvih dneh smo imeli
uvajanja, ko so bili tu otroci skupaj s starši.
Zaenkrat delujejo trije oddelki, v enem je 21
otrok, ki so stari štiri leta, v drugi 14 otrok
(stari dve do tri leta) in v tretji skupini enako
14 otrok, ki so še nekoliko mlajši.” 

Investicija je bila vredna dobrih 360 tisoč
evrov, vključuje pa obnovo objekta, opremo
igralnic, kuhinje in ureditev zunanjega igriš-
ča in parkirišča. ”Hrano pripravljajo v matič-
nem vrtcu v osnovni šoli Ivana Tavčarja, tu
pa jo razdelijo, če je treba, tudi pogrejejo,”
pojasnjuje Strel. Kljub temu da je večina
otrok prvič v vrtcu, so se reda in vzdušja hi-
tro navadili. ”Čakamo še na ureditev igrišča.
Z otroci smo si ga že ogledali in komaj čaka-

jo, da bo lepo vreme, ko se bodo lahko igrali
tudi zunaj,” pravi Pavkovičeva. 

V igralnicah kar sproti dobivajo še dodatne
igrače, večina je novih, malčki so zelo zado-
voljni. V vrtcu so trenutno tri vzgojiteljice in
tri njihove pomočnice, z novim oddelkom

prihodnje leto se jim bo pridružil še en par,
skupaj pa so zaradi novega vrtca zaposlili 11
novih sodelavcev vrtca. Tako otroci kot starši
so z novim vrtcem zelo zadovoljni.

Boštjan Bogataj

Malčki zadovoljni v novem vrtcu
Vrtec Dobrava je prve malčke sprejel 15. septembra.

Javorje - Letos v Javorjah pod Starim vrhom mineva tristo let od
postavitve cerkve svetega Egidija ali bolj domače Tilna. Leta 1710 je
bila javorska cerkev še podružnica župnije v Poljanah. Na pobudo ta-
kratnega župnika Janeza Krstnika Šinka so staro cerkev porušili in
zgradili novo v baročnem slogu. Cerkev je daleč vidna krajevna do-
minanta, saj stoji na grebenu na začetku naselja.

”Na praznovanje visoke obletnice smo se pripravljali skozi vse leto
z različnimi kulturnimi in verskimi prireditvami,” je povedal doma-

či župnik Ciril Istenič in še: ”Območje župnije se pokriva z območ-
jem krajevne skupnosti, zato sta obe povezani, tudi ob praznovanju
so skupaj stopili številni krajani, posebej aktivni pa so se povezali v
odbor za pripravo praznovanja.” Ob tej priložnosti so izdali tudi ob-
sežno knjigo (več kot 450 strani) avtorice Milene Alič z naslovom V
zavetju sv. Tilna. V njej je podrobno opisana zgodovina cerkve in
župnije, pa tudi krajev in hiš. 

Knjigo so predstavili v domači osnovni šoli, slavnostni govornik je
bil prof. dr. Bogdan Dolenc. Poudaril je povezanost cerkve s krajem
in njene vloge pri razvoju, saj je kot v večini slovenskih krajev tudi
tukaj bil začetek šolstva v župnišču. Prireditev je popestril bogat
kulturni program. Na javorsko žegnanjsko nedeljo, ali po poljansko
sejm, je sledil vrhunec praznovanja. 

Slovesno mašo je vodil ljubljanski pomožni škof dr. Anton Jamnik,
ki je med drugim poudaril: ”Kakor so povezani kamni, ki gradijo
vašo cerkev, tako bodimo v dobrem povezani tudi ljudje med seboj.”
Javorsko cerkev je primerjal s svetilnikom na hribu, ki kaže pravo
pot. Po končani maši so bili vsi obiskovalci povabljeni na prostor ob
župnišču, kjer jih je čakala bogata pogostitev. Prisotne je s svojim
duhovitim nastopom navdušil dramski igralec Gregor Čušin, poleg
njega so z glasbenimi in plesnimi točkami nastopili tudi številni 
domačini. Posebej zanimiv je bil nastop domače pesnice Anice
Gartner, ki je nasmejala občinstvo.                              Jure Ferlan

Najstarejši otroci iz vrtca Dobrava so nam pozirali v novi igralnici.

Tristoletnica javorskega sv. Tilna
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ZAPOSLIMO

učitelje za poučevanje odraslih 
v srednješolskih programih:

Predšolska vzgoja
Ekonomski tehnik
Trgovec 
Bolničar - negovalec
Delo je v popoldanskem času, v času 
od 16.30 do 19.30.
Pričakujemo pisne prijave s kopijami 
dokazil o izpolnjevanju zahtevanih 
pogojev. 

Informacije: 506 13 60

JEZIKOVNI TEČAJI

RAČUNALNIŠKI TEČAJI

Angleščina   Nemščina   Italijanščina
Španščina   Francoščina   Ruščina
Japonščina   Poljščina   Arabščina

Slovenščina   Latinščina   Kitajščina

TEČAJI ZA PROSTI ČAS
Mozaik   Klekljanje   Nakit    Keramika   
Slikanje  Risanje  Poslikava stekla, svile,...

Windows   Word   Excel   Power Point

MEKON LOKA D.O.O.
Podlubnik 253, 4220 Škofja Loka

tel.: 04 51 50 590
info@mekon-loka.si
www.mekon-loka.si

ZA:
učence
dijake

študente
odrasle

upokojence

KDAJ?
Pričetki od   

27.septembra 
dalje.

Na voljo je 
več kot 200 

različnih 
terminov.

PONUDBA
Na voljo so začetni 

in nadaljevalni 
tečaji ( od 1. do 7. 

stopnje ), utrjevanje 
šolske snovi, 

priprava na maturo, 
individualni pouk, 

tečaji za zaključene 
skupine.

Dobrodelni koncert Železniki za Slovenijo
V soboto, 2. oktobra, ob 20. uri bo v športni dvorani v Železnikih

dobrodelni koncert Železniki za Slovenijo. Prireja ga Občina Želez-
niki, izkupiček pa bo namenjen prizadetim v nedavnih poplavah. Za
to gesto so se odločili, ker so bili pred tremi leti ob katastrofalnih
poplavah deležni solidarnosti Slovencev. Koncert bodo sooblikovali
nastopajoči iz Selške doline: Maja in Janez Triler, plesna skupina
OŠ Železniki, Urška Markelj, Neža Zupanc, Grudnove šmikle, Pi-
halni orkester Alples, otroški folklorni skupini Selca in drugi. A. H.

I. volina enota:
Zap. št. Ime in priimek Rojen Stalno prebivališče

1. PINTAR Tomaž 5.3.1971 Gorenje Brdo 14
2. TAVČAR Irena 30.12.1955 Javorje 14
3. KRŽIŠNIK Leopold 9.3.1953 Predmost 32
4. PISK Mija 25.2.1952 Srednja vas 23
5. ALIČ Ciril 23.7.1955 Murave 16
6. SLABE Metod 19.9.1966 Poljane 116

II. volilna enota
Zap. št. Ime in priimek Rojen Stalno prebivališče

1. DEMŠAR Roman 12.2.1963 Hotavlje 6a
2. BAJT Stanko 28.4.1961 Podjelovo Brdo 18a
3. PODOBNIK Anica 28.7.1965 Hotavlje 67
4. BOGATAJ Milan 10.11.1960 Kladje 19
5. KNAFELJ Marija 13.9.1957 Kopačnica 19

III. volilna enota
Zap. št. Ime in priimek Rojen Stalno prebivališče

1. ČADEŽ Milan 11.5.1966 Gorenja Dobrava 36
2. KRMELJ Alenka 15.8.1971 Gorenja Dobrava 7
3. JURJEVIČ Boris 2.5.1979 Dolge njive 12
4. MAHNIČ Žan 2.1.1990 Blegoška ul. 20
5. KAVČIČ Lucija 8.12.1981 Žir.vrh.Sv.Urbana 15
6. ŠIFRAR Matjaž 26.1.1968 Poljanska c. 29

OO Gorenja vas-Poljane

Lista kandidatov SDS 
za svetnike 
v občini Gorenja vas-Poljane
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Škofja Loka - Pogovor z županom občine
Škofja Loka Igorjem Drakslerjem je pote-
kal ravno po velikih poplavah, ki so prejš-
nji teden prizadele Slovenijo. Škofji Loki
so tokrat prizanesle, kljub vsemu pa so bili
gasilci ves pretekli konec tedna na nogah
in pomagali, kjer je bilo to treba.

”Poljanska Sora je bila polna do roba stru-
ge in bati se je bilo kritičnega stanja, v Zmin-
cu pri Kajbetu je bila cesta nekaj ur zaprta in
v nekaterih delih občine je bilo stanje podo-
bno kot ob poplavah leta 1990. V občini
Škofja Loka smo jo prav zaradi nekaterih
protipoplavnih ukrepov, ki so bili izvedeni v
zadnjih letih, razmeroma dobro odnesli,” o
razmerah ob tokratnih poplavah pravi župan
Draksler. 

Kakšno je bilo stanje?
”Poplavljenih je bilo nekaj spodnjih prosto-

rov objektov v bližini Poljanske Sore, razde-
ljenih je bilo okoli dvesto poplavnih vreč, iz
približno tridesetih objektov pa so gasilci čr-
pali vodo. Hujše materialne škode pa na sre-
čo ni bilo. Ob tem bi pohvalil ravnanje naših
ljudi, ki so upoštevali rdeči alarm in pravo-
časno poskrbeli za svoje premično premože-
nje in ga odnesli v višja nadstropja. Pohvalil
pa bi tudi prizadevne gasilce in štab Civilne
zaščite, s katerimi smo uspešno opravljali
dvodnevno dežurstvo. Celo tako uspešno, da
smo lahko skupino gasilcev ”posodili” Ljub-
ljani.”

Katere protipoplavne ukrepe v občini še
načrtujete?

”Pokazalo se je, kako potrebni so nekateri
projekti, ki jih izvajamo na tem področju. V
treh letih bi želeli hkrati z gradnjo poljanske
obvoznice zgraditi tudi protipoplavne nasipe
proti Sorški in Demšarjevi cesti, kjer je stanje
najbolj resno in je ob tokratnih nalivih manj-
kalo le nekaj centimetrov, pa bi bili ti dve na-
selji pod vodo. Občina je že odkupila nekate-
ra za to potrebna zemljišča, z državo pa se je
dogovorila, da se pospeši priprava načrta za ta
del protipoplavnih ukrepov. Tovrstni protipo-
plavni ukrepi so sicer v pristojnosti države ozi-
roma Ministrstva za okolje in prostor. Nasled-
nja stvar pa je zavarovanje športne dvorane
Poden, ki je ob Selški Sori najbolj izpostavljen
objekt. Nekatere ukrepe bomo poskušali izve-
sti hkrati z gradnjo medpodjetniškega izobra-
ževalnega centra v letih 2011-2013, tako da bi
takrat trajno rešili ta problem.”

Prejšnji teden se je z začetkom vrtanja
predora pod Stenom začela tudi gradnja

poljanske obvoznice. Kako bodo potekala
gradbena dela?

”Najprej smo pred štirinajstimi dnevi na
Ministrstvu za promet dobili dovoljenje za
zaporo ceste, minulo sredo pa se je naposled
začelo tudi vrtanje zagatnih sten na območju
Hoste, torej na mestu vhoda v predor. Tu se
bodo do konca leta intenzivno izvajala grad-
bena dela. Do tedaj naj bi bil vhod v predor
urejen tako, da bi bil spet mogoč promet po
lokalni cesti Puštal-Gosteče. 

Nato se bodo nadaljevala vrtanja na tunel-
ski cevi, z manjšim časovnim zamikom pa se
bo začela tudi gradnja viadukta v Zmincu.
Spomladi pa bomo začeli z zemeljskimi deli
tudi na ostalih delih trase, tako da mesto ne bi
bilo prometno obremenjeno, bolj kot je po-
trebno, v najbolj neugodnih (zimskih) pro-
metnih razmerah.”

Kdaj lahko pričakujemo gradnjo na
Suhi, kjer še potekajo pritožbeni postopki?

”Država vodi te postopke po zakonsko
predpisani proceduri. Moje mnenje je, da bo
pri tem prej ali slej uspela, kar kaže tudi
praksa z drugih gradbišč.”

Septembra ste progo mestnega prometa
podaljšali do nakupovalnega središča na
Grencu. Kako so občani to sprejeli?

”Vzpostavili smo dodatno avtobusno pove-
zavo s trgovsko-poslovno cono na Grencu,
sedaj pa bomo videli, kako jo bodo ljudje

uporabljali. Do novega leta se bo že lahko
pokazalo, ali se je stvar prijela. Če se bo,
bomo s tem nadaljevali, če ne, bomo vzposta-
vili prejšnje stanje. Od ljudi je odvisno, ali
bodo to možnost javnega prevoza tudi zares
uporabljali.”

Končujete projekt kanalizacije na ob-
močju Dorfarje-Forme-Sv. Duh, kjer ste
gospodinjstvom že začeli pošiljati odločbe
za odmero deleža k primarni kanalizaciji.
Je cena res tako visoka, kot so se bali ob-
čani?

”Vsa gradbena dela na tem območju so bila
končana, tehnični pregled je bil opravljen,
kanalizacija se pripravlja za predajo uprav-
ljavcu. V skladu z odločitvijo občinskega
sveta iz leta 2004 je komunalni prispevek za
vse občane izračunan enako - glede na njiho-
vo porabo vode, in znaša od 1.200 do 1.400
evrov. Občane smo že prej povprašali, ali že-
lijo obročno odplačevanje ali ne, sedaj pa pri-
čakujemo, da bodo občani ta delni prispevek
tudi poravnali.

Potem pa bo potrebno opraviti le še priklju-
ček na zgrajeno kanalizacijsko omrežje v
skladu z navodili izvajalca in upravljavca.
Pričakujemo pa, da bodo ljudje priklop opra-
vili v spomladanskih mesecih. Prispevek je
tako precej nižji predvsem zato, ker smo za
investicijo pridobili nepovratna evropska
sredstva. 

Župan občine Škofja Loka Igor Draksler

Pod Stenom so zavrtali stroji
Razmere ob tokratnih poplavah v občini Škofja Loka niso bile dramatične kot pred tremi

leti, tudi po zaslugi protipoplavnih ukrepov, ki jih izvajajo v zadnjih letih.

Ob poplavah je narasla Poljanska Sora na območju Podpulfrce. / Foto: Gorazd Kavčič
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Sicer pa so se ljudje nekoliko neupravičeno
bali visokega prispevka, o čemer je na eni od
sej občinskega sveta govoril občinski svet-
nik.”

Kaj pa je trenutno novega pri projektu
Urejanje porečja Sore, ki zajema kanaliza-
cije in vodovode vseh štirih občin na Lo-
škem?

”O tem žal ne morem povedati nič novega.
Še vedno imamo na Ministrstvu za okolje in
prostor v pregledu razpisno dokumentacijo
za del projekta, ki zadeva kanalizacije in či-
stilne naprave. Na odločitev pristojnih držav-
nih služb še vedno čakamo. Žal na državni
ravni stvari ne potekajo vedno tako hitro, kot
bi si želeli mi na lokalni operativni ravni.”

Po lanskem stečaju LTH in dramatičnem
povečanju brezposelnosti v občini podatki
sedaj kažejo, da je ravno na Škofjeloškem
najbolj upadlo število brezposelnih. Je to
pozitiven signal občini, da se spet lahko
loti investicij?

”To sicer ne bo bistveno vplivalo, saj pri-
hodki občine niso odvisni od teh gibanj. Je pa
spodbudno to, da so bili ukrepi, ki smo jih na
občini skupaj z CSD in Razvojno agencijo
Sora sprejeli po tem stečaju, dali svoje rezul-
tate. Gre za ukrepe, ko skušamo ljudi po eni
strani z dodatnim usposabljanjem usmerjati v
podjetništvo, po drugi pa želimo našim obča-
nom dati tudi ustrezne pogoje za razvoj. Tako
obrtna kot industrijska cona počasi že dajeta
svoje rezultate. Res pa je to tek na dolge pro-
ge in nas sprašujejo, zakaj tolikšna vlaganja v
industrijske cone. Odgovor je: zato, da imajo
ljudje delo. Lani je žal ugasnil LTH, toda v
vsaki od con je medtem začelo poslovati po
pet novih podjetij. Med prej omenjenimi
ukrepi je tudi proces prekvalificiranja ljudi,
da bodo laže dobili novo zaposlitev. Vesel bi
bil, če bi ljudje, ki so izgubili delo, kmalu do-
bili nove zaposlitve. Kljub pozitivnim tren-
dom pa ta proces teče zelo počasi.”

Kakšna je v teh okoliščinah usoda tehno-
loškega parka?

”Pripravljamo vlogo na razpis za pridobi-
tev razvojnih sredstev, ki so ga objavili na
Ministrstvu za gospodarstvo, opravljen je bil
že tudi ogled možnih lokacij za tehnološki
park in podjetniški inkubator za mlade. Me-
nim, da je treba pregledati nove in stare ob-
jekte, kjer bi bilo to mogoče vzpostaviti.
Vlogo na razpis pa pripravljamo skupaj z
občino Jesenice.”

Kako ste v občini Škofja Loka začeli
novo šolsko leto v vrtcih? Koliko otrok je
ostalo brez varstva? Kakšen je bil odziv na
možnost, da starši, ki ne dajo otrok v vr-
tec, dobijo občinsko subvencijo?

”Okoli 40 otrok prvega starostnega obdobja
(od 1 do 3 let) je na začetku šolskega leta
ostalo brez vrtčevskega varstva. Moram pou-
dariti, da imamo trenutno že potrjeno pred-
hodno soglasje Ministrstva za šolstvo in
šport za pridobitev novih vrtčevskih kapaci-
tet v Frankovem naselju za dva nova oddelka
vrtca. Sedaj pospešeno pripravljamo doku-
mentacijo, da bi ta dva oddelka lahko čim
prej uredili, saj vemo, da je za starše zelo tež-
ko, če otroka nimaš kam dati. Sicer pa smo
prejeli čez 200 vlog za subvencijo. Ljudje se-
daj sproti dobivajo odločbe, subvencije pa
bodo izplačane v mesecu oktobru.”

Je v zvezi z lokacijo novega vrtca na ob-
močju vojašnice kaj novega?

”Tudi tu še vedno čakamo odločitev države
glede brezplačnega prenosa zemljišča z drža-
ve na občino.”

Pred kratkim je občina s policijo podpi-
sala dogovor glede sodelovanja policije in
občinskega redarstva. Kaj koristnega bo
to prineslo?

”Na podlagi sprejetega programa varnosti
občine Škofja Loka lahko medobčinsko re-
darstvo, ki sicer redarsko delo opravlja v treh
občinah, na območju občine Škofja Loka

opravlja tudi skupna dela za policijo. Priča-
kujemo, da se bo na področju prometno var-
nostne situacije, mirujočega prometa, javne-
ga reda in miru, s tem oblikovala skupna var-
nostna politika tako preventivnih kot repre-
sivnih akcij, kar naj bi mestu prineslo več
reda.” 

Škofja Loka je dobila panoramsko cesto
proti Križni gori. Kako ste zadovoljni z iz-
vedenim projektom?

”Skupni projekt gradnje panoramskih cest v
štirih občinah na Škofjeloškem se počasi iz-
teka, dokončana je tudi gradnja škofjeloške-
ga dela te ceste na Križno goro. Škoda, da se
ta projekt ne vodi še naprej, saj na tak način
lahko dosežemo dober produkt tako za turi-
zem kot za lokalno prebivalstvo. Panoramska
cesta lahko prinese dobre možnosti za še več-
ji turistični obisk te točke, ki za domačine po-
meni nekakšno telovadnico v naravi, za vse
pa lepo razgledno točko, od koder je lep raz-
gled po velikem delu škofjeloške občine. Ce-
loten projekt za vse štiri občine je bil vreden
dva milijona evrov, za škofjeloški del pa 1,1
milijona, od tega smo iz nepovratnih evrop-
skih virov dobili 640 tisoč evrov.”

Gimnazija Škofja Loka letos slavi šestde-
set let. Kaj lahko rečete ob njenem jubileju?

”O tem, kako dobro dela Gimnazija Škofja
Loka, največ pove uspeh letošnje mature: tri-
najst zlatih maturantov, 97-odstotni uspeh
mature, kar je drugi najboljši rezultat med
vsemi slovenskimi šolami. Šola ima tudi
mednarodne uspehe (letos je bilo na olimpi-
jadah znanja šest dijakov z različnih podro-
čij), kar je skupni uspeh dijakov in njihovih
mentorjev. V šestdesetih letih se je šola od
skromnih začetkov razvila v našo osrednjo
izobraževalno institucijo, ki dela izredno do-
bro, aktivno pa se vključuje tudi v lokalno in
mednarodno okolje, tako da smo nanjo Škof-
jeločani lahko res upravičeno ponosni.” 

Danica Zavrl Žlebir

Ti otroci sicer hodijo v vrtec, za tiste, ki ostajajo v varstvu doma, pa je občina letos zagotovila subvencije.
Foto: Tina Dokl

Policija in občina sta sklenili dogovor o skupnem 
urejanju prometa. / Foto: Tina Dokl
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Druga in tretja faza vključujeta gradnjo pre-
dora pod Stenom in traso obvoznice do obsto-
ječega krožišča v Zmincu. Pogodbena dela
druge in tretje faze obsegajo predor pod vzpe-
tino Sten v dolžini 660 metrov, in gradnjo juž-
nega dela obvoznice v dolžini dobra dva kilo-
metra od konca predora pod Stenom do že
zgrajenega krožnega križišča v Zmincu. Na
trasi se bodo izvedle potrebne deviacije lokal-
nih cest vključno z vsemi objekti na njih, 
opornimi konstrukcijami in most prek Poljan-
ske Sore. Pogodbena vrednost druge in tretje
faze je 15,6 milijona evrov, skupna vrednost
celotne investicije pa znaša 43 milijonov evrov
in je del Operativnega programa razvoja okolj-
ske in prometne infrastrukture za obdobje od
leta 2007 do leta 2013. Projekt poleg državne-
ga proračuna in Občine Škofja Loka delno fi-
nancira tudi Evropska unija iz sredstev Evrop-
skega sklada za regionalni razvoj. Rok za iz-
vedbo del druge in tretje etape je tri leta.

”Obvoznica bo izboljšala dostopnost, skraj-
šala potovalne čase, povečala prometno var-
nost ter znižala operativne stroške vozil, iz-
boljšala življenjske in bivalne pogoje, hkrati
pa bo imela pomembno vlogo pri večji do-
stopnosti in povezanosti z mednarodnimi to-
kovi,” pravijo v podjetju Primorje Ajdovščina. 

”Sredi septembra so izvajalci na gradbišče
že pripeljali vso potrebno mehanizacijo za iz-
gradnjo nosilne konstrukcije začasnega se-
vernega portala predora, za kar je bilo po-
trebno vzpostaviti popolno zaporo občinske
ceste Medvode-Gosteče-Puštal na odseku
Puštal-Hosta v skupni dolžini 350 m in

ustrezno pripravili teren, tako da bodo dela
lahko potekala nemoteno. Popolna zapora
omenjene ceste bo veljala do vključno 11. de-
cembra letos. Obvoz bo potekal na relaciji
Hosta-Gosteče-Lipica in Puštal-Škofja Loka
in bo ustrezno označen,” sporočajo z Občine
Škofja Loka, kjer so gospodinjstvom razdeli-
li tudi zloženke o gradnji obvoznice s shemo
cestne zapore. 

Izvajalci gradbenih del obenem tudi sporo-
čajo, da bo v prihodnjih letih večina transpor-
ta na in z gradbišča potekala skozi Škofjo

Loko, zato se za morebitne zastoje že v na-
prej opravičujejo in prosijo za razumevanje.

Na začetku gradnje so gradbišče obiskali
Dušan Črnigoj, predsednik uprave gradbe-
nega podjetja Primorje, ki je bilo na razpisu
izbrano za izvedbo gradnje, Blaž Kavčič,
predsednik državnega sveta, Luka Brenk,
predstavnik nadzora pri Družbi za državne
ceste, ter Igor Draksler, župan občine Škof-
ja Loka, s podžupanjo in podžupanoma.

Obiskovalci gradbišča so si ogledali vgrad-
njo posebnih geomehanskih sider za stabili-
zacijo brežine in uvrtanje prvega pilota za za-
ščito začasnega severnega portala predora
pod Stenom na trasi poljanske obvoznice, ki
bo rešila marsikatero zamudo, saj bo ponuja-
la hitrejšo in varnejšo vožnjo mimo Škofje
Loke, izboljšala pa bo tudi dostopnost do
Poljanske doline. Prav tako bo obvoznica iz-
boljšala življenjske in bivalne pogoje prebi-
valcev starega mestnega jedra Škofje Loke,
saj bo regionalna cesta, ki poteka skozi mest-
no središče, potem razbremenjena in bolj
varna. Ob začetku gradnje pomožne nosilne
konstrukcije, ki bo hkrati omogočala potek
prometa nad predorom v času gradnje in tudi
začetek gradnje podzemnega dela samega
predora, so se Blaž Kavčič, Igor Draksler in
Dušan Črnigoj zavzeli za čimprejšnje, za lju-
di in okolje čim manj obremenjujoče in var-
no dokončanje obvoznice, po kateri se bo
mogoče čez tri leta mimo mestnega središča
Škofje Loke zapeljati v Poljansko dolino. 

Danica Zavrl Žlebir, foto: Tina Dokl

Nadaljuje se gradnja obvoznice 
Z gradnjo pilotne stene na začasni nosilni konstrukciji predora pod Stenom v Puštalu 

so se začela dela na drugi fazi poljanske obvoznice. 

Od leve: Jože Galof, Blaž Kavčič, Igor Draksler, Dušan Črnigoj in Mirjam Jan Blažič ob ogledu trase duge in
tretje faze poljanske obvoznice
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Vodenje Občine Škofj a Loka je izziv, ki sem se ga 
vedno lotil z vso resnostjo, zavzeto in premišljeno. 
Z znanjem, izkušnjami, odgovornostjo, trdim delom 
in skupaj s predanimi sodelavci nas ni strah gospo-
darske krize. Znamo črpati evropska sredstva, zna-
mo se dogovoriti med seboj, s partnerji v državi in 
okoliškimi občinami.  
Ker me poznate, veste, da bom tudi v naslednjem 
mandatu s svojo vztrajnostjo in izkušnjami uresničil 
zastavljene projekte. Skupaj s svetniki SLS bomo de-
lali za javno dobro in za nadaljnji razvoj naše občine. 

Uspeh bomo dosegli skupaj z vami in vašim glasom 
podpore. 

V Občini Škofj a Loka smo skupaj izpeljali že veliko uspešnih projektov, a 
naša vizija je, da bo leta 2015  Loka svojim občanom nudila še bolj raz-
vito, prijetno in urejeno okolje za življenje, delo ter prosti čas. Prvi, čisto 
konkretni koraki k temu cilju bodo naslednji projekti: 

1. Dokončanje Poljanske obvoznice do leta 2013.
2. Celovita ureditev vodovodnega in kanalizacijskega omrežja v občini 

(‘’Ureditev porečja Sore’’).
3. Ureditev dodatne komunalno opremljene površine za gradnjo 

poslovnih in proizvodnih objektov, ki bodo osnova za nova delovna 
mesta.

4. Sodoben tehnološki park in podjetniški inkubator.
5. Preselitev knjižnice v objekt nekdanje vojašnice.
6. Izgradnja novega otroškega vrtca v nekdanji vojašnici.
7. Izgradnja novega doma za starejše občane v nekdanji vojašnici.
8. Vzpostavitev aktivne mreže povezanih Mladinskih centrov v Podlub-

niku, vojašnici in na Trati.
9. Preselitev klavnice iz mestnega središča in ureditve Mestnega pr-

ireditvenega parka ‘’Sotočje’’ na območju nekdanje klavnice.
10. Postavitev centralnega nogometnega igrišča Sv. Duh in obnova 

igrišča v Puštalu.
11. Priprave na uprizoritev Škofj eloškega pasijona leta 2015.

Za naše svetnike obkrožite št.                           – obkrožite Slovensko ljudsko stranko.     N
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Ločanka predstavlja
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RAZVOJNA AGENCIJA SORA D.O.O.
ODDELEK TURIZEM (LTO)
Kidričeva cesta 1a, 4220 Škofja Loka
tel.: 04/ 517 06 00, 
fax: 04/ 517 06 05
e-pošta: info@lto-blegos.si
http://www.lto-blegos.si

RAZVOJNA AGENCIJA 
SORA D..O.O.
SPODNJI TRG 2, 
4220 ŠKOFJA LOKA
tel.: 04 50 60 220
fax: 04 62 02 200
e-pošta: info@ra-sora.si
http://www.ra-sora.si
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V jesenskem času že tradicionalno potekajo Dnevi 
turizma na Loškem. Sklop prireditev se je začel odvijati
že prejšnji vikend v Poljanski in Selški dolini, to soboto
(2. oktobra) pa bomo nadaljevali na Mestnem trgu:

Od 9.00 do 13.00 Živahno tržno dogajanje na 
Mestnem trgu v Škofji Loki (ekološka tržnica, tržnica
kmetijskih pridelkov in izdelkov, prikaz rokodelskih obrti,
predstavitev turistične ponudbe, otroške ustvarjalne
delavnice, nastopi mladih glasbenikov in folkloristov, ...)
Pohod po treh škofjeloških gradovih:
Ob 11.00 odhod iz Mestnega trga na Škofjeloški grad
Ob 11.30 prihod na Krancelj - spoznavanje zelišč ter
pokušina zeliščnih čajev in peciva.
Ob 13.00 prihod na Stari grad - otroška lutkovna pred-
stava Krona kačje kraljice.
Ob 10.00 in 11.00 Brezplačno strokovno vodenje po
Kapucinski knjižnici in stalni razstavi Škofjeloškega 
pasijona.
Od 10.00 do 18.00 Ogled stalnih zbirk Loškega muzeja,
razstave o ognjenem orožju, Škoparjeve hiše in mlina na
grajskem vrtu (enotna vstopnina 1 evro).
Od 9.00 do 14.00 Ogled zbirk in prikaz klekljanja v 
Muzeju Železniki (enotna vstopnina 1 evro).

MALA ŠOLA PODJETNIŠTVA

Za vse, ki: 
■ razmišljate, da bi postali podjetniki,
■ ne veste, kako do ideje,
■ ne veste, ali je vaša ideja tudi poslovna priložnost,
■ želite informacije o tem, kaj potrebujete na začetku 

poslovanja,
■ želite dodatno znanje in postati bolj konkurenčni,
bo v času od 8. - 23. oktobra 2010 (ob petkih
popoldne in sobotah dopoldne) organiziran sklop
šestih delavnic z različnimi podjetniškimi vsebinami.

DELAVNICA: PROAKTIVNA PRODAJA

■ Vaš promet zaradi nezadostne prodaje nazaduje? 
■ Ne dosegate planiranega napredka? 
■ Zaostajate za konkurenco? 

Zadnji čas je, da se prilagodite novim tržnim zahtevam
in se naučite profesionalnih prodajnih veščin. 
Udeležite se delavnice Proaktivna prodaja, ki bo
potekala v sredo, 3. novembra 2010, ob 13. uri ter se
naučite učinkovitih pristopov, s katerimi boste pripo-
mogli do boljših rezultatov podjetja.

Prijave in dodatne informacije:
Razvojna agencija Sora, d. o. o., www.ra-sora.si, telefon 04/50 60 223



Brane Jesenovec, kandidat SD za župana v Občini Žiri, v svojem okolju že
nekaj časa aktivno deluje kot predsednik Občinskega odbora SD Žiri, v zadnjem
mandatu pa tudi kot občinski svetnik.
Brane Jesenovec je v svojem imenu in v imenu skupine kandidatov za svetnike 
Občinskega sveta Žiri, ki kandidirajo na listi SD na letošnjih lokalnih volitvah, 
povedal naslednje:
”V občino Žiri želimo pripeljati nekaj svežine in nove, mlade energije. Ustvariti 
želimo pogoje za to, da bi Žiri postale gospodarski prostor, ki bo motiviral mlade
strokovne kadre, da ostanejo v kraju in s tem prispevajo dragoceno dodano vred-
nost našemu lokalnemu gospodarstvu. Da bi to dosegli, bomo poskrbeli za boljše
regionalne in tudi lokalne cestne povezave, predvsem za rekonstrukcijo regional-
ne ceste Žiri-Logatec in obvoznico ter navezovalno cesto do industrijske cone. 
Urejena komunalna infrastruktura je pomembna za vse občane in občanke, še po-
sebno pa za gospodarske subjekte v občini, zato bomo nadaljevali z realizacijo 
medobčinskega projekta Ureditev porečja Sore, kjer so za kanalizacijo in komunalno
čistilno napravo za odpadne vode nepovratna sredstva kohezijskega sklada EU že
odobrena, za oskrbo z pitno vodo pa so postopki še odprti in jih je potrebno zaključiti. 
Za najmlajše rodove bomo zagotavljali primerno vrtčevsko varstvo za vse otroke.
V Žireh potrebujemo sodobno osnovno šolo, ki bo učencem prijaznejša in bo 
zagotavljala v vseh segmentih še bolj kakovostno izvajanje pouka. Šolarji in 
strokovno osebje šole si zaslužijo boljše pogoje, kot so jih deležni v sedanji dokaj
dotrajani in zastareli stavbi. Za mladostnike med 12. in 18. letom pa potrebujemo
mladinski center in mladim prilagojeno družbeno življenje v kraju. 
Ker iz leta v leto postajamo kot družba bolj starejši, se število tistih, ki potrebujejo
posebno skrb v tem življenjskem obdobju, povečuje in s tem tudi odgovornost ob-
čine, da za starejše ustrezno poskrbi. Varstvo in nega na domu, dnevno varstvo v
ustanovi, družabno življenje v kraju za starostnike in, ko ne gre drugače, tudi
ustrezno varstvo in nega v domu starejših občanov, so načini, ki omogočajo, da
starejšim zagotovimo mirno in prijazno jesen življenja. 
Želim tudi, da bi se izboljšalo sodelovanje z društvi v kraju in da bi posvečali 
večjo skrb varovanju naše kulturne dediščine. 
Če ste za spremembe in napredek v Žireh, sprejmite našo ponudbo, ki smo jo 
zagotovo sposobni izpolniti.”  M. J.

Izhajajoč iz ključnih nacionalnih programskih usmeritev Socialnih demokratov
(SD), kandidat za župana Občine Železniki Jože Prezl skupaj s kandidati za
svetnike Občinskega sveta na letošnjih lokalnih volitvah sporoča, da so v volilno
kampanjo vstopili z geslom: ”Za razvoj in socialno povezanost”.
V naslednjem mandatu želijo izboljšati javne storitve in razvijati učinkovite javne
komunalne službe in s pomočjo države skrbeti, da bodo vse občanke in občani
imeli dostop do otroškega varstva, kakovostnega izobraževanja, zdravstva in 
drugih socialnih storitev. 
Zavzemajo se, da bi vzpostavili sistem financiranja občin z višjo stopnjo samostoj-
nosti in odgovornosti pri uporabi javno-finančnih sredstev. 
Razvoj prometne infrastrukture, gospodarno ravnanje s prostorom ter celovito 
reševanje voda v dobro občank in občanov kot tudi naravnega okolja, učinkovita
in zelena raba energije in obnovljivi viri energije danes in za naše zanamce so poti
in smeri, v katerih bo potrebno delati tudi v prihodnje.
V svoj lokalni volilni program so zapisali, da bodo v prihodnjem mandatu izboljša-
li cestne povezave med občinami z izgradnjo obvoznice v Železnikih ter izboljšali
stanje in prometno varnost na najbolj kritičnih lokalnih cestah. V ospredje reševa-
nja postavljajo zagotovitev pogojev za nastanek in začetek delovanja mladinskega
centra. Mladina je v Železnikih v preteklem obdobju bila veliko preveč odrinjena
na rob dogajanj in prepuščena sama sebi in s tem tudi številnim negativnim 
tokovom. Mladinski center mora ponuditi različne oblike aktivne in ustvarjalne ter
družabne izrabe prostega časa mladih.
Kandidat za župana Jože Prezl pravi, da bo poskrbel tudi za to, da bo na 
ogroženih območjih v občini poskrbel za višjo stopnjo poplavne varnosti. Na tem
področju bo potrebno narediti kar nekaj odločnih korakov v smeri države, ki te 
pogoje občini Železniki mora zagotoviti. Sprejem prostorskega plana občine, ki bo
zagotovil prostorsko umestitev novim projektom, pridobitev evropskih sredstev 
za oskrbo z vodo, razvoj podeželja in starih mestnih jeder, zaokrožujeta ključni 
program Socialnih demokratov v Občini Železniki. J. B.

SD Žiri 
za spremembe
in napredek
Žirov

Sporočilo 
OO SD 
Železniki
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Mag. Bojan Luskovec,
skupni županski 
kandidat SD in LDS v
Škofji Loki
Bojan Luskovec je po poklicu inženir 
elektroenergetike, ekonomist in mag. managementa,
trenutno zaposlen v Elektru Gorenjska, d. d., Kranj
kot predsednik uprave. 

Kaj je v letošnjem letu vaša karierna prioriteta?
Vsekakor je to kandidatura za župana občine Škofja Loka. V 
županovanju vidim poseben izziv, ker želim narediti nekaj 
več, da bi življenje v našem starodavnem mestu občankam in
občanom vseh generacij postalo boljše in prijetnejše za bivanje,
delo, izobraževanje in življenje nasploh. 
Kako bi se opisali in kje vidite vaše prednosti?
Pri mojem dolgoletnem delu na terenu sem spoznal veliko ljudi
in sem se pri tem naučil, da je ljudem treba prisluhniti, ker samo
v strpnem in odprtem dialogu leži ključ za skupno doseganje 
zadanih ciljev. Pod mojim županovanjem želim in bom pristop
ter komunikacijo s skupnostjo, z občankami in občani spremenil
na bolje, saj moj način dela in vodenja postavlja v ospredje 
vrednote, kot so strpni dialog, spoštovanje in sodelovanje. 
Kako vidite Škofjo Loko v naslednjih štirih letih?
Potrebno je zagotoviti boljše regionalne in lokalne ceste. Poljan-
ska obvoznica bo končno v tem mandatu postala realnost. 
Poskrbel bom za to, da se bodo morebitne negativne posledice
umestitve te ceste v občinski prostor ustrezno omilile in razreši-
le. Za severno obvoznico bomo zagotovili potrebne prostorske
načrte in ustrezne priprave na gradnjo. Seveda pa je takoj 
potrebno pristopiti k ureditvi obstoječih lokalnih in uličnih cest
ter površin za pešce. 
Na vsak način se morajo nadaljevati in dokončati več let trajajo-
či projekti v obnovo in novo kanalizacijo, komunalne čistilne 
naprave in vodovod. Urediti bomo morali primarno in sekun-
darno mrežo, zato je možnost izkoriščanja dodatnih nepovratnih
sredstev EU priložnost, ki je ne smemo zapraviti. 
Od države bo potrebno odločno zahtevati bistveno več posluha
za potrebna finančna sredstva za ureditev poplavno ogroženega
območja občine. Kar nekaj družin in premoženja v občini je 
nenehno in še posebno ob velikih vodah resno ogroženo, zato
jim moramo zagotoviti večjo varnost. 
Zagotovil bom boljšo kakovosti življenja za vse generacije. 
Za starejše predvsem čim dalj časa vse oblike varstva in pomoči
na domu, za tiste, ki rabijo zahtevnejšo nego, pa dostopne in 
zadosne kapacitete domskega varstva v domačem kraju z 
izgradnjo dodatnih domskih kapacitet. Za najmlajše rabimo nov
vrtec in nujno obnovo starega vrtca v Podlubniku. Za šolarje, 
dijake in študente kvalitetno izobraževanje in aktivno izrabo 
prostega časa. Za vse občanke in občane knjižnico in bogati 
kulturni utrip in družabne vsebine. 
Poskrbel bom, da bomo pri posegih v prostor ravnali preudarno
in v sožitju z naravo. S spodbujanjem uporabe obnovljivih virov
energije in energetsko varčnimi programi bomo skrbeli za 
zeleno občinsko okolje.
In kdo so nosilci list iz vaše stranke po volilnih enotah na 
letošnjih lokalnih volitvah v Škofji Loki?

LIDIJA GOLJAT PRELOGAR (I. enota),
v tem mandatu svetnica občinskega
sveta in predsednica Odbora za med-
narodno dejavnost in pobratenja ter
članica Odbora za mladinsko dejav-
nost, zaposlena v Kabinetu ministra na
Ministrstvu za šolstvo in šport. Podro-
čje delovanja: družbene dejavnosti s
poudarkom na področju šolstva in
predšolske vzgoje ter mednarodne 
dejavnosti v občini.

Dr. TOMAŽ KRPIČ (II. enota), svetnik
občinskega sveta in član Odbora za
družbene dejavnosti v tem mandatu.
Eden od pobudnilov in izvajalcev gale-
rijske dejavnosti v novem loškem kul-
turnem hramu - Sokolskem domu.
Glavno področje njegovega delovanja
je kultura.

Mag. MIRJAM JAN-BLAŽIČ (III. eno-
ta), nekdanja uspešna gospodarstve-
nica, svetnica občinskega sveta v zad-
njih štirih mandatih, podžupanja obči-
ne in predsednica Odbora za gospo-
darske javne službe v tem mandatu in
dobitnica bronastega priznanja Občine
Škofja Loka za dolgoletno delo v orga-
nih občine. Glavno področje delovanja:
projekti ključne komunalne infrastruk-
ture financirane s sredstvi EU.

Nosilci kandidatnih list SD
po volilnih enotah so naslednji:

V IV. enoti pa kot nosilec liste SD za svetnike občinskega 
sveta nastopam tudi sam. G. P.

mag. Bojan Luskovec
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Objave Občine Žiri
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Žiri - Prejšnji konec tedna so Slovenijo
zajele močne padavine, ki so najprej hudo
prizadele Žiri. Kasneje so podivjane vode
sicer bolj prizadele druge dele države, nas
pa je zanimalo, ali ima občina že ocenjeno
škodo in koliko denarja iz občinskega pro-
računa lahko nameni v pomoč prizadetim:

”Prvi hip je kazalo, da bodo poplave v Ži-
reh katastrofalne, tako kot so bile drugod po
državi, vendar se je vreme v našem delu le
nekoliko ustalilo in hujših posledic ni bilo.
Kljub temu je nekaj škode bilo, glavno vlogo
pri odpravljanju posledic pa so znova prevze-
li gasilci in civilna zaščita. Zelo so se izkaza-
li in se jim na tem mestu zahvaljujem. Zalitih
je bilo več deset stanovanjskih objektov ozi-
roma kleti, škodo smo zaznali na kmetijskih
zemljiščih in cestah, tudi na občinskih ce-
stah, vendar zaenkrat (prejšnji teden, op. a.)
celotna škoda še ni znana.”

Kje je infrastruktura najbolj poškodova-
na? Kdaj boste odpravili posledice?

”Na cesti proti Smrečju se je porušil oporni
zid, zato bomo morali pristopiti k nujni sana-
ciji. Denar bomo morali v proračunu najti z
rebalansom. Še vedno pa zbiramo prijave
škod, ki jih bomo posredovali na pristojna
ministrstva. Imenovana je tudi komisija, ki
bo ocenila škodo, enako so si vodarji že ogle-
dali vodotoke, da bodo pristopili k sanaciji
le-teh. Večjih zemeljskih plazov pri nas k 
sreči ni bilo. Takoj, ko bo mogoče, bomo 
nastalo škodo tudi sanirali.”

Zakaj vedno poplavlja na istih območjih:
ob travnikih in poljih v Starih Žireh, 
odseka regionalnih cest Žiri-Logatec in na
Selu. Ali ni mogoče zagotoviti boljše po-
plavne varnosti?

”Na območju Starih Žirov se je z izgradnjo
nove ceste že bistveno povečana poplavna
varnost, k temu prispeva tudi urejena struga
potoka Osojnica. Nekateri objekti ležijo tik
ob oziroma pod gladino reke Sore, zato so
bolj ogroženi. Cestna odseka, ki ste ju ome-
nili, na žalost nista zgrajena v skladu s priča-
kovanimi stoletnimi vodami. Enostavnih re-
šitev ni, zagotovo pa je smiselno ob rekon-
strukciji ceste proti Logatcu urediti tako, da
bi vodo zadržali v strugi. Na problem bomo,
saj tega očitno pristojni ne opazijo sami, opo-
zorili državo.”

V zadnjih mesecih urejate tudi območje
Pustotnika. Koliko je projekt uničen zara-
di poplav in kdaj bo zaključen?

”Poplave so v tem delu Žirov največje, za-
litih je bilo nekaj površin, tudi cesta je delno

poškodovana in v večjem delu že sanirana. V
teh dneh projekt Slow turizem sicer zaključu-
jemo, saj moramo postaviti le še informacij-
ske in usmerjevalne table. Tu bo nastal turi-
stično rekreacijski center Pustotnik, s katerim
želimo v Žireh vsaj kak dan obdržati tudi tu-
riste. Tu bo prostor za goste za kampiranje,
seveda pa tudi za množične prireditve, ki jih
imamo v Žireh - od motorističnega srečanja
do prireditev konjeniškega društva. Urejen
bo tudi prostor za piknike, ki bo namenjen
tudi za vse ostale občane Žirov. Projekt je
vreden 45 tisoč evrov, od tega bomo iz evrop-
skega sklada pridobili približno 40 tisoč ev-
rov. Naš cilj je, da bi Žiri postale zanimive
tudi za obiskovalce.”

Kako poteka gradnja nogometnega igriš-
ča in občinskih cest?

”V preteklih dneh je bilo zaključeno delo
na šolskem stadionu, kjer smo obnovili stezo
za tek, dodatno je bila zgrajena 100-metrska
tekaška proga ter ograja okoli igrišča. Že
pred tem smo zamenjali dotrajane vodovodne
cevi v dolžini približno 300 metrov. Gradnja
nogometnega igrišča je v zaključni fazi in se
bo v roku enega meseca tudi končala. V pri-
hodnjem letu bo potrebno poskrbeti še za
garderobe. Izvajamo tudi dela na Jezerski
ulici, kjer lepo sodelujejo tudi občani, enako
urejamo tudi cesto proti Goropekam na ob-
močju Mršaka, kjer moramo zaradi poveča-
nega prometa zgraditi oporne zidove.”

Prenavljate pa tudi občinsko stavbo.
”Ne le Občina Žiri, vsi lastniki objekta smo

se odločili za sanacijo zamakanja, ki je po-
sledica nestrokovnih del že v času gradnje

objekta. Investicija je gradbeno zelo zahtev-
na, stroškovno pa niti ne, saj si jo bomo deli-
li vsi lastniki. Upam, da bomo s tem rešili te-
žave z zamakanjem in posledično grdim vi-
dezom, ki najbolj kazi prav vhod v občino.”

Kako kaže z gradnjo obvoznice in pro-
jektom ureditve križišča v centru Žirov,
kjer vam nekateri očitajo premalo iniciati-
ve za uresničitev projekta?

”Več let smo se z Direkcijo RS za ceste po-
gajali o gradnji novega mostu in ureditvi no-
vega križišča v centru Žirov ter istočasno
ureditvijo centra mesta. Na mizi smo imeli
projektno dokumentacijo in pogodbo, ki bi jo
morali le še potrditi in dela bi se že izvajala.
V Žireh bi pridobili 1,2 milijona evrov, sami
bi dodali še dobrih 300 tisočakov. Obvoznico
si vsi želimo, zlasti če bi nam jo zgradila dr-
žava, saj občina denarja za tako veliko inve-
sticijo nima in ga verjetno ne bo imela. Ved-
no si bom prizadeval za gradnjo obvoznice,
menim pa, da je bila opustitev prej opisanega
projekta v centru Žirov in zamenjava s pro-
jektom obvoznice, napaka.”

Marsikdo občini očita neurejenost javne
službe za ravnanje z odpadki, predvsem v
Osojnici naj bi vladal nered.

”Strinjam se, da zbirni center v Osojnici ni
optimalno urejen. Poostriti bomo morali nad-
zor nad sortiranjem in odlaganjem odpadkov,
hkrati tudi povečali nadzor čistoče v centru.
Trenutno izdelujemo projektno dokumenta-
cijo za posodobitev oziroma ureditev zbirne-
ga centra.”

Boštjan Bogataj,
foto: Polona Mlakar Baldasin

Bojan Starman, župan občine Žiri

V Pustotniku bo kamp
Občina Žiri z evropskim denarjem ureja območje Pustotnika. Prej je bilo tam 

nelegalno odlagališče odpadkov, po novem bo prostor za kamp. Bojan Starman

O
B

Č
IN

A 
ŽI

R
I, 

TR
G

 S
VO

B
O

D
E

 2
, 

ŽI
R

I

Območje Pustotnika, še pred leti zanemarjeno, bo po dokončni ureditvi postalo prostor za prireditve in kamp.
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Zmaga gasilk iz Račeve
Starejše pionirke PGD Račeva so na nedavnem tekmovanju v gasilski 

orientaciji postale državne prvakinje.

Račeva - V začetku meseca je bilo na Za-
gradnih njivah za gradom Snežnik letošnje
državno tekmovanje v gasilski orientaciji, 
ki sta jo organizirala domače gasilsko dru-
štvo in Gasilska zveza Slovenije. Med tek-
movalkami so bile tudi Neca Galičič, Janja 
Košir in Nives Bogataj, ki so sestavljale 
ekipo Prostovoljnega gasilskega društva 
Račeva pod vodstvom mentorja Ana Galičiča
in osvojile kar prvo mesto!

Dekleta so bila na tekmovanju edina iz
škofjeloške regije, nastopala so v kategoriji
starejših pionirk. ”Ne vem, kako nam je
uspelo doseči tak rezultat,” je po osvojitvi
zlate medalje in mesta državnega prvaka 
povedal mentor An Galičič in nadaljeval: ”Z
vajami smo se navadili brati zemljevid, zelo
pomembno pa je, poleg orientacije, tudi 
gasilsko znanje. To vadimo skozi celo leto,
sicer pa smo se na tekmovanje pripravljali
skozi vse poletje.”

Tekmovalna proga tokratnega državnega
prvenstva je bila dolga tri kilometre, tekmo-
valke pa so v roke dobile le zemljevid in
kompas ter navodila. Cilj: čim hitreje do cilja
in vmes, na šestih kontrolnih točkah, še
uspešno izvajanje gasilskih vaj. Mladim 
Žirovkam je še kako dobro uspelo, saj so v
kategoriji 32 ekip uspele najhitreje in najna-
tančnejše izpeljati naloge in osvojile končno
prvo mesto. Na poti do cilja so zbijale tarčo,
hitrostno zbijale cevi, vezale vozle, hitrostno

spajale cevi na trojak, prikazale odlično zna-
nje prve pomoči in prenesle veeeliko vode. 

Da so bila dekleta dobro pripravljena, ni
dvomil nihče, saj so prvič zmagale že na ob-
činskem, nato pa še regijskem tekmovanju.
”Kljub temu smo se pripravljali vse do zma-
ge na regijskem tekmovanju, torej vse pole-
tje,” pravi An Galičič in našteje kondicijske
priprave, orientacijske vaje in seveda tudi
vaje gasilskih nalog, ki jih sicer pridno treni-

rajo skozi vse leto. ”Pri tekmovanju je najpo-
membneje, da se ne izgubiš, da si hiter in
pravilno izvedeš naloge na kontrolnih toč-
kah,” je skrivnost uspeha razložil zadovoljen
mentor starejših pionirk, ki jim je uspel veli-
ki met. In njihovi starejši kolegi? PGD Rače-
va pod vodstvom predsednika Petra Jesenka
je mladim gasilcem po prihodu s tekmovanja
pripravil hrupen sprejem pred domačim ga-
silskim domom. Boštjan Bogataj

Žirovsko čipko občudujejo v Evropi
Žiri, Ljubljana, Strasbourg - Razstava Klekljarskega društva Cvetke vse od aprilske

postavitve na Slovenskih klekljarskih dnevih v Žireh navdušuje daleč naokoli. Zastave
držav članic Evropske unije in EU, grbi njihovih glavnih mest in zemljevid Evrope, ki so
jih članice in člani klekljali za žirovsko razstavo, so do sedaj predstavili na več razstavah
v Sloveniji, pa tudi v Državnem zboru in različnih slovenskih ministrstvih. Mi smo jo
(znova) obiskali v Centru Evropa v Ljubljani, kjer so žirovske mojstrice obrt prenašale
tudi na uka željne obiskovalce. ”V treh urah se klekljanja ne da naučiti, veliko ur bi morali
presedeti pred povštrom, da bi lahko ustvarili lepo čipko,” je razložila predsednica 
Marica Albreht. Od prejšnjega tedna pa do konca tega tedna je najuspešnejša razstava
Cvetk razstavljena tudi v Strasbourgu, kasneje jo bodo postavili še v Festivalni dvorani
Bled. V šali članice društva pravijo, da v Žireh očitno ne bodo potrebovale prostora 
za čipkarsko razstavo, saj je le-ta vseskozi na poti. Spomnimo, da v Muzeju Žiri (vsaj 
zaenkrat) za čipkarsko razstavo ni ustreznega prostora. Boštjan Bogataj

Sveže mleko 
s kmetije Pr’ Bukovcu 
dobite na mlekomatu v Žireh.

Možna dobava 
predplačniškega ključka

Tel.: 041 864 152
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Do 15. septembra so občinske volilne komi-
sije sprejemale kandidature, te je bilo treba še
potrditi, 22. septembra pa so bila imena že zna-
na javnosti, pojavljajo se že tudi na velikih
oglasnih panojih na vidnih mestih v občini. Na
Škofjeloškem se za županski stolček poteguje
21 kandidatov, med njimi sta samo dve ženski,
v Škofji Loki in Žireh. V vseh teh občinah zno-
va kandidirajo aktualni župani, med njimi tudi
oba rekorderja po dosedanjih županskih man-
datih, loški in žirovski se namreč potegujeta že
za peti mandat. Dva med kandidati sta trenut-
no tudi poslanca državnega zbora, ki ju dvoj-
nost funkcij prav nič ne moti, nasprotno, v tem
vidita celo prednost. Na volitve gremo 10. ok-
tobra (5., 6. in 7. oktobra bo predčasno glaso-
vanje), v treh občinah pa bo najverjetneje še
drugi krog volitev, ta pa bo 24. oktobra.

Občina Gorenja vas - Poljane 
V občini Gorenja vas-Poljane se bosta za

županski položaj pomerila zgolj dva kandi-
data. Sedanji župan Milan Čadež iz Dobra-
ve, ki je tudi poslanec Državnega zbora, kan-
didira s podporo SDS. Je poročen, oče dveh
najstnikov, po izobrazbi strojni inženir, sicer
pa športnik in vedno v izredni telesni pri-
pravljenosti. Izzivalec župana je Janez Peli-
penko iz Javorij. Kandidat SLS je diplomira-
ni ekonomist, ki se ukvarja z zavarovalniš-
tvom. Pozna delovanje lokalne politike, saj je
bil tri mandate občinski svetnik, tri mandate
je vodil tudi Krajevno skupnost Javorje. V
prostem času pomaga na manjši, domači
kmetiji, sodeluje v domačem cerkvenem 
pevskem zboru in pri Javorskih pevcih.

Občina Škofja Loka
V občini Škofja Loka gre v boj za županski

položaj šest kandidatov in kandidatka. Zani-
mivo je, da so kar štirje med njimi ekonomi-
sti, dva od njih celo magistra menedžmenta,
eden je gradbenik, eden tehnik, eden pa me-
dijski inženir. Stari so od 25 do 55 let, njiho-
va povprečna starost je nekaj več kot 51 let.
Dva sta direktorja podjetij, dva državna urad-
nika, eden župan, eden poslanec in eden me-
dijski producent. Dva od njih sta za svojo
kandidaturo zbirala podpise volivcev, ostali
kandidirajo kot kandidati strank. Igor
Draksler, rojen leta 1960, univerzitetni di-
plomirani inženir gradbeništva, je župan že
od leta 1994, kot vselej doslej pa tudi tokrat
kandidira s svojo stranko SLS. Bojan Lusko-
vec, rojen leta 1956, je univerzitetni diplomi-
rani ekonomist in magister managementa,
pred nedavnim je postal predsednik uprave
Elektra Gorenjske. Svojo kandidaturo s stran-

kama SD in LDS je napovedal med prvimi.
Svojo kandidaturo je že spomladi napovedala
tudi leta 1965 rojena Tina Teržan, univerzi-
tetna diplomirana ekonomistka z dolgoletni-
mi izkušnjami v gospodarstvu in državni
upravi, trenutno državna sekretarka na minis-
trstvu za javno upravo. Svojega političnega
pedigreja, povezanega s stranko Zares, ne
skriva, a se je čez poletje odločila, da bo za
kandidaturo zbrala podpise volivcev. Milen-
ko Ziherl, rojen leta 1955, je univerzitetni di-
plomirani inženir kemije, že drugi mandat pa
je poslanec državnega zbora stranke SDS. S
to stranko se poteguje tudi za poslanski man-
dat v občini Škofja Loka. Miha Ješe, rojen
leta 1954, univerzitetni diplomirani ekono-
mist z magisterijem iz menedžmenta, je di-
rektor Gorenjske predilnice in Lokateksa, za
župansko kandidaturo pa je zbral podpise vo-
livcev. Osnoval je tudi svojo listo Prijatelji
Loke. Klemen Štibelj je kandidat za župana
stranke NSi. Rojen je leta 1976, univerzitetni
diplomirani ekonomist, v tem mandatu pa je
bil občinski svetnik in podžupan. Najmlajši
pa je kandidat stranke SNS Krištof Ramovš,
rojen leta 1985, inženir multimedije, ki tre-
nutno opravlja delo producenta na Pro Plus. 

Kot so nam dan po vložitvi kandidatur po-
vedali na občinski volilni komisiji v Škofji
Loki, je poleg sedmih županskih kandidatur
vloženih tudi 14 list za občinske svete. V
Škofji Loki izbirajo 28 občinskih svetnic in
svetnikov. Več kot 18 tisoč volivk in volivcev,
ki se bodo na 32 voliščih v štirih volilnih
enotah v občini odločali, kdo bo njihovo ob-
čino vodil in upravljal v prihodnjih štirih le-
tih, pri odločitvi ne bodo imeli lahkega dela. 

Občina Železniki
V Železnikih se za županski stolček poteguje

pet kandidatov. Sedanji župan Mihael Prevc
kandidira že četrtič. Je kandidat SLS, po izob-
razbi je učitelj zemljepisa in zgodovine, z dru-
žino - je poročen in oče sedmih otrok - živi v
Dražgošah. Je velik prijatelj različnih športov,
najbolj uživa v turnem smučanju. Franc Ža-
berl iz Železnikov je samostojni kandidat, v
tem mandatu je bil dve leti občinski svetnik. Po
izobrazbi je strojni tehnik, pred upokojitvijo
(marca lani) je bil dvanajst let sekretar za Go-
renjsko pri elektrokovinskem sindikatu SKEI.
Že več kot 50 let je gasilec, bil je predsednik
turističnega društva, vodil je tudi civilno zašči-
to. Je poročen in oče petih otrok. Kandidat SD
Jože Prezl je po izobrazbi diplomirani var-
nostni inženir, zaposlen je v Domelu. Dva
mandata je bil član upravnega odbora sindikal-
ne organizacije v podjetju in dvanajst let član
sveta delavcev. V tem mandatu je občinski
svetnik. Oče dveh otrok je velik prijatelj gora in
športa, udejstvuje se v planinstvu, kolesarjenju
in športnem plezanju. Kandidat SDS Tomaž
Demšar z Rudna je že dvajset let samostojni
podjetnik, ukvarja se z izdelavo pohištva. Zad-
nja tri leta je predsednik Lesne zadruge za Sel-
ško dolino, v lasti ima tudi 18 hektarjev veliko
kmetijo. Je član PGD Rudno, pred desetletjem
je kot ustanovni član Športnega društva Buldo-
žerji sodeloval tudi pri gradnji smučišča na
Rudnem. Je poročen in oče štirih otrok. Igor
Nastran iz Selc za župana kandidira kot 
kandidat novoustanovljene politične stranke
Premik. Po izobrazbi je univerzitetni diplomi-
rani organizator, zadnjih osem let je vodja od-
delka za razvoj in vzdrževanje informacijskega

Oktobra volimo župane in svetnike
Če smo v prejšnji Ločanki še ugibali, kdo vse se bo v štirih občinah na Škofjeloškem potegoval za 

županski položaj, je sedaj vse jasno. 
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Naročnik: NSi, Cankarjeva 11, 1000 Ljubljana

V VSEH OBČINAH 

Klemen ŠTIBELJ
za župana

Janez ŽAKELJ
za župana

NA ŠKOFJELOŠKEM

ŠKOFJE LOKE ŽIROV

sistema v Elektru Ljubljana. Je poročen in oče
dveh otrok, njegov hobi je čebelarjenje.

Občina Žiri
V občini Žiri na tokratnih volitvah kandidi-

ra kar sedem kandidatov. Tokrat s podporo
volivcev nastopa aktualni župan Bojan Star-
man. Občino vodi vse od nastanka, štiri man-
date ali 16 let. Je univerzitetni diplomirani
ekonomist, ki je vodil tako domačo Alpino,
pa kranjsko Planiko in loško Jelovico, pred le-
tom pa je na ruševinah Mure postavil novo
podjetje Mura in partnerji. Poročeni oče dveh
odraslih otrok je občino večinoma vodil ne-
poklicno. Edina kandidatka za županjo v Ži-
reh je Germana Pivk. Zaposlena je v kmetij-
sko svetovalni službi, pisarno ima razen v
Škofji Loki tudi v Žireh. Je poročena, mama
dveh odraslih deklet, ki veliko pozornosti na-
menja vnuku, njena strast pa je sadjarstvo. Na
tokratnih volitvah kandidira s podporo SLS.

S podporo volivcev se v boj za župansko
mesto podaja najstarejši kandidat Viktor Ža-
kelj. Je magister ekonomskih znanosti, ki je
večji del poklicne poti delal v upravi, gospo-
darstvu in politiki. Pred dvema desetletjema
je ustanovil podjetje, ki ga danes uspešno vo-
dita sinova. Je srečno poročen, dedek dveh
vnukov, živi zdravo (sodeluje tudi na marato-
nih) in rad dela. Izdal je več knjig, kmalu bo
predstavil novo. Milan Oblak je kandidat za
žirovskega kandidata s podporo SDS. Podjet-
nik je obrt 1. avgusta letos prenesel na sina in
hči, čas je za tretje življenjsko obdobje (ali
županstvo). Tri mandate je bil občinski svet-
nik. Je veliki športni navijač, tudi sam šport-
nik in glavni sponzor žirovskih balinarjev ter
manjši sponzor žirovskih nogometašev. 

Anton Beovič mlajši je diplomirani inženir
strojništva, uči v Šolskem centru Škofja Loka,
se hkrati ukvarja s kmetijstvom in čebelar-
stvom in ima svojo obrt - svetovanje podjet-

jem. Kandidira s podporo volivcev, sicer pa je
poročen oče dveh deklet, v Žireh pa poznan
tudi kot operativni vodja gasilcev in motorist.
Janez Žakelj kandidira s podporo N.Si. Je po-
ročen oče štirih otrok in magister medicinske
mikrobiologije, zaposlen na ministrstvu za zu-
nanje zadeve. Je diplomat, ki je štiri leta služ-
boval na Kitajskem, se pred letom dni vrnil,
sedaj pa želi pomagati Žirem pri razvoju. Rad
je z družino, v naravi in v domači hiši, ki jo še
dokončuje. 

Žirovec Branko Jesenovec je prvi napovedal
kandidaturo na županskih volitvah s podporo
SD. Je podjetnik, že več kot dvajset let ima av-
tomehanično delavnico v Rakulku, kjer sta
skupaj z ženo uredila prijeten dom zanju in hči.
Čeprav že 12 let vodi občinski odbor stranke,
je bil občinski svetnik le zadnji mandat. Zato
pa lokalno politiko dobro pozna in stavi na
zavzeto delo, tako kot v svoji delavnici. 

B. B., A. H., D. Z. Ž., foto: G. K.
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”Najmočnejši spomin na moja šolska 
leta je povezan z navdušenjem do risanja. Že
v osnovni šoli, pozneje pa tudi v gimnaziji
sem imel v zvezku vedno kup risbic živali,”
se spominja Janez Plestenjak, znan po ču-
dovitih upodobitvah psov, konj, mačk ... in
drugih živali. Podobno je imela vse platnice
in zvezke porisane slikarka Mirna Pavlovec:
”Pol strani je bilo snovi, druga polovica pa
risbice. Sicer pa v gimnazijskih letih nisem
kaj dosti slikala, vse to je prišlo kasneje.” 

”Najbolj se spomnim Mateja Plestenjaka, ki
je bil moj profesor za umetnost na gimnaziji.
On je v meni videl talent in večjo željo po 
likovnem ustvarjanju in se je zato še bolj 
potrudil z mano, da sem se več ukvarjala z li-
kovnostjo in se kasneje tudi vpisala na akade-
mijo,” se spominja slikarka mlajše generaci-
je Tina Dobrajc, medtem ko akademska sli-
karka Agata Pavlovec na srednješolska leta
nima ravno ”likovnih spominov”, je pa pre-
pričana, da zdaj ustvarjalne izzive črpa tudi
iz tega svojega življenjskega obdobja. Petra
Plestenjak Podlogar se predvsem spominja
likovnih delavnic pri kiparju Tonetu Logon-
dru: ”Na mizo nam je postavil človeško loba-
njo in smo risali. In naslednjič spet.”

Fotograf Tomaž Lunder je s fotografira-
njem začel prav v gimnazijskih letih. Foto-
grafija ga je navdušila v drugem, tretjem 
letniku, ko je četrtega zaključeval v ZDA, pa 
ga je povsem zasvojila. ”V najstniških letih
sem se ukvarjal z različnimi športi, potem pa
sem svoje zanimanje prenesel v fotografijo.” 

Podobno ima lepe spomine na šolska leta fo-
tograf Peter Pokorn: ”Moji zvezki so bili
polni risbic konjev, avtomobilov, smučarskih
skakalcev ... V tistih letih sem za počitniško
delo na pošti dobil prvi honorar in sem ga
porabil za nakup fotografskega aparata.”

Tako so nam svoj ”likovni spomin” na šol-
ska leta izpovedali nekateri tokratni razstav-
ljavci. Zanimiva ideja, na skupni razstavi
predstaviti likovno ustvarjalnost Škofjeloča-
nov, ki so s tamkajšnjo gimnazijo povezani
bodisi kot nekdanji profesorji bodisi dijaki, je
že na odprtje privabila veliko ljubiteljev li-
kovne umetnosti. Na razstavi se vsak s po ne-
kaj delih predstavlja dvanajst ustvarjalcev,
slikarjev, kiparjev in fotografov, med njimi
trije profesorji, Pavel Bozovičar in Tone Lo-
gonder, oba že pokojna, in Matej Plestenjak,
in devet nekdanjih dijakinj in dijakov: Berko,
Tina Dobrajc, Tomaž Lunder, Agata Pavlo-
vec, Mirna Pavlovec, Janez Plestenjak, Matej
Plestenjak, Petra Plestenjak Podlogar, Peter
Pokorn in Maja Šubic. 

Razstava je zelo raznolika, posamezni
umetniki so predstavljeni z deli, ki so značil-
ni za njihovo umetniško govorico. Od del na
platnih in papirju, do malih plastik in foto-
grafskih del, med njimi najdemo Bozovičar-
jeva olja, akrilne slike Šubičeve in Agate in
Mirne Pavlovec, slik s kredo Janeza Pleste-
njaka, Berkovih grafik, slik instalacij Dobraj-
čeve do Lundrovih in Pokornovih fotografij,
do del iz varjene pločevine Mateja Plestenja-
ka, Logondrovih malih plastik in del v lesu

Petre Plestenjak Podlogar. ”Razstava pred-
stavlja za škofjeloško likovno in kulturno ob-
činstvo poseben dogodek, saj je ta razstava
izsek likovnega ustvarjanja, pa tudi javna za-
hvala likovnim ustvarjalcem za opravljeno
delo,” je ob razstavi povedal profesor s škof-
jeloške gimnazije Ivan Golob in dodal, da so
njihova dela izraz življenjskega vitalizma in
ustvarjalne strasti, ki prežarja umetniške po-
dobe z intenziteto, ki je enakovredna življe-
nju. Razstava bo odprta tja v drugo polovico
meseca oktobra. 

Igor Kavčič / Foto: Jana Jocif 

Umetniki z gimnazije 
Ob 60-letnici obstoja Gimnazije Škofja Loka je v vhodni dvorani Sokolskega doma na ogled razstava

likovnih del nekdanjih profesorjev in dijakov Gimnazije.

Likovni ustvarjalci z gimnazije so lahko uživali ob glasbenih impresijah saksofonistke Irene Šmid in tolkalista Jake Strajnarja. 

Hrošč akademskega kiparja Mateja Plestenjaka, 
nekoč dijaka Gimnazije Škofja Loka, zdaj na njej
profesorja umetnosti.
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V slikarstvu sta odkrili nov svet
V galeriji muzeja v Železnikih slike razstavljata domačinka Mira Golja in Ivanka Keber z Godešiča.

Železniki - V galeriji muzeja v Železnikih
so minulo soboto odprli razstavo slik doma-
činke Mire Golja in Ivanke Keber z Gode-
šiča, članic društva Me Vi Art, ki ga vodi di-
plomirana slikarka in njuna mentorica Met-
ka Gosar Peternel. Avtorici se na razstavi
predstavljata s slikami v akrilni in oljni tehni-
ki ter akvarelu, na njih pa upodabljata Želez-
nike, plavž, klekljarico, Ratitovec, Škofjo
Loko, Škofjeloški grad ... Z likovnostjo sta se
začeli ukvarjati pred nekaj leti. V slikarstvu
sta odkrili nov svet, zdi se, da postaja nena-
domestljiv, je v spremni besedi zapisala nju-
na mentorica: ”K slikarskemu iskateljstvu in
prijateljstvu sta pristopili kot pravi intelektu-
alki, ki predvsem racionalno in eksaktno li-
kovno razmišljata o slikarski problematiki in
skušata na že prepoznavni in svojski način

rešiti večna vprašanja o barvnih in kompozi-
cijskih dilemah ter odnosih v slikah.”

Triinpetdesetletna Ivanka je naslikala tri ci-
kluse akrilnih in oljnih slik, v katerih se pre-
pletajo kombinacije različnih formatov, tri-
ptihi, zgodbe. Motivi so simbolno umišljeni,
večina njenih slik pa je odslikana trdno in na-
tančno, a ne ostro, ocenjuje Gosar Peternelo-
va. Dvainšestdesetletna Mira pa je raziskova-
la oblike, organske tvorbe, abstraktno umet-
nost, relief in svoj domači kraj. V slikah se

čuti njena igrivost, igrivost oblik, ki izražajo
simboliko, značilno le zanjo. ”Talenta in vo-
lje Ivanki in Miri ne manjka, kako pa bosta
zastavili svoja čopiča in kam ju bo pripeljalo
nadaljnje slikarsko delo, bomo lahko ugotav-
ljali v prihodnje,” razmišlja njuna mentorica. 

Avtorici sta v okviru društva Me Vi Art v
preteklosti že sodelovali na skupinskih raz-
stavah v Ljubljani, Medvodah, Logatcu, Že-
leznikih, Škofji Loki, Godešiču in Želimljah.

A. H., foto: Tina Dokl

Razstava slik Mire Golja in Ivanke Keber bo v galeriji muzeja v Železnikih na ogled do sredine oktobra. 

Kruh kot vrednota
V okviru prireditev Dnevov evropske kulturne dediščine, ki letos

potekajo pod geslom Kulturna dediščina in pomanjkanje, v Loškem
muzeju pripravljajo prireditev Od Zrna do kruha: kruh kot vrednota.
Na sporedu bo 30. septembra, prijave za udeležbo pa sprejemajo v
Loškem muzeju. Prireditev je namenjena otrokom, ki se bodo v pro-
gramu seznanili z dediščino peke kruha pri nas, s simboliko kruha
in s tem povezanimi pregovori. Najprej si bodo ogledali dokumen-
tarni film Od zrna do kruha, sledil pa bo prikaz priprave testa in
peka kruha v kmečki peči v obnovljeni Škoparjevi hiši na grajskem
vrtu. Otroci bodo opazovali mojstrico pri peki, spoznali različne
vrste žita, kmečko orodje in kuhinjsko posodje. Sami bodo mesili
testo in pokusili svoj kruhek, spečen v kmečki peči. I. K. 

Dela Rada Dagarina v Fari 
V galeriji Fara so na ogled slikarska razstava slikarja Rada 

Dagarina. Predstavlja se s slikami na lesu, ki jih je ustvaril predvsem
v obdobju zadnjih let. I. K. 

Razstava del Boštjana Kavčiča 
Te dni v Galeriji Ivana Groharja razstavlja akademski kipar Bošt-

jan Kavčič, ki živi in ustvarja v Kamniku. Predstavlja se z malimi
plastikami iz kamna iz serije ORG. Izbor del je pripravil v povezavi
s prostorom galerije, katere prostor na umetnika deluje zelo intimno,
kot votlina ali maternica. Razstava je na ogled do 31. oktobra. I. K.

Vikend za Ažbetovo kolonijo 
Gorenja vas - Pred kratkim je na Četeni Ravni potekala tradi-

cionalna že 16. slikarsko-kiparska kolonija, ki jo organizator
posveča slovenskemu slikarju in pedagogu Antonu Ažbetu, rojene-
mu v Dolenčicah v Poljanski dolini. Kolonija, letos tudi z mednaro-
dno udeležbo, se je začela v petek v Galeriji Krvina, kjer so odprli
razstavo del z lanske kolonije, v soboto in nedeljo pa so udeleženci
svoje likovne motive iskali na Četeni Ravni, kjer so jih gostili na 
turističnih kmetijah Tavčar in Ožbet, in po drugih prelepih koncih
poljanske doline. Kolonija se je zaključila v nedeljo, nastala dela pa
je ocenil prof. dr. Mirko Juteršek. I. K.

● Pice iz krušne peči 
● Kosila vsak dan ● Jedi po naročilu 

● Vsak dan sveže postrvi

Od ponedeljka do petka vam od 
devetih naprej nudimo več vrst malic

Dostava hrane na dom
04/250 11 69, 041/581 327 

Mavčiče 69, 4211 MAVČIČE
Odprto vsak dan od 9. do 22. ure,

tudi ob četrtkih
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Žirovski taborniki na Madžarskem
Prejšnji mesec se je veliko žirovskih tabornikov odpravilo na obrobje madžarske prestolnice. 

Jamboree srednjeevropskih tabornikov (le-
tošnje ime ConCordia) je tokrat praznoval
deseto obletnico. Na vsaki dve leti ga organi-
zira ena od naslednjih držav: Poljska, Slova-
ška, Madžarska ali Češka. ”Tabor ConCor-
dia2010 je bil veliko večji od običajnih, ki se
jih udeležujemo, saj je štel več kot tisoč ta-
bornikov. Stari so bili od 14 do 17 let, ker pa
je bil ta dogodek za vse naše tabornike prvi v
tujini, pa je imel še poseben čar,” pravi žirov-
ska tabornica Tina Semič. 

Odprava iz vse Slovenije je štela okoli 50
članov, medtem ko se je tabornikov iz Rodu
zelenega Žirka udeležilo kar 16 tabornikov.
Cilj srečanja je bilo sodelovanje, druženje,
spoznavanje novih ljudi ter nabiranje novih
izkušenj. ”V desetih dnevih smo se udeležili
različnih delavnic, ki so poskrbele za veliko
novih znanj ter nepozabnih spominov. Naj-
bolj zanimive so bile zunanje delavnice na
temo socialna odgovornost, kjer se je po sku-
pinah pomagalo pri prenovi otroških igrišč,
domov za ostarele, bolnišnic in podobno,”
pojasnjuje Tina Semič. 

Program je vseboval tudi obisk živalskega
vrta, orientacijo po madžarskih gozdovih, ce-
lodnevni pohod, vodne igre, plavanje in ves-

lanje. V taboru so se mladi lahko udeležili
delavnic na temo kulture in tradicije (Mad-
žarske in drugih), spretnostnih delavnicah in
mnogo drugih zanimivih delavnic, ki so se
ponujale na vsakem koraku. Za piko na i so
organizatorji na koncu poskrbeli še za dvo-
dnevno gostovanje v centru Budimpešte.
”Čez dan smo si ogledovali znamenitosti,
zvečer pa so nas v svojih domovih gostili do-

mačini. Zelo lepo so nas sprejeli, s tem pa
smo še pobližje spoznali navade Madžarov,”
je še danes navdušena Tina. Zlet se je zaklju-
čil 11. avgusta, ko so vsi taborniki prikoraka-
li pred baziliko sv. Istvana, kjer se je odvila
zaključna prireditev. Z veliko emocijami so
taborniki še zadnjič skupaj zapeli ConCordie
- Many hearts, one beat (mnogo src, en
utrip). Boštjan Bogataj

Žirovski taborniki se radi spominjajo mednarodnega zleta na Madžarskem.  

Škofja Loka - Marija Verčič je letos že druga stoletnica v škofje-
loškem centru. Že maja je stoti rojstni dan praznovala Ivanka Tušek,
ki se je pridružila tudi Marijinemu praznovanju. V domski jedilnici
so Mariji pripravili prijetno slavje, prišli so številni sostanovalci,
slavljenko so obiskali tudi župan občine Škofja Loka Igor Draksler,

starološki župnik Alojz Snoj in tajnik Medobčinskega društva slepih
in slabovidnih iz Kranja Beno Virt. Slednji je dejal, da v Sloveniji
živi 197 stoletnikov, od tega je le 36 moških, kar je v dobro voljo
spravilo že tako razpoložene udeležence prireditve ob stotem rojst-
nem dnevu. Stoletnici Mariji ali Micki, kakor jo imenujejo, je v ime-
nu stanovalcev voščila Alenka Oblakovič, v imenu centra pa direk-
torica Silva Košnjek. Za praznik si je slavljenka zaželela harmonike,
zato so k nastopu povabili folkloriste iz osnovne šole Cvetka Golar-
ja s harmonikarjem. Srečanja so se udeležili tudi nečakinje in neča-
ki Marije Verčič, ki so teti Micki podarili torto.

Slavljenka se je rodila 13. septembra 1910 v Robidnici pri Gorenji
vasi nad Škofjo Loko. Bila je druga od šestih otrok mame Katarine
in očeta Janeza in že od malih nog vajena trdega dela. Sestri sta že
pred vojno odšli služit, po drugi svetovni vojni pa so tudi drugi, ra-
zen enega od bratov, odšli od doma v mesto, v tovarne za boljšim za-
služkom. Tudi Marija se je preselila v Škofjo Loko. Prijela je za vsa-
ko delo: od dela na polju, čiščenja in varstva otrok. Stanovala je pri
sestri v skromnem stanovanju in ji pogosto varovala hčerko. Nečaki-
nja Jožica jo, hvaležna za varstvo v otroštvu, pogosto obiskuje v
domu starostnikov. V njem Micka živi že trideset let. Svojih otrok
nima, zato pa ima deset nečakov in nečakinj. Da je dočakala tako vi-
soko starost, je pripomoglo trdo delo, veliko odrekanja in skromnost,
je prepričana njena nečakinja Jožica.

Danica Zavrl Žlebir / Foto: Tina Dokl

Trdo delo, odrekanje, skromnost
To troje je pripomoglo, da je Marija Verčič, stanovalka Centra slepih, slabovidnih in starejših 

v Škofji Loki, dočakala stoti rojstni dan. 

Marija Verčič je stoletnico proslavila v krogu svojih nečakov in sostanovalcev
Centra slepih, slabovidnih in starejših v Škofji Loki.



NAVIGACIJA GARMIN

JURIJ BERGLEZ s.p.
Kapucinski trg 8, 4220 Škofja Loka
Trgovina: 04 512 80 80
http://www.techno-trgovina.com
DEL. ČAS: vsak dan 9-19, sobota 9-12

TECHNO HI-FI

PRODAJA ELEKTRONSKEGA

DENARJA ZA VARNO PLAČEVANJE

PO INTERNETU

LCD TV - AKCIJA

LG 32LD 450 82 CM

REDNA CENA 415 EUR

AKCIJSKA CENA 399 EUR

LG 37LD 450  94 CM

REDNA CENA 520 EUR

AKCIJSKA CENA 499 EUR

LG42LD 450 107 CM REDNA CENA 579 EUR AKCIJSKA CENA 549 EUR

LG47LD 650 119 CM REDNA CENA 906 EUR AKCIJSKA CENA 869 EUR

OZVOČEVANJE  

KULTURNIH PRIREDITEV

NA SISTEMU BOSE L1 II

DOLGOLETNE IZKUŠNJE

POOBLAŠČENI

PRODAJALEC

VSTOPNIC 
ZA KONCERTE, 

ŠPORTNE DOGODKE, 

GLEDALIŠČE

V SLOVENIJI IN TUJINI

TECHNO TELEFONIJA

POOBLAŠČENI

POSREDNIK

STORITEV 

NA OBSTOJEČO NAROČNINO,

NAD 15 (24 MESECEV)

POOBLAŠČENI POSREDNIK

STORITEV  

Samsung S3370 Corby 3G

Zaslon občutljiv na dotik, 

web 2.0 aplikacije.

5 EUR x 12
Vezava 24 mesecev

IZDELAVA SLIK HITRO , ENOSTAVNO, SLIKE SI LAHKO RAZVIJETE SAMI

IZ VSEH MEDIJEV, USB KLJUČ, FOTO SPOMINSKE KARTICE, GSM, CD …

SLIKANJE IN SNEMANJECERKVENIH 
IN CIVILNIH POROK

SLIKE IZDELAMO TAKOJ NA POROKI

BASIC BUSINESS E5400 
INTEL DUALCORE E5400 2 GB - DDR2 800
S-ATA 500 GB -7.200 VRTLJAJEV DVDRW
BIOSTAR/MSI Z NABOROM INTEL G31LAN 10/100
ZVOČNA KARTICA 6 KANALNA (5.1) GRAFIČNA KARTICA INTELNAPAJALNIK 430W 120MM VENTILATOR24 MESECEV GARANCIJE

DARILO KOMPLET 
LED SVETILK 

REDNA CENA 309 EURAKCIJSKA CENA 289 EURVAŠ PRIHRANEK 20 EUR



TECHNO FOTO CENTER

DOSTAVA, MONTAŽA

TECHNO COMPUTER CENTER

www.techno-trgovina.com

KARTUŠE IN TONERJI

VSE VRSTE BATERIJ, POLNILCEV, AKUMULATORJEV

EUR
9 EUR

GPS cestna navigacija

GARMIN nuvi (nüvi) 

1390T Premium

CENA 
209 EUR

AVTORADIO
PIONEER DEH 2200 UB

MOSFET 4X50W, MP3, USB VHOD
CENA 89 EUR

DODATNA OPREMA ZA
GSM IN SERVIS

TISKALNIKI
EPSON SX 115

KOPIRA, 
SKENIRA,
TISKA

CENA 52 EUR

COMPUTERS
Notesnik HP Comp. Presario 43,9 cm (17,3") CQ71-420SM T4400 1600x900 4GB 500 GB 

(YWC128EA) 
REDNA CENA  624 EUR

AKCIJSKA CENA 599 EURVAŠ PRIHRANEK 25 EUR

BLU-RAY PREDVAJALNIK                  

BDP 2500

Predvajanje plošč Blu-ray, ostre slike, HD 1080p,

Deep Colour tehnologija za živahno sliko 1080 točk

pri 24 slikah na sekundo... 

CENA 99,90 EUR

NIKON 
digitalni 
fotoaparat 
COOLPIX P100

CENA 339 EUR



Naše prednosti so:

● Vrhunski plesni učitelji 
z licenco

● Sproščen način učenja 
● Ugodne cene

Naša ponudba zajema tečaje 
družabnega plesa. 

● Začetni tečaj: četrtek, 7. okt., ob 19. uri 
(OŠ Šk. Loka - Mesto) 

● Začetni tečaj: torek, 5. okt., ob 20.30 uri 
(Nova ŠD Trata) 

● Nadaljevalni tečaj 1: pon. 4. oktobra, 
ob 19. uri (KS Godešič)

Novo: HIP Hop za mladino 
● začetni tečaj, sob., 9. okt., ob 10. uri (enkrat

na teden) (Nova ŠD Trata)
● nadaljevalni tečaj: čet., 7. okt., ob 20.30 in 

sob., 9. okt., ob 11. uri (dvakrat na teden) 
(Nova ŠD Trata)

NOVO: Orientalski ples: 
● Začetni tečaj, torek, 12. okt., ob 18. uri 

(OŠ Šk. Loka - Mesto) 

Cenik: 
● Družabni ples: 50 EUR na osebo (8 vaj po 90 minut)
● Hip Hop: 40 EUR na osebo (8 vaj po 60 minut)
● Orientalski ples: 45 EUR na osebo (4 vaje po 
90 minut)

Informacije: 
spletni naslov: www.plesniklub-art.com

e-pošta: info@plesniklub-art.com
gsm: 041/244-244



1. Pospešiti delovanje industrijske cone in 
pripeljati  v loko 1000 novih delovnih mest. 
Kako? Skupina ob�inskih uslužbencev bo zadolžena 
za pomo� pri pripravi dokumentacije za pridobitev 
razpisnih sredstev, vzpostavili bomo informacijsko 
to�ko za podjetnike in brezpla�na izobraževanja do 
konca leta 2011.

2. Izvesti aktivne ukrepe za ohranjanje vsakega 
delovnega mesta in spodbude za nova delovna 
mesta z višjo dodano vrednostjo. 
Kako? Znižanje prispevka za mestno zemljiš�e oziroma 
davek na nepremi�nine za podjetja. Intenzivno 
sodelovanje z Zavodom za zaposlovanjem in Centrom 
za socialno delo in pomo� pri koriš�enju razpisanih 
državnih in evropskih sredstev. Glavni cilj teh ukrepov 
je znižanje obratovalnih stroškov. Izvajali jih bomo skozi 
celoten mandat.

3. Vzpostaviti podjetniški inkubator. 
Kako? V enem od loških podjetij že v letu 2011 uredimo 
vse potrebno za za�etek delovanja podjetniškega 
inkubatorja. Intenzivna pomo� ob�ine in javnih služb za 
zagon vsaj 5 malih podjetij v prvem letu. 

4. Mestni hotel in camp v škofj i loki.
Kako? Najti primerno lokacijo in vzpodbuditi zasebnika 
za odprtje campa. Prva leta mu moramo nuditi olajšave. 
Camp mora biti odprt najkasneje za turisti�no sezono 
2012.  Poiskati in komunalno urediti lokacijo za vsaj 1 
nov mestni hotel do konca leta 2013.

5. V najkrajšem času dokončati južno in          
severno obvoznico. 
Kako? Hitro in u�inkovito prevzeti posle glede 
izgradnje poljanske obvoznice in projekt pripeljati 
do konca v predvidenih rokih, brez zamujanja. V 
sodelovanju s strokovno in civilno javnostjo bomo našli 
najprimernejšo traso za severno (selško) obvoznico in 
pripravili gradbeni projekt do konca leta 2012. 

Miha Ješe je kandidat za župana Občine Škofj a Loka z jasno vizijo dela,  izvedbenim 

znanjem in odlično ekipo svetniških kandidatov – Prijateljev Loke. Njegov program je 

zastavljen celovito, namenjen je vsem skupinam občanov, predvsem pa konkretno 

zastavljen v obliki ciljev,  ki jih bomo izvedli za dvig kvalitete življenja v Škofj i Loki.

www.mihajese.si

in prijatelji Loke
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6. Okolju in uporabniku prijazen mestni promet.  
Kako? V letu 2012 bomo organizirali mestni promet 
na relaciji Vešter – Lipica z ekološko najsodobnejšimi 
avtobusi, ki bodo s primerno ceno in zadostno 
pogostostjo zadovoljili potrebe potnikov, predvsem 
dnevnih migrantov na poti do Ljubljane. 

7. Parkirna hiša v centru škofj e loke.
Kako? V javno-zasebnem partnerstvu bomo izvedli 
izgradnjo parkirne hiše na primerni primestni lokaciji do 
sredine leta 2013.

8. Zgraditi kakovosten vrtec z zadostno 
kapaciteto v najkrajšem času. 
Kako? Enega izmed najakutnejših problemov Ob�ine 
Škofja Loka bomo rešili do za�etka vpisov za šolsko 
leto 2013.

9. Ohraniti in naprej razvijati mladinski
kulturni center in mladinsko dejavnost. 
Kako? Nadaljevali bomo odli�no zastavljeni projekt 
za vzpostavitev Družbenega centra na vzhodnem 
delu bivše vojašnice in ga, v sodelovanju s partnerji, 
pripravili do izvedbe najkasneje do za�etka leta 2012. 
V sodelovanju z mladino bomo ustrezno uredili status 
vodilne mladinske organizacije, Zavoda O in ostalih 
mladinskih organizacij.

10. Zgraditi dom za starejše osebe in zagotoviti 
prostore za izobraževanje in aktivnosti 
upokojencev. 
Kako? Nadaljevali bomo za�eti projekt izgradnje doma 
za starostnike in ga dokon�ali do konca leta 2013. 
Aktivni upokojenci bodo imeli primerne prostore za 
svoje aktivnosti v Družbenem centru na vzhodnem 
delu stare vojašnice.

11. Zgraditi vsaj 40 občinskih stanovanj za mlade. 
Kako? Za�eli bomo aktivno politiko privabljanja 
investitorjev za gradnjo stanovanj, ki jih v Loki 
prakti�no ni. Poskrbeli bomo, da bo v novozgrajenih 
stanovanjskih poslopjih ustrezen delež nepro� tnih 
stanovanj za mlade – do konca mandata vsaj 40.

12. Oživitev letnega gledališča na grajskem vrtu. 
Kako? Z ureditvijo odra, tribun in razsvetljave bomo 
primerno posodobili enega lepših odprtih prireditvenih 
prostorov v Sloveniji, do za�etka poletne sezone 2012.

13. Obnovitev nogometnih igrišč v Gorajtah in      
v Puštalu. 
Kako? Najprej bomo uredili nogometno igriš�e 
v Gorajtah, do konca leta 2011. Ko bo zaklju�en 
denacionalizacijski postopek za igriš�e v Puštalu, bomo 
aktivno pristopili tudi k ureditvi tega igriš�a. Do za�etka 
zimske sezone 2013 bomo postavili balon za zimsko 
vadbo nogometašev.

14. Ureditev varnih kolesarskih poti in         
mestnega kopališča. 
Kako? Do kolesarske sezone 2013 bo imela 
Ob�ina Škofja Loka varno in sodobno kolesarsko 
infrastrukturo, neprekinjeno od Sore do Ševelj in od 
Križne Gore do Loga. Pred kopalno sezono 2012 
bomo javnosti predstavili izvedbeni na�rt za ureditev 
kopališ�a, usklajen z lastnikom.

Kako?  Z znanjem, sodelovanjem in svežim pristopom. 
14 konkretnih ciljev, podpira naš program – kvaliteta 
življenja v Škofji Loki na najvišjem nivoju na podlagi 
optimalnih gospodarskih in ekoloških rešitev. 
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15. 9. 1954, 
socialna delavka, 
Zgornja Luša: 
Socialna delavka 
z veliko posluha 
za soljudi.

21. 2. 1958,  
elektotehnik, 
maserka, 
Partizanska cesta: 
Organizatorka 
akcije Očistimo 
Slovenijo v 
enem dnevu 
za škofjeloško 
območje. Članica 
Društva ekologov 
brez meja.

3. 7. 1954, 
magister 
ekonomije ,  Pod 
Plevno: Direktor 
Gorenjske 
predilnice in 
invalidskega 
podjetja 
Lokateks, dolga 
leta aktiven na 
družbenem 
področju.

21. 6. 1962, 
vodja gasilske izmene, 
Groharjevo naselje: 
Podpoveljnik 
OGP, poveljnik 
PGD Stara 
Loka, na Loških 
pasjonih vodi 
konjsko povorko.

7. 3. 1945, 
kmet, turistični 
delavec, Crngrob: 
Turistična 
kmetija Pri 
Marku v 
Crngrobu.

3. 10. 1987, 
akademska 
glasbenica, Ševlje: 
Akademska 
flavtistka s 
samostojno 
kariero kot tudi 
članica orkestra 
RTV Slovenija.

24. 1. 1963, 
izdelovalka 
umetnostne 
obrti, Demšarjeva 
cesta: Po svojem 
starem očetu 
Ivu Plestenjaku 
nadaljuje 
umetnost 
izdelovanja 
modelov za Loški 
kruhek.

12. 12. 1968, 
diplomirani 
zdravstvenik, 
Podlubnik: Zavzet 
kolesar, bivši 
reševalec, zdaj 
en izmed dveh 
patronažnih 
bratov v 
Sloveniji.

17. 3. 1992, 
dijak strojništva, 
Pod Plevno: 
Aktualni 
evropski 
mladinski prvak 
v kolesarjenju.

14. 5. 1957, 
medicinska sestra, 
Podlubnik: Glavna 
medicinska 
sestra 
Zdravstvenega 
doma Škofja 
Loka.

5. 8. 1969, 
gostilničarka, 
glasbenica, Stara 
Loka: Skrbi za 
vzdušje v gostilni 
Pr`Starman, 
koncertira v 
družinskem 
ansamblu.

13. 8. 1947, 
upokojenec, Stara 
Loka: Dolgoletni 
ravnatelj 
Gimnazije Škofja 
Loka.

15. 5. 1967, 
inženirka 
arhitekture, Sveti 
Duh: Samostojna 
arhitektka v 
biroju Pravi 
kot v Pepetovi 
hiši na začetku 
»Karlovca«.

27. 12. 1954, 
inženir 
matematike, 
svetovalec, 
Cesta talcev: 
Zelo uspešen 
svetovalec 
na področju 
organizacije 
delovanja večjih 
podjetij.

Miha Ješe

Marija Demšar

Lea Leona Mlakar

Andrej Štremfelj

Jožef Porenta

Irena Rovtar

Petra Plestenjak Podlogar

Matjaž Šinkovec

Blaž Bogataj

Marija Bratuž

Bernarda Tavčar

Petra Hafner

Marko Murn

Marjan Luževič

Volilna enota PODLUBNIK

Volilna enota KAMNITNIK

Na listi Miha Ješe in prij telji Loke kandidirajo aktivni, 

sprememb željni Ločani vseh starosti in zanimanj. 

S svojim znanjem in referencami so zagotovilo, 

da bo 14 ciljev do konca mandata pod streho. 

Celoten program si lahko preberete na 

www.mihajese.si ali se oglasite v naši pisarni.
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Moj dom

Streha je kapa ali zaključni konstrukcijski
sklop vsake zgradbe, ki ščiti pred zunanjimi
vremenskimi vplivi (padavine, veter in tem-
peraturna nihanja), zagotavljati mora vsakrš-
no izolacijo, zelo pomemben je tudi estetski
videz, ki je podrejen tudi trenutnim modnim
muham investitorjev. Pred več kot dvajsetimi
leti se je večinoma gradilo enostavne strehe
(dvokapnice), s poplavo različnih kritin v 90.
letih prejšnjega stoletja pa je nastopila moda
frčad, v zadnjih letih pa je vse bolj prisotna
ekologija poskrbela za vrnitev v enostavne,
vendar zrakotesne oblike ‘pete’ fasade - stre-
he s strešnimi okni. 

Estetski videz strehe je zaradi izpostavlje-
nosti velikega pomena, pomembno vlogo pa
igra poleg oblike še njena velikost, vrsta in
barva kritine ter način pokrivanja in prezra-
čevalni sistem. Oblike strehe so ponavadi do-
ločene že v občinskih prostorskih planih, na
njih pa vpliva več dejavnikov, še najbolj geo-
grafsko območje. Na to območje so namreč
vezani vremenski pogoji in vplivi, ki v veliki
meri določajo obliko in naklon strehe. Strehe

Obnova kape objekta
V preteklosti so graditelji in investitorji poznali zgolj nekaj vrst kritin, zato se ni bilo težko odločiti za
pravo (največkrat špičake). Danes je med ponudniki in tipi kritin težko najti optimalno, saj skoraj vse

ponujajo vsaj 30 in več let garancije. 



glede na nagib ločimo na tri glavne vrste.
Ravne strehe, poznamo predvsem na večsta-
novanjskih objektih in drugih večjih objektih,
kot so šole, tovarne, športni objekti ... Njihov
naklon znaša do 5 stopinj; Druge so položne
ali blago naklonjene strehe do naklona 30
stopinj in jih največkrat uporabljamo (pri
nas) za enostavne objekte (nadstrešek, lopa),
v zadnjih letih pa zaradi vse večje kvalitete
kritin tudi na drugih objektih; Na Gorenj-
skem pa so najbolj običajne in tradicionalne
strme strehe z naklonom nad 30 stopinjami.
Te strehe delimo tudi na eno-, dvo-, štirikap-
ne in šotoraste strehe ter mansardne strehe. 

Pri izbiri strešne kritine mora investitor
upoštevati predvsem tri dejavnike: arhitektu-
ro objekta, podnebne razmere in ekonomič-
nost. Pri podnebnih razmerah je bistveno pri

izbiri kritine upoštevati silo vetra in obtežbo
snega, kar je predvsem pri prvem v zadnjih
letih zaradi vse hujših neurij zelo težko. Last-
nosti strešnih kritin so (glede na uporabo raz-
ličnih materialov) v kombinaciji z okoljskimi
vplivi na streho eden najpomembnejših de-
javnikov za njihovo izbiro. Kvalitetna kritina

bi morala več desetletij zdržati tudi težje pod-
nebne razmere, ščitila pred vsemi vremenski-
mi pojavi, kot so toča, nalivi, močnejši sunki
vetra, velike snežne obremenitve, ... Hkrati
naj bi bila lahka, saj to omogoča izdelavo
lažje in s tem cenejše konstrukcije ostrešja,
kot smo že omenili, mora biti estetska, brez

Moj dom
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ADAPTACIJE KOPALNIC
■ SVETOVANJE
■ VODOVODNE INSTALACIJE
■ ZIDARSKA DELA
■ KERAMIČARSTVO

Milan Pugelj s.p.
Hotovlja 34, 4223 Poljane
GSM: 041/541-266
Tel.: 04/510-92-78



zahtevnega vzdrževanja, z enostavno monta-
žo in okolju prijazna. 

Za obnovo strehe napoči čas, ko ta zaradi
dotrajanosti ni več funkcionalna ali ob sana-
ciji celotnega objekta ali ob spremembi na-
membnosti podstrešnega prostora v stano-
vanjski prostor. Pri obnovi strehe moramo
preveriti stanje strešne konstrukcije in more-
bitne napake ali škodljivce, ki se lahko poja-
vijo v lesenih elementih strešne konstrukcije
odpraviti. Če so sanacije potrebni tudi drugi
elementi strehe, je dobro razmisliti o tem, da
se del lotimo sočasno z obnovo strehe oziro-
ma menjavo strešne kritine. V primeru, da in-
vestitor obnavlja relativno staro streho, ki je
bila zgrajena 20-30 let nazaj, je primerna ce-
lotna predelava strehe, saj so tako gradbeni
materiali kot načini izdelave ostrešja danes
bistveno naprednejši. 

Za redna vzdrževalna dela na strehi, med
katera štejemo tudi zamenjavo strešne kriti-
ne, ne potrebujemo posebnih dovoljenj niti
lokacijske informacije. Za vzdrževalna dela
se po Zakonu o graditvi objektov štejejo red-
na in investicijska vzdrževalna dela, torej
dela, s katerimi se ohranja objekt v dobrem
stanju in omogoča njegova uporaba. Redna
vzdrževalna dela so torej manjša popravila na
objektu ali znotraj objekta. Investicijska
vzdrževalna dela pa so popravila in izboljša-
ve, ki sledijo napredku tehnike. Pogoj, ki ga
morajo dela izpolnjevati, da gre zgolj za

vzdrževalna dela, je tudi, da se z njimi ne
spreminjajo konstrukcija, zmogljivost, veli-
kost in namembnost objekta. 

Izjema je objekt, ki je varovan v skladu s
predpisi o kulturni dediščini ali za dela na
zunanji strani (torej tudi strehi) objekta, ki
meji na javno površino. Gradbeno dovoljenje
je potrebno pri gradnji novega objekta, nado-

mestni gradnji, prenovi objekta ali odstranit-
vi objekta. Investitor ga bo potreboval tudi ob
spremembi namembnosti objekta, ki pomeni
spremembo rabe objekta, pri čemer se pove-
čajo vplivi objekta na okolico, medtem ko
zunanji videz objekta ostaja nespremenjen.

Boštjan Bogataj, 
foto: Gorazd Kavčič

Moj dom
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KRANJ Žabnica, Dorfarje 17, tel.: (04) 502 19 00, e-pošta: info@prevc.si
LJUBLJANA BTC HALA 10, tel.: (01) 541 18 20, e-pošta: prevc@btc-city.si

Akcijski popust velja za gotovinsko plačilo do 31. 10. 2010

Vgradne omare ALP'LUX
Prednosti:
● izdelane po meri prostora
● segajo od tal do stropa
● mehko zapiranje
● osvetlitev notranjosti
● dopolnitev otroške sobe Tempo,

dnevne sobe Regina, spalnice
Balada ...

- 30%
POPUST



Arhitekt
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Otroška soba je dokaj velika, zato je kar ne-
kaj možnosti za različne razporeditve opre-
me. Pri opremljanju sem upošteval vse vaše
želje ter se odločil za cenovno ugodno reši-
tev, tako da boste čez nekaj let, ko bo hčerka
odrasla, le-to zamenjali za letom primerno. 

Soba bo opremljena v roza barvah z dodat-
ki rdeče in rumene barve. Ob vstopu v sobo
bo na levi strani postelja, ki jo dodatno oblo-
žite z blazinami. Na drugi strani sobe, za vra-
ti, bo stala velika omara za shranjevanje ob-
lek. Zraven omare bodo na steni police za
knjige in igrače, v kotu pri oknu pa bo predal-

nik. Pri oknu bo prostor za mizi-
co in štiri stolčke, kjer bo zado-
sti dnevne svetlobe za risanje in
igranje. Ker je v otroških soba
vedno veliko igrač, ki jih je po-
trebno vedno znova pospravljati,
vam predlagam, da uporabljate
škatle različnih velikosti in ob-
lik. Pohištvo je po sobi razpore-
jeno tako, da je v osrednjem
delu največ prostega prostora za
igro. 

Na tleh bo poležen tapison
roza barve, ki je mehak ter blaži
padce. Stene naj bodo prekrite s
tapetami rožnatih vzorcev, vrata
in strop naj bosta obarvana v ru-
meni barvi. Za dodatno svetlobo
poskrbite s lučmi, lučka nad po-

steljo, druga lučka pri mizici in luči s stropa.
Pri stropni luči vam predlagam lampijon v ru-
meni, beli ali roza barvi. Dodatno okoli luči
pritrdite na strop večje število lampijonov raz-
ličnih barv, bela, roza, rdeča in rumena.

Pohištvo je izbrano v slovenskih in tujih tr-
govinah. Skupna cena pohištva za mizico,
štiri stolčke, omaro, predalnik, polico in po-
steljo znaša 450 evrov. 

Jernej Červek, u.d.i.a.

Otroška soba za deklico
Bralka Tatjana iz Škofje Loke želi opremiti sobo za hčerko. Stara je leto in pol in jo hoče počasi 

navaditi na svojo sobo, zato želi, da je soba čim bolj otroška, topla in prijazna. V sobi naj bo od pohištva
postelja, omara, predalnik in police za igrače in mizica s stolom. V sobi naj bo predvsem veliko prostora

za igro, prevladujejo pa naj motivi za deklice.

Drage bralke in spoštovani bralci, če iš-
čete rešitev za preureditev vašega stano-
vanja in ste v zadregi, nam dobro opiši-
te in skicirajte vaš problem. Ne pozabi-
te na mere in druge pomembne poda-
tke, dopišite tudi vaše želje. V čim večji
meri jih bomo skušali upoštevati. Pisma
pričakujemo na naslov: Gorenjski glas,
”za Ločanko”, ARHITEKT, Bleiweiso-
va cesta 4, 4000 Kranj. NASVET JE
BREZPLAČEN!



Pogovor
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Minuli teden so na TV3 začeli predvajati
modni resničnostni šov Slovenski top model.
Med štirinajstimi finalistkami je tudi 19-letna
Ana Rant s Križne Gore. Snemanje šova, ki
ga bo ob sredah zvečer možno spremljati vse
do sredine decembra, so pred nedavnim za-
ključili (v živo bo potekala le zadnja oddaja),
razkošen apartma v ljubljanskem hotelu so za-
pustila že vsa dekleta, tudi Ana. Kako daleč je
prišla, nam seveda ni smela povedati, upa pa,
da ji bo šov odprl vrata v modni svet.

V prvi oddaji ste dejali, da uvrstitve med
finalistke niste pričakovali in da tako ali
tako ne boste zmagali. Kako to, da niste po-
kazali malo več samozavesti, optimizma?

”Uvrstitev med finalistke me je resnično pre-
senetila, zame je bila že to osebna zmaga. Iz-
kušenj s poziranjem nisem imela, na šov sem
se prijavila povsem brez pričakovanj. Če si ve-
lik optimist, si lahko hitro razočaran, če pa na
stvari gledaš malo bolj pesimistično, si pa lah-
ko pozitivno presenečen. Sama se raje držim
slednjega, čeprav moram povedati, da mi je
šov prinesel samozavest, odločnost, moja pri-
čakovanja so zdaj velika. Upam, da me bo kdo
opazil in da bom imela možnost delati v mod-
nem svetu.”

Je to vaša želja že od malih nog?
”Ja, že kot deklica sem stala pred ogledalom

in delala različne poze. Številni so mi govori-
li, da bi zaradi svoje višine in vitkosti morala
biti manekenka, model. In sem si rekla, da
zdaj moram pa res poskusiti.”

Ste to odločitev kdaj obžalovali?
”Med snemanjem sem se večkrat vprašala,

ali mi je tega res treba, saj je bilo kar nekaj
težkih trenutkov. A ko zdaj pogledam nazaj,
vem, da je bila to zame pozitivna izkušnja, ki
bi jo z veseljem ponovila. Izkusila sem, kaj
pomeni modni svet, kako je delati s priznani-
mi fotografi. Ugotovila sem, da pred fotoapa-
ratom zares uživam. Kot bi bila v drugem sve-
tu, ljudi in ekipe okoli sebe sploh ne opazim,
takrat sva samo jaz in fotograf. Hočem samo,
da nastane dobra fotografija. Izkazalo se je, da
imam zelo močne poglede, tudi zapeljive, ne-
žni mi pa ne ustrezajo preveč.”

Je bilo težko zdržati tako dolgo od doma?
Menda ste še posebej pogrešali mobilni te-
lefon ...

”Veliko ga uporabljam, ne samo za pogovo-
re, ampak tudi za brskanje po internetu, poslu-
šanje glasbe. Priznam, da mi je bilo hudo, kli-
ci domov so bili redki in kratki. Za prvi pogo-
vor smo imele samo dve minuti časa. Najprej
sem minuto in pol jokala v slušalko, mami
sem povedala, da sem v redu, pa je bilo že tre-
ba prekiniti.” (smeh)

Ste v razkošnem stanovanju uživale?
”Stanovanje je bilo lepo, nenazadnje gre za

predsedniški apartma z dvema jacuzzijema.
Ob vrnitvi domov so mi mnogi rekli, kako
fino smo se imele, da nam ni bilo nič hude-
ga, pa ni bilo tako preprosto. Bil je hud izziv:
izhoda iz stanovanja nimaš, na vratih ni niti
kljuke, počutiš se utesnjenega, stik z zuna-
njim svetom smo izgubile, zunaj se nismo
smele z nikomer pogovarjati. Sicer pa smo
bile zaradi povsem zapolnjenih dni v stano-
vanju zelo malo, vsak dan smo imele fotogra-
firanja in snemanja. To je bilo po svoje bolje,
saj se zamotiš in nimaš časa premišljevati o
domačih in jih pogrešati.”

Koga ste najbolj pogrešali? Fanta?
”Bila sem ena redkih deklet brez fanta. Naj-

bolj sem pogrešali mami. Vse punce so jo, le
da sem jaz to najbolj priznala. Zelo sva nave-
zani druga na drugo, je moja največja vzorni-
ca.”

So vam domači stali ob strani?
”Mami mi od začetka dvestoodstotno stoji

ob strani. Ponosna je name, spremlja novice,
kopira članke. Tudi brat je dobro sprejel mojo
odločitev za sodelovanje, le ati na začetku ni
bil najbolj navdušen, a se je nato sprijaznil.
Resničnostni šovi imajo negativen prizvok,
skrbelo ga je, kako bom prikazana.”

Vas ne skrbi, kako vas bodo prikazali
ustvarjalci šova?

”Med gledanjem prve oddaje sem se kar
tresla. (smeh) A sem bila pozitivno presene-
čena, upam, da bo tako še naprej.”

V oddajah po tujih državah med dekleti
večkrat pride do trenj. Kako je bilo pri
vas?

”Punce si med sabo ne bi mogle biti bolj
različne. Seveda je prišlo tudi do prepirov, a
to so bili banalni prepiri zaradi hrane ali po-
mivanja posode. Tudi solze so bile. Sicer pa
smo se dobro razumele, v težkih trenutkih,
ob domotožju, smo se podpirale in tolažile
druga drugo.”

Kakšen mora biti po vašem top model?
”Brez zunanje lepote in dobre postave ne

gre, še bolj pa je pomembna osebnost. Imeti
moraš tudi močan karakter, da preneseš zavr-
nitve na kastingih. Teh ni tako malo, pa ni re-
čeno, da je z dekletom kaj narobe. Naročniki
imajo svoje želje in zahteve, normalno je, da
vsem ne moreš ustrezati.”

Je zaradi snemanja šova vaš študij kaj tr-
pel?

”Zamudila sem izpita, ki bi ju morala nujno
opraviti, tako da upam, da mi bodo odobrili
pogojni vpis v drugi letnik. V nasprotnem
primeru se bom v tem letu poskusila uvelja-

viti v modnem svetu. Ni mi žal, da sem se
odločila za šov, to je bila enkratna priložnost,
dvomim, da bi se mi še kdaj ponudila. Vse-
kakor pa študija ne mislim opustiti, tuji jezi-
ki so me zanimali že od osnovne šole dalje.
Študiram angleščino, nagraditi nameravam
znanje francoščine in nemščine, rada bi se
naučila še italijanščino.”

Ste vedno tako urejeni kot zdajle? Kako
se najraje oblačite?

”Oblečena sem tako kot vedno, to je moj
stil. Najraje si nadenem kavbojke, majico in
čevlje s peto. Torej klasika, ki je primerna
tako podnevi kot zvečer. Mogoče si zdaj več-
krat privoščim čevlje s peto in se ne obreme-
njujem z mnenji drugih.”

Kako pa skrbite za postavo? Pazite na
prehrano?

”Zadnje mesece malo pazim, da ne jem po
sedmi uri zvečer. Med snemanjem oddaje
sem se zredila za štiri kilograme. Bilo je
stresno, imele smo neredno prehrano, saj
smo se pogosto v stanovanje vračale šele zve-
čer. Takoj po vrnitvi domov izgubila dva ki-
lograma. Vendar sem si všeč taka, kot sem,
imam 181 centimetrov in 62 kilogramov.
Tudi v oddaji sem povedala, da ne bom huj-
šala, saj mi suhljate manekenke niso všeč.” 

Na sebi torej ne bi nič spremenili?
”Ne, mogoče bi malo utrdila telo.” 
Se ne ukvarjate s športom?
”Morala bi se bolj. (smeh) Poleti igram od-

bojko, pozimi pa se ne rekreiram kaj dosti.”
Ana Hartman, foto: Gorazd Kavčič

Pred fotoaparatom zares uživam
Za naziv Slovenski top model se v istoimenskem modnem resničnostnem šovu poteguje 

tudi Ana Rant s Križne Gore.

Ana Rant upa, da ji bo šov Slovenski top model od-
prl vrata v modni svet.
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Za zanimive in barvite jesenske zasaditve uporabljamo
trajnice in trave, ki jih popestrimo z različnimi cveto-
čimi sezonskimi rastlinami, kot so krizanteme in 
mačehe. Mačehe gojimo kot dvoletnice, za okras v
jesenskem in tudi v spomladanskem času. So sezon-
ske cvetlice, ki predstavljajo simbol spominjanja in
so odporne proti zimi. Sadimo jih jeseni ali zgodaj
spomladi na sončno do polsenčno lego. Viseče 
mačehe odlikuje nepretrgano cvetenje tudi v slabših
rastnih razmerah (krajši dan,...) in so odporne na 
nizke temperature. Viseče mačehe so vzgojene iz
potaknjencev, zrastejo do cca. 30 cm v dolžino in jih
uporabljamo za obešanke in korita.

AKCIJSKE CENE:
Mačehe komplet 15 kom. 5,90 €
Pesek za grobove beli 25 kg 5,90 €
Sveča kocka velika 1,48 €
Akcija traja od 2. 10. - 1. 11. 2010 oz do prodaje zalog. Cena vsebuje DDV.

VRTNARIJA BANTALE
(Ob cesti Škofja Loka - Kranj, za naseljem Zg. Bitnje)
DELOVNI ČAS: ponedeljek - sobota: od 8h do 19h
Flora d.o.o., Zg Bitnje 133, 4209 Žabnica
TEL.: 04/23 17 260
TEL.: 04/23 15 440, FAX 04/23 15 441
www.flora.si, info@flora.si

Poletno razkošje cvetličnih nasadov se po-
časi poslavlja. Na oknih in balkonih ostajajo
najbolj trpežne rože, pelargonije, nageljni,...
na balkonih pa je dež cvetje večinoma uničil.
V tem času ponavadi zasadimo manjša korita
in posode, ki bodo krasile naše domove tja do
pomladi. Lahko zasadite mačehe ali druge
enoletnice, lahko pa tudi trajnice. Na izbiro
je veliko sort, ki lepo uspevajo v posodah.
Bolj občutljive sorte čez zimo umaknemo v
bolj zaščitene prostore, lahko tudi v kakšno
garažo. Sicer pa posode postavimo na tlako-
vane dele vrta, terase, balkone, pred vhod, ali
na okna. Te zasaditve so v zimskih mesecih
lepa poživitev. Skupaj zasadimo čim več ena-
kih sort rastlin, ki bodo lepše uspevale, kot če
je vsaka roža druge vrste, nasad pa bo videti
bolj urejen. Trajnice, ki jim nadzemni deli je-
seni odmrejo, lahko kombiniramo z zimzele-
nim grmom. Vsaka zasaditev zahteva tudi
svoj prostor, zato število rastlin prilagodite
posodi. Računajte, da bodo rastline v posodi
vsaj dve leti in v tem času naj imajo dovolj
prostora za rast.

Oktober je čas, ko je treba pomisliti na cve-
toče gredice spomladi. Sedaj posadite mače-
he, ki so najbolj univerzalne rastline: za gre-
dice, za posode, za javne cvetlične nasade in

seveda za grobove. Neobčutljive so za zimske
pozebe, spomladi pa vam bodo cvetele tja do
maja. Vmes zasadite čebulice tulipanov, hija-
cint, narcis, ki naj bodo barvno usklajene, ali
pa v kontrastu, kar je stvar vašega okusa. Iz-
koristite lepe sončne dni, ki so prav prijetni

za delo na vrtu. Saj veste, kako je v jeseni:
čim prej vse postorite po vrtu, tem prej boste
prosti in ne bo vam treba delati v mrzlih
dneh, ko se tudi zemlja že ohladi. Naj bo vaša
zasaditev za vašo dušo in ne za sosede.          

Igor Pavlič

Modni miniaturni vrtički



”S tem je Škofja Loka ob pod-
pori takratnega ministra, škof-
jeloškega rojaka Borisa Ziher-
la, dobila gimnazijo, ki je bila
ves čas gibalo srednješolskega
izobraževanja,” je poudarila
pomočnica ravnatelja Gimnazi-
je Škofja Loka Ana Prevc Me-
gušar. Letošnje jubilejno leto so
v šoli zaznamovali s številnimi
prireditvami, ki jih bodo v 
petek zaokrožili s slavnostno
akademijo.

Gimnazija je sprva domovala v
stavbi sedanje osnovne šole v Šol-
ski ulici, leta 1981 pa se je prese-
lila v novozgrajeno stavbo na
Podnu. To leto je zaznamovala
tudi šolska reforma, s katero so v
srednjih šolah uvedli usmerjeno
izobraževanje. To je pomenilo
ukinitev gimnazije, saj naj bi bila
kot ostanek meščanske družbe
preživela, namesto gimnazijskega
programa pa so izvajali
družboslovno-jezikovni program.
Medtem ko so prej šolo na Podnu
obiskovali pretežno dijaki iz škof-
jeloške regije, so potem v Škofjo
Loko začeli prihajati dijaki z vse
Gorenjske in tudi iz Ljubljane.
Gimnazijski program so znova
vpeljali v šolskem letu 1990/91 in
šolo leto kasneje preimenovali v
Gimnazijo Škofja Loka. 

Prve prireditve, s katerimi so za-
znamovali praznično leto, so pri-
pravili spomladi. ”Že januarja pa
se je v šoli odvijal literarni večer
z naslovom Škofjeloški gimnazij-
ci pesnijo. Njihove pesmi je inter-
pretiral igralec Zvone Hribar,” je
pojasnila Ana Prevc Megušar. Ob
svetovnem dnevu poezije 15. apri-
la so pesmi teh dijakov izšle v
pesniški zbirki Pesmi petih. Mar-
ca in aprila so v šolski knjižnici in
izložbi Name pripravili razstavo
starih učbenikov in učnih pripo-
močkov, v okviru projekta Obiski
na šoli pa so marca gostili dr.
Meto Grosman z oddelka za an-
glistiko in amerikanistiko ljub-
ljanske filozofske fakultete. Apri-
la so pripravili tujejezični recital
in večer s škofjeloškimi športniki,
nekdanjimi gimnazijci, v okviru
katerega so gostili Andreja Mi-

klavca, Najko Tomat in Matica
Skubeta. Maja je sledil letni kon-
cert gimnazijskega pevskega zbo-
ra, ki so ga v Kristalni dvorani
pripravili v sodelovanju z zborom
liceja iz Trsta, junija pa so gosto-
vali v Špitalu, kjer so pripravili
koncert z avstrijskimi gimnazijci.
”Vsi ti dogodki so bili internega
značaja, septembra pa praznova-
nje stopnjujemo tudi s prireditva-
mi za širšo javnost,” je pojasnila
Ana Prevc Megušar. Sredi sep-
tembra so tako v sodelovanju z
Loškim muzejem v avli Sokol-
skega doma odprli razstavo Duh v
času, na kateri so razstavili likov-
na dela nekdanjih profesorjev in
dijakov. Dejavnosti, ki se odvijajo
na šoli, pa so predstavili na Gim-
nazijskem mozaiku. 

Vrhunec bo praznovanje dose-
glo v četrtek, ko bodo v Sokol-
skem domu pripravili slavnostno
akademijo ob 60-letnici. ”Povabi-
li smo vse nekdanje in sedanje
ravnatelje in učitelje, župane ob-
čin na Škofjeloškem, ravnatelje
osnovnih šol in šol v tujini, s ka-
terimi sodelujemo, ter zlate matu-
rante,” je razložila Ana Prevc Me-
gušar. Na akademiji, je še dodala,
bodo krstno izvedli tudi skladbo,
ki jo je posebej za to priložnost na
besedilo nekdanjega profesorja
Jakoba Kralja uglasbil skladatelj
Andrej Misson, prav tako nekda-
nji dijak škofjeloške gimnazije. 

Nekaj prireditev bo nato sledilo

še oktobra in novembra. Oktobra
se obeta literarni večer s profesor-
skim zborom škofjeloške gimna-
zije, na katerem bodo svoje umet-
niško ustvarjanje predstavili pro-
fesorji. V okviru prireditve Matu-
rantje maturantom se bo srečala

prva generacija maturantov s se-
danjimi maturanti. Novembra pa
bodo v sodelovanju z Muzejskim
društvom Škofja Loka obeležili
še izid knjige Kamniti most Loj-
zeta Zupanca.                               

Mateja Rant
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Šest desetletij škofjeloške gimnazije
Za ustanovitev gimnazije v Škofji Loki je bilo prelomno šolsko leto 1950/51, ko so 4. razred nižje 

gimnazije preimenovali v 1. razred višje gimnazije.

Mešani pevski zbor Gimnazije Škofja Loka na letnem koncertu v Kristalni dvorani Sokolskega doma
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”Glede na poplave v drugih krajih po Slo-
veniji, smo jo dobro odnesli,” je sredi prejš-
njega tedna povedal Damijan Govekar, po-
veljnik štaba Civilne zaščite Žiri. Vodostaj
Sore in njenih pritokov je v noči s petka na
soboto močno narasel, skupaj je padlo do
200 litrov dežja na kvadratni meter. Zaradi
alarmantnih napovedi so v Žireh sklicali štab
civilne zaščite, aktivirane so bile enote vseh
prostovoljnih gasilskih društev. Tako je bilo
na terenu 130 gasilcev in predstavnikov civil-
ne zaščite, ki so takoj, ko je bilo potrebno, za-
čeli s prečrpavanjem vode, zaščito objektov,
zaporo cest, ...

”Zanesli smo se lahko le na sebe, saj smo
bili odrezani od sveta,” pravi Govekar. Zapr-
ta je bila regionalka Žiri-Škofja Loka (po-
plavljena na Selu), regionalka Žiri-Logatec
(poplavljeno in poškodovano cestišče) in tudi
lokalna ceste pri Smrečju (zemeljski usad).
Poveljnik žirovske civilne zaščite meni, da so
bile tokrat vode med najvišjimi v zadnjih pet-

desetih letih. Vreme pa je bilo v soboto pri-
zanesljivo, saj se napovedane padavine niso
razlile nad Žirmi, ampak nekaj kilometrov
proč. Zaradi poplav, najhuje so jih občutili
prebivalci Starih Žirov, kjer je poplavilo pri-
bližno trideset kleti, so morali Žirovci do tor-
ka prekuhavati vodo. Na srečo o katastrofi,
kljub temu da škoda še ni ocenjena, ne more-
mo govoriti. 

Poplavljalo je tudi v sosednji občini Gore-
nja vas-Poljane, predvsem v Poljanah. Zalilo
je nekaj kleti, več škode pa se je pokazalo na
cestah in zaradi zemeljskih plazov. Škodo so
prejšnji teden še evidentirali, zahtevna sana-
cija pa pristojne čaka predvsem z dvema pla-
zovoma v Javorjah in Žetini. 

Trepetali so tudi v Železnikih. Voda ni pre-
stopila bregov, je pa talna voda zalila klet
zdravstvenega doma na Racovniku. ”Indivi-
dualni objekti niso bili poplavljeni, tudi no-
vih zemeljskih plazov ni, prišlo je le do nekaj
manjših podorov na cestah, ki po poplavah iz

leta 2007 niso bile sanirane,” je povedal žu-
pan Mihael Prevc. K preprečitvi katastrofe
so njegovem mnenju veliko pripomogli v zad-
njih letih izvedeni ukrepi na vodotokih. ”Na
hudourniških pritokih so vodarji zgradili oko-
li 40 zaplavnih pregrad, ki so lovile plavje in
les ter nekoliko umirile vodo, da ni z vso silo
prihrumela v Železnike. Treba pa je vedeti, da
nas je pred tremi leti skoraj ista količina pada-
vin presenetila v nekaj urah, tokrat pa je deže-
valo dva dneva,” pravi Prevc, ob tem pa opo-
zarja, da bo morala država pospešiti pripravo
državnega prostorskega načrta za zagotovitev
celovite poplavne varnosti in čim prej pristopi-
ti vsaj k sanaciji Dermotovega jezu.
Nedavne poplave so Škofji Loki tokrat priza-
nesle, gasilci pa so vseeno ves čas nadzirali
stanje. Poljanska Sora je bila polna do roba in
v Zmincu je bila cesta nekaj ur zaprta. Tako je
bilo, po besedah župana Igorja Drakslerja, po-
plavljenih nekaj spodnjih prostorov objektov v
bližini Poljanske Sore. Razdelili so okoli dve-
sto poplavnih vreč, iz približno tridesetih ob-
jektov pa so gasilci črpali vodo. Pohvaliti je
treba ljudi, ki so sami poskrbeli za svoje pre-
moženje, pa seveda tudi gasilce in pripadnike
Civilne zaščite, ki so ”dežurali” pri naraslih
vodotokih. Zahvaljujoč protipoplavnim ukre-
pom, ki so jih izvedeli v preteklih letih, tokrat
ni bilo hujšega. Eden od preteklih ukrepov so
tudi nasipi, ki so jih proti poplavam zgradili
proti Sorški in Demšarjevi cesti. Le nekaj cen-
timetrov je tokrat manjkalo, da bi bili naselji
pod vodo. Ob poplavah je lahko kritično tudi
stanje Selške Sore mimo športne dvorane Po-
den, kjer nameravajo v prihodnjih treh letih po-
skrbeti za zavarovanje tega objekta.

Boštjan Bogataj, Ana Hartman, Danica
Zavrl Žlebir, foto: Polona Mlakar 

Baldasin, Denis Bozovičar

Hudo, a ne katastrofalno
Hude padavine so napovedovale katastrofo. Najhuje naj bi bilo v Žireh, vendar jo je 

tokrat škofjeloško območje srečno odneslo. 
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Martinj Vrh - Na Puču v Martinj Vrhu,
kjer sta bila septembra 1944 ustanovljena
Škofjeloški odred in gorenjsko vojno podro-
čje, je bilo prvo nedeljo v septembru letno
srečanje borcev gorenjskih partizanskih odre-
dov in enot ob 65. obletnici zmage nad naci-
fašizmom, ki ga je pripravila Skupnost bor-
cev gorenjskih partizanskih odredov in enot
skupaj z Združenjem borcev za vrednote
NOB Škofja Loka. Zbrane pri Potočnikovih,
med njimi je bil tudi predsednik državnega
sveta Blaž Kavčič, je uvodoma nagovoril
Jože Kavčič, član odbora Skupnosti gorenj-
skih partizanskih odredov in enot. Slavnostni
govornik je bil Ivan Kristan, prvi predsednik
državnega sveta, ki se je uvodoma vprašal,
kako se je spomin na NOB ohranil pri mla-
dih. Kot ugotavlja, v učnih načrtih šol in
učnem gradivu prelomni dogodki iz NOB
sploh niso zabeleženi ali pa so prikazani iz-
krivljeno. Dotaknil se je tudi letošnje spravne
slovesnosti v Kočevskem rogu in udeležbe
Boruta Pahorja in Antona Stresa ter ocenil,
da je premier pri tem pristal na igro nadško-
fa, ki na slovesnosti ni želel videti predsedni-
ka republike Danila Türka. 

Ob tej priložnosti je Kristan skupaj z Mile-
no Sitar, članico izvršnega odbora Združenja
borcev za vrednote NOB Škofja Loka, trem
zaslužnim članom škofjeloškega združenja

podelil plakete Zveze združenj borcev za
vrednote NOB Slovenije. Zlato plaketo je
prejel Niko Sedej za dolgoletno uspešno vo-
denje škofjeloškega združenja, srebrni plake-
ti pa Ernest Demšar za aktivno delovanje na
vseh ravneh borčevske organiziranosti in

Nada Gruden za sodelovanje pri organizaciji
prireditev Po stezah partizanske Jelovice.

Program, ki ga je sestavila in vodila Mateja
Markelj, so z nastopi obogatili Mešani pevski
zbor Domel, Harmonikarji Niko in deklama-
torke.                                                 A. H.

Srečanje borcev na Puču
Letos jih je nagovoril Ivan Kristan, prvi predsednik državnega sveta.

Šentova prva svečka na torti 

Škofja Loka - Lani je v Škofji Loki začel delovati dnevni center
Šent, namenjen ljudem s težavami v duševnem zdravju. Domujejo v
župnijskih prostorih na Mestnem trgu 38. Ob prvi obletnici svojega
delovanja so razrezali torto, ki so jo sami spekli, zapeli so, prikazali

film o svojem vsakodnevnem početju in gostom spregovorili o svojih
izkušnjah. Kot je povedala vodja centra Monika Žust, ki skupaj z
mentorico Tatjano Gaber dela s 47 uporabniki, jih dnevno prihaja v
center kakih deset. Na različnih delavnicah se spet privajajo običaj-
nemu življenju, iz katerega jih je iztrgala duševna bolezen. Njihovo
dejavnost financirajo občine na Škofjeloškem, ministrstvo za delo,
fundacija FIHO in nekateri donatorji.                                     D. Ž.

Z Družinsko kuhinjo začeli otroški abonma
V Sokolskem domu so se 18.

septembra začeli koncerti otro-
škega abonmaja, kar je novost
ponudbe tega škofjeloškega kul-
turnega centra v sezoni 2010/
2011. Abonma so poimenovali
Umetnost otrokom in ga sestav-
lja sedem koncertov, namenjen
je otrokom od četrtega do deve-
tega leta starosti. Prvi septembr-
ski koncert je odpiral družinski
koncert Družinska kuhinja s ko-
mentatorko Živo Ploj Peršuh z
izvajalci ansambla Festine. Dru-
gi koncert bo 2. oktobra z otro-
ško opero Skrivnost sreče.          

D. Ž. / Foto: Jana Jocif

Ivan Kristan (drugi z desne) in Milena Sitar (povsem levo) s prejemniki plaket Zveze združenj borcev za
vrednote NOB Slovenije: Nado Gruden, Ernestom Demšarjem (na sredini) in Nikom Sedejem

Mentorica Tatjana Gaber, ki v dnevnem centru dela prek javnih del, 
predsednik Slovenskega združenja za duševno zdravje Edo Belak in vodja
centra Monika Žust ob torti za Šentov prvi rojstni dan
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Je kaj treme pred premiero, še posebej
ker gre za igro, ki so jo na Loškem odru
nekako izbrali po vaši meri?

”Za moj gledališki jubilej so iskali primer-
no igro, v kateri bi mi glavni lik odgovarjal
tako po fizični plati kot v mojemu načinu ig-
ranja. Režiser Matija Milčinski se je odločil
za ameriško bulvarko Harvey, ki je bila napi-
sana že med 2. svetovno vojno in je bila veli-
ka uspešnica na Broadwayju. Posneta je bila
tudi filmska različica ...”

Ste si jo za boljši občutek tudi pogledali
...

”Eni so si film ogledali, jaz ne. Imam nek
svoj koncept, po katerem sem oblikoval vlo-
go, in nočem, da me tisto, kar je v filmu, na
kakršenkoli način zmoti. Film si bom najbrž
ogledal kasneje.” 

Ali vam to, da je tokratna predstava iz-
brana prav za vas, godi ali vas, nasprotno,
obremenjuje?

”Kaj pa vem. Če ti je vloga vsaj malo pisa-
na na kožo, jo je lažje oblikovati. Sicer pa se
ne obremenjujem preveč s tem. Vloga je lušt-
na, z veseljem sem se je lotil. Je pa res, da je
kar veliko besedila in to zahteva kar precej
koncentracije. Zahtevno je tudi, ker v prvem
delu predstave vseskozi igram z dva metra vi-
sokim zajcem, ki ga sicer sploh ni. In ko tja
v zrak primeš zajca za roko, ga moraš prijeti
za roko in ne kam drugam. Ker imam veliko
besedila, sem letos prvič na vlogi tudi veliko
delal doma.”

Sposobnost pomnjenja besedila z leti po-
pušča ... 

”Predvsem besedilo težje osvojiš, ko pa ga
enkrat obvladaš, ta ni več problem. Včasih
nisem mogel razumeti, kako smo šli sedem-
krat skozi vse besedilo, pa starejši igralci še
vedno niso znali teksta, zdaj mi je to bolj jas-
no.” 

Za vašo prvo vlogo je bilo teksta precej
manj. Pred petdesetimi leti ste namreč za-
čeli z vlogo Kekca v istoimenski predstavi
...

”To je bila igra za otroke. A takrat smo v
teh predstavah igrali tako otroci kot odrasli.
Tako smo se igre tako rekoč učili od njih na
odru. Res pa je, da je bil to še star način igra-
nja, ko si vsako stvar tudi nazorno pokazal.
Če je bilo v besedilu ”oh kako me boli gla-
va”, potem si se tudi moral prijeti za glavo.
Lektorsko so bile predstave precej drugačne,
naš odrski govor je bil vselej ”po lošk’”.”

Je Rožle klical nis’n, nis’n ...?
”Ja, tako nekako. Včasih je bila ob predsta-

vi zraven tudi glasba. Gledališče in glasbena
šola sta delovala z roko v roki, pri skoraj vseh

predstavah pa je bil spodaj pod odrom orke-
ster.”

Kako je že bilo, menda so vas na silo
spravili na oder?

”Na oder sem bil tako rekoč pripeljan za
ušesa. S kolegom sva se potepala po Loki, pa
naju je dobila režiserka Poldka Štigličeva,
prva Severjeva nagrajenka, in naju za ušesa
pripeljala v gledališče. Kolegu je rekla, ti si
močan, boš dober za ”kulisenšibarja” (za
scenskega delavca), meni pa, ti si pa fleten in
skravžlan, boš pa igral. Kasneje so videli, da
sem pravi za igranje, le kako ne bi bil, saj
sem igranje pogosto ”vadil” pred mamo, ko
sem kaj ušpičil. Štigličeva me je potem pogo-
sto klicala za predstave kar preko njene hče-
re, ki je bila moja sošolka. Začel sem v še-
stem razredu in v prvih letih odigral kakih
pet, šest predstav. Potem pa me je na veliki
oder povabil Polde Polenec, operni pevec, ki
je po zaključku kariere v Sarajevu v Škofji
Loki začel delati Shakespearovo Zimsko
pravljico. Potreboval je sicilijanskega kralja
in je prišel do mene. Kasneje sem se vključil
v skupino režiserja Petra Jamnika.” 

Igrali pa ste v prostorih galerije na Škof-
jeloškem gradu ...

”Tako je. To je bilo moje tretje obdobje v
gledališču. Jamnik je bil režiser, ki je imel
nekoliko drugačne poglede na gledališče, kot
pa so jih imeli na siceršnjem odru v okviru
KUD Svoboda. Sicer je bilo to gledališče
povsem v redu, eno boljših med amaterskimi,
vendar pa se nismo strinjali z miselnostjo,

češ za Ločane smo čisto zadosti, zakaj bi de-
lali več in drugače. Postavili smo igro, imeli
gostovanja po obeh dolinah, Železnikarji in
Poljanci pa pri nas in to je bilo to. Peter je ho-
tel več. Njegovi režijski prijemi so bili dru-
gačni, modernejši, s koristno uporabo tehni-
ke, reflektorjev, tonskih efektov. Ni bilo igre,
da ne bi ”varovalk metalo ven”. Okrog sebe
je zbral nekaj nas, mladih, ki smo se potem
šli na gradu tudi od uradne občinske politike
neodvisno gledališče. Čeprav gre prav teda-
njemu županu Zdravku Krvini in pa direktor-
ju muzeja Andreju Pavlovcu zahvala, da smo
lahko delovali v prostorih na gradu. Imenova-
li smo se Eksperimentalno gledališče Oder
galerija. Pri nas so režirali Peter Militarev,
Janez Belina, Jože Vozny ... Ko je prostor za
delo iskal Stane Sever, ga je našel na našem
odru na gradu, a je žal uspel odigrati le pred-
stavo Krotko dekle.”

Oder galerija je deloval kar precej let ...
”Skoraj deset let smo ostali gor, do leta

1975. Spomnim se, imeli smo poseben oder,
gledalci so nas lahko spremljali s treh strani,
tudi naš način igranja je bil drugačen. K nam
so prihajali tedanji disidenti Igor Torkar,
Branko Hofman, Taras Kermavner, gostili
smo tudi Kocbeka. Igrali smo tudi njihove
drame. V vseh teh letih smo naredili vsaj de-
set predstav in zanimivo, k nam so hodili ig-
rati tudi študentje z akademije. Igrali smo kar
”hude” predstave, Sartrovo Zaprta vrata,
Torkarjevega Švejka ..., Hofmanovega Mož
brez obraza. Majaronovo Grmenje brez dežja

Ne igramo zase, ampak za ljudi
Komedija Harvey, ki jo te dni igrajo na Loškem odru, ima za nosilca glavne vloge Matjaža Eržena 

poseben pomen. Z njo bo obeležil 50 let umetniškega ustvarjanja. 

V najnovejši predstavi kot Elwood P. Dowd ob svojem namišljenem prijatelju Harveyu / Foto: Gašper Braniselj
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smo umestili v okolje gostilne in gledalci so
lahko naročili tudi pijačo.” 

Sredi sedemdesetih let ste se potem spet
vrnili nazaj v gledališče na ”lontrg”, ob-
novljena je bila dvorana in nastal je da-
našnji Loški oder. Kako je bilo takrat?

”Padel je predlog, spet združiti oba teatra,
in potrebno se je bilo odločiti. Hudo je bilo,
ko sem razmišljal, na katero stran naj stopim,
pa vendarle, sem si rekel, v Škofji Loki mo-
ramo imeti gledališče, imamo že dolgo tradi-
cijo na tem področju in zadevo je treba pod-
preti. Skupaj bomo močnejši in le tako bomo
enkrat dobili svoj hram, sem razmišljal. Jam-
nik je takrat odnehal, in le redki smo se pre-
selili dol na Loški oder, kot se je poslej ime-
novalo gledališče. Dve predstavi smo odigra-
li še v stari dvorani, potem je na vrsto prišel
samoprispevek in dobili smo novo gledališče.
In takrat se je začelo moje četrto obdobje v
gledališču ...” 

Ki še danes traja ...
”Ki še danes traja. Na začetku smo imeli

malo težav, veliko igralcev je prenehalo igra-
ti, ampak vendarle dobili smo novo gledališ-
če in vanj začeli dajati novo vsebino. Na novo
smo se organizirali, v gledališče smo pripe-
ljali režiserje profesionalce, k sodelovanju
smo povabili scenografe, kostumografe, z
nami je začel sodelovati lektor Ludvik Kalu-
ža, kar je zagotovo pomenilo velik napredek
za naš oder. Z nami so delali Marjan Bevk,

Marija Milčinski, Jože Vozny, Alojz Do-
mnik, Miha Alujevič, Miha Šmalc ... Sam
sem bil takrat star petindvajset let in sem raz-
mišljal samo to, kako bomo imeli v Škofji
Loki čim boljše gledališče.”

Ob vas in Janezu Debeljaku - Jančetu se
je torej začela zbirati nova gledališka eki-
pa?

”No, ne vem, če ravno ob nama dvema.
Smo pa vsi skupaj začeli graditi na ekipi,
Meta in Juša sta začela delati otroške pred-
stave, v katerih so igrali predvsem otroci in to
je na neki način bil tudi naš podmladek. Po-
časi se je izoblikovala ekipa, ki je danes jedro
Loškega odra.”

Kako gledate na generacijske razlike v
ansamblu, vi, Juša, Jože, še starejši Janče,
pa srednja generacija z Bojanom, Mate-
jem in Iztokom in potem plejada mladih
...?

”V tem gledališču smo bili vedno klapa.
Res je danes zame drugače, ko grem po
predstavi prej domov kot mladi, ki še nada-
ljujejo, kot smo mi včasih. To so izredni
fantje in punce, nadarjeni in imajo radi gle-
dališče. In verjemite mi, kljub petdesetlet-
nim izkušnjam se lahko tudi jaz od njih še
marsikaj naučim. In upam, da bo to kar tra-
jalo, trajalo ...” 

Se je zgodilo, da kakšno leto za vas ni
bilo vloge?

”Mislim, da sem bolj redko manjkal, en-
krat, dvakrat. Že ni bilo primerne vloge
zame, ali pa je bilo to kakšno leto, ko mi to
služba ni omogočala. Sicer sem bil komerci-
alist v Iskri in lahko rečem, da sem kar v redu
usklajeval službo in gledališče.”

Si kakšne vloge posebej želite?
”Niti ne. Vsako vlogo, veliko, majhno, tež-

ko, lahko, prav vsako sem vzel za svoje in
tudi nimam nobenih želja po kakšnih poseb-
nih vlogah. Je pa res, da se v enih počutim
bolje kot v drugih. Predvsem se vedno potru-
dim, da vlogo oblikujem najboljše, kot zmo-
rem. Včasih razmišljam, da bi bilo fino en-
krat igrati v eni ”ta pravi drami”, ampak da-

našnji čas je pač tak, da ima publika raje bolj
duhovite in humorne predstave. V tem mo-
jem ”četrtem obdobju” skoraj nisem igral
bolj dramskih vlog, veliko pa je bilo izrazito
komičnih likov.”

Kako je potem tisto z zasvojenostjo in
gledališčem, ljubiteljski igralci tako radi
izrečete ta stavek?

”Vse to tudi drži. V začetku je bilo to pred-
vsem zadovoljstvo, poleti šport, igral sem ro-
komet, pozimi pa gledališče. Potem pa je po-
časi stvar začela postajati potreba, in če sem
kdaj slučajno izpadel iz kombinacije za igra-
nje v kakšni predstavi, mi je kar nekaj manj-
kalo. Zdaj mislim, da bi mi bilo kar malo
hudo, če bi zaradi kakršnega koli vzroka mo-
ral opustiti igranje. Ta občutek, da je to neko
tvoje poslanstvo, je z leti vedno bolj prisoten.
Veste, nesmiselno mi je reči, da igram zase.
Saj ne igramo samim sebi, ampak za gledal-
ce. Že, že za svojo dušo, ampak tudi za ljudi.
Gledališče je ena najlepših šol, v katero te ni-
hče ne sili in se v njej toliko naučiš.”

Ali velja, starejši si, bolj potrebuješ potr-
ditev za tisto, kar delaš?

”Mislim, da kar drži. Jasno je, da če se tru-
diš z določeno vlogo, od sebe tudi veliko pri-
čakuješ, hkrati pa je fino, če ti tvoj trud potr-
di še kdo drug. Enim je to vljudnostna fraza,
drugi te pohvalijo iz srca.”

Kako je torej s tremo, jutri zvečer boste
na oder stopili kot Harvey (pogovarjala
sva se dan pred premiero)? 

”Tremo bom stresel danes zvečer na gene-
ralki, jutri pa bom vsaj uro ali dve pred pred-
stavo prišel v teater, se usedel, umiril ... In
potem bo šlo, kot že tolikokrat do sedaj. Vča-
sih je hudo, ko stojim za odrom in čakam na
vhod na oder, ko pa sem enkrat na njem, vsa-
ka trema izgine.”                     

Igor Kavčič 

Torkarjev tekst Vstajenje Josepha Švejka je bila ena od provokativnih predstav Odra galerija.

Matjaž kot Šerif (v sredini) v predstavi Edija 
Majarona Grmenje brez dežja
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Razstava Marjana 
Prevodnika

V Sokolskem domu bo od 8. oktobra
(odprtje ob 19. uri) na ogled razstava slik
Marjana Prevodnika. Njegova olja in platna
so sad na pol igrivega, na pol študioznega
likovno problemskega in tehnološkega
procesa. Abstraktne slike z intimnimi
sporočili in zanimivo tehniko nočejo 
biti berljive na prvi pogled. Info: Občina
Škofja Loka (Pisana Loka) (Tinka
Frakelj, 511 23 44, sokolskidom@
skofjaloka.si).

Urekov pohod na Goro
V soboto, 9. oktobra, ob 9. uri Športno

društvo Marmor Hotavlje vabi na tradi-
cionalni 16. Urekov pohod na Goro, ki se
bo začel na Hotavljah, pohodniki se bodo
čez Malenski Vrh povzpeli na Goro. 
Pohod je namenjen spominu na znanega
športnega novinarja Staneta Ureka, 
ki je na Radiu Slovenija vodil oddajo 
Jutranja telovadba in spodbujal rekreacijo
med Slovenci. Info: ŠD Marmor 
Hotavlje (Niko Stržinar, 051/214 751,
www.sdmh.si).

Šolstvo nekoč in danes
Ob visokem jubileju Gimnazije Škofja

Loka - letos praznujejo 60-letnico us-
tanovitve - ves september in oktober
pripravljajo številne večere in prireditve.
Za 14. oktober pripravljajo okroglo mizo
na temo Šolstvo nekoč in danes, kjer se
bodo srečali zlati maturanti, sedanji
učiteljski zbor ter maturanti prve ge-
neracije 1953/54. Info: Gimnazija 
Škofja Loka (Jože Bogataj, info@gim-
nazija-skofjaloka.si).

Za lepšo Loko
Skupina za lepšo Loko si že deveto leto

zapored prizadeva za lepšo ureditev mes-
ta in okolice. Člani skupine se zavedajo,
da sami ne zmorejo prav veliko, zato
ocenjevalna komisija v sklopu svojega
dela vsako leto izbere tiste, ki se najbolj
trudijo z urejenostjo stavbe in bližnje oko-
lice. Komisijo najbolj razveseljuje, da
večina meščanov mestnega jedra vzorno
skrbi tako za oskrbo oken in atrijev tekom
celotne cvetlične sezone, kot tudi za ure-
jenost in čistočo mestnega bivalnega
okolja. Ocenjevanje vsako leto poteka v
dveh ocenjevalnih krogih, in sicer v juni-
ju oziroma juliju in septembru. Letošnja
podelitev priznanj bo v petek, 22. okto-
bra, ob 18. uri v Sokolskem domu v Škofji
Loki. Info: Skupina za lepšo Loko (Mojca
Bergant, 517 06 04). B. B.

Rovtarji imajo vse več prijateljev
Stari vrh - Člani škofjeloškega društva Rovtarji, ki ohranjajo tradicijo starodobnega

smučanja in kolesarjenja, so na zadnjo avgustovsko nedeljo na Grebljici pod Starim vrhom že
sedmič pripravili Rovtarski bal, eno svojih največjih in najodmevnejših prireditev. ”Gre pred-
vsem za druženje starodobnih smučarjev in kolesarjev ter njihovih prijateljev. Dober obisk
nam predstavlja veliko zadovoljstvo, saj vidimo, da nas ljudje cenijo in nas imajo radi,” je bil
zadovoljen predsednik društva Brane Tavčar. Prireditev je torej tudi letos privabila množico
obiskovalcev, ki so jim Rovtarji predstavili staro kolesarsko in smučarsko opremo. Uživali so
ob zvokih Ansambla Jerneja Kolarja in Suhe špage, se zabavali ob družabni igri Tek na
lesenih smučeh, s svojimi spretnostmi so jih navdušile članice akrobatsko-navijaške skupine
Smart, okrepčali pa so se lahko z dobro domačo rovtarsko hrano - golažem in vampi.   A. H.

Pred časom smo v Ločanki pisali, da otro-
ci, ki obiskujejo Podružnično osnovno šolo v
Retečah in oddelek Vrtca Škofja Loka, ki je
v šolski stavbi, ne smejo na igrala na igrišču
ob šoli, ki so jih uporabljali vrsto let. Po pre-
gledu igrišča je namreč Ministrstvo za zdrav-
je, Zdravstveni inšpektorat RS, Območna
enota Kranj, odredilo, da je igrala pred po-
novno uporabo potrebno urediti, kar se je že
zgodilo. Igrala so obnovljena, nekaj je tudi
novih.

”Stroški ureditve se pokrivajo iz občinske-
ga proračuna. Za prvi del, ko smo igrišče to-
liko uredili, da ga je bilo že možno uporablja-
ti, za nov peskovnik in mivko ter odstranitev
neustreznih elementov, je bil strošek okrog

2.200 evrov. Za drugi del smo se dogovorili,
da je zadeve organizacijsko izpeljala OŠ
Cvetka Golarja. Določena gradbena dela je
uredil, sponzoriral g. Šnuderl, predsednik
tamkajšnje Krajevne skupnosti,” je pojasnil
Alojz Bogataj iz Občine Škofja Loka. Rav-
nateljica OŠ Cvetka Golarja mag. Karla
Krajnik je dodala, da so bila na igrišču ob-
novljena stara igrala, postavljeno je bilo novo
večnamensko igralo s plezalno steno, nameš-
čena je bila tudi ustrezna varovalna podlaga.
Igralo so izbrali na predlog učiteljic PŠ Rete-
če in vzgojiteljev vrtca. Strošek je znašal
6300 evrov. Igrišče zaenkrat ostaja odprto za
vse uporabnike, torej tudi v popoldanskem
času.                                                  M. B.

V Retečah uredili otroško igrišče
Otroci se na igralih znova lahko igrajo.

Razstavljena oprema starodobnih kolesarjev in smučarjev je pritegnila veliko pozornosti. 
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BAR VILI
Avtokamp Smlednik 

v Dragočajni
odprto vsak dan od 10. - 24. ure

Ob petkih, sobotah in nedeljah
ocvrte postrvi, jedi z žara, sladice ...

Tel. 040/22 19 45
Možnost piknikov 

po predhodnem naročilu!
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Ana Jesenovec s ”frajtonerco”
Mlada glasbenica Ana Jesenovec iz

Stare Loke nadaljuje z uspešnimi nastopi
na diatonični harmoniki. Pred kratkim je
tretjič nastopila na Veseli harmoniki na
Senici in se znova izkazala. Dobila je zla-
to priznanje. ”V vse te uspehe je vložene-
ga veliko truda. Vadim vsak dan vsaj po
eno uro. Moj učitelj je Dejan Raj. Veliko
tudi nastopam, sploh poleti, tako da zame
počitnic pravzaprav ni,” je povedala Ana
Jesenovec, ki bo novembra dopolnila
dvanajst let. Kot pravi, si želi postati pro-
fesorica glasbe, medtem ko v kakšnem
ansamblu ne bi igrala. Vsaj zaenkrat
razmišlja tako. 

Letos je bila tretja na državnem prven-
stvu za dekleta na gradu Rajhenburg,
prvo mesto v kategoriji do 14 let si je
delila na Pohorski cokli, kjer je dobila
glavno nagrado za najboljšo ljudsko pe-
sem, v kategoriji do 12 let je osvojila dru-
go mesto na Pokalu Rutar, pa tretje v
Besnici, zlato plaketo je dobila v Beltin-
cih in na mednarodnem tekmovanju pri
Avseniku. Prvo mesto absolutno si je
delila na Šenturški Gori, srebrno plaketo
pa je dobila na zlati harmoniki Ljubečne.
Uspehov ji torej res ne manjka. M. B.

Priključili se bodo 
na kanalizacijo

Škofja Loka - V naseljih Dorfarje, For-
me in Sveti Duh se s priključevanjem ob-
jektov na novo zgrajeno javno kanalizacijo
zaključuje projekt gradnje sodobnega ko-
munalnega omrežja na omenjenem ob-
močju. Po dograditvi se morajo na kanali-
zacijo priključiti vsa gospodinjstva, pred
tem pa morajo bodoči uporabniki poravna-
ti priključno takso, ki predstavlja delež k
primarni kanalizaciji. Občina Škofja Loka
je zavezancem že poslala odločbe o odme-
ri priključne takse, pri obračunanih deležih
pa so upoštevali sklep občinskega sveta iz
leta 2004, s katerim je bilo določeno, da se
višina prispevka upošteva enako za vse
faze kanalizacije na območju Sv. Duha,
Form in Dorfarij. Višina prispevka znaša
od 1285 do 1455 evrov. Na novo kanaliza-
cijo se bo priključilo 127 objektov.  D. Ž.

Pripravili preventivno
prometno akcijo 

Škofja Loka - Svet za preventivo in 
vzgojo v cestnem prometu v občini Škofja
Loka je septembra pripravil preventivno
akcijo na območju nekdanje vojašnice. S
praktičnim preizkusom na posebnih teht-
nicah, motorjih in drugih animacijskih
pripravah so obiskovalci lahko spoznali
vpliv naletne teže ali stopnje alkoholizira-
nosti in njihovemu vplivu na zmanjšano
prometno varnost, ki jih brez tovrstnega
objektivnega ”ogledala” sami ne zaz-
namo. Na stojnici so izvajali tudi anketo o
poznavanju cestno prometnih predpisov,
predstavili pa so tudi intervencijsko vozilo
policije in hitro pomoč na cesti z reševal-
nim vozilom in opremo ter vlogo civilne
zaščite v postopku reševanja. Akcija je
bila namenjena vsem starostnim skupinam
občanov, ne le mladim, ki jih najpogosteje
poučujejo o prometni varnosti. 

D. Ž.

Škofja Loka - Zadružna zveza Slovenije je
v okviru dneva zadružnikov na 48. medna-
rodnem kmetijsko živilskem sejmu v Gornji
Radgoni podelila priznanja zaslužnim za-
družnikom, zadružnim delavcem in organi-
zacijam. Priznanje za prispevek k razvoju za-
družništva je prejela tudi Vida Lamovec
(KGZ M Sora Žiri), najvišje priznanje, to je
priznanje za trajen prispevek k razvoju za-
družništva, pa Anica Frelih, dolgoletna di-
rektorica Kmetijsko gozdarske zadruge Škof-
ja Loka. Frelihova se je v zadrugi zaposlila
leta 1973 kot delavka v računovodstvu, vse
od leta 1992 pa do julija letos pa jo je kot di-

rektorica odgovorno in uspešno tudi vodila.
Leta 2000 je prevzela vodenje upravnega od-
bora Zveze hranilno kreditnih služb Gorenj-
ske, zelo se je angažirala pri nakupu Klavni-
ce Škofja Loka in bila njena začasna direkto-
rica, je pa tudi članica uprave Mlekopa. 

Kmetijsko gozdarska zbornica Slovenije pa
je v okviru sejemskega dneva govedorejcev
organizirala ocenjevanje goveje živine, pri-
znanja najboljšim je podelil minister za kme-
tijstvo, gozdarstvo in prehrano Dejan Židan,
za plemenske telice črno bele pasme ga je
prejel tudi rejec Milan Brence iz Gorenje
vasi.                                   Cveto Zaplotnik

Anici Frelih najvišje zadružno priznanje

Ana Jesenovec navdušuje z diatonično harmoniko. 

Anica Frelih je vodila škofjeloško zadrugo od leta 1992 do julija letos.
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Zanimivosti

Ambasada praznuje abrahama
Žirovska Ambasada, slaščičarna, ki jo je pred petimi desetletji odprl Esad Biljali, je v Žireh pojem

zabave, dobre družbe in nizkih cen. Prejšnji konec tedna so obletnico bučno proslavili.

Zdajšnja Ambasada ima prostore v Poslovno stanovanjskem centru Pr’ Matic, ki
ga je l. 1996 odprl znani slaščičar Esad Biljali.

Albanec iz Makedonije Esad Biljali je leta 1960 v Žireh odprl slaščičarno. Njegovi
otroci Emin, Naser, Irma in Memet skupaj z otroki nadaljujejo tradicijo.

Ni ga čez prijaznost, prijetno vzdušje v baru, dobro kavo in najcenejši burek
daleč naokrog. V Ambasadi ga strežejo dvakrat na teden, saj pravijo, da jim
zaradi velikega povpraševanja še takrat komaj znese.

Najstarejši sin Memet je na slovesnosti ob 50-letnici skupaj s sinovoma in
natakaricami razrezal slastno torto velikanko, ki so jo razdelili med približno tisoč
obiskovalcev, ki so želeli doživeti praznično vzdušje.

Na odru je na koncertni večer nastopilo osem skupin, ki so ne glede na hudo
deževje do zadnjega kotička napolnile dvorano in naredile pristno žirovsko
žurko. 

Liza Križnar iz skupine Drugi čut je skupaj z Lintverni v čast Ambasadi posnela
skladbo Ambasada ma vas rada, ki se že predvaja na več radijih.

Besedilo in foto: Polona Mlakar Baldasin
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Gregor Debeljak je že kar nekaj let eden na-
ših najboljših kikboksarjev, zadnja leta pa se
vse bolj posveča tudi boksu. V obeh športih
je tudi državni prvak v kategoriji do 60 kilo-
gramov in eden najboljših borcev v Evropi.
Tako tudi ni čudno, da si je letos poleti pri-
služil povabilo organizatorjev tako imenova-
ne prve male olimpijade borilnih športov, ki
je konec avgusta in v začetku septembra po-
tekala v Pekingu. 

”Tekmovanja smo se udeležili tekmovalci
trinajstih borilnih športov, od boksa, juda,
karateja, tekvandoja, aikida, kikboksam dži-
udžica, suma, vušuja, kenda, tajskega boksa
in samba. Povabljenih je bilo prvih osem na
svetovni lestvici v vsakem od športov v vsaki
kategoriji. Jaz sem sodeloval v boksu v lahki
kategoriji, čeprav sem više na svetovni lestvi-
ci v kikboksu, kjer sem tretji, v boksu pa sem
osmi. Toda v kikboksu moja kategorija ni
bila na sporedu, hkrati pa je boks olimpijski
šport in moja želja je, da čez dve leti nasto-
pim tudi na olimpijskih igrah v Londonu,”
pravi 25-letni Gregor, ki mu je nastop na Ki-
tajskem ostal v lepem spominu. 

”Prireditelji tekmovanja so nam plačali
tako prevoz kot startnino in bivanje, pri če-

mer sta pomagala tudi Jet Li in Jackie Chan,
ki sta bila soorganizatorja tekmovanja in
sem jih tudi spoznal. Na vsakem koraku je
bilo čutiti, da je Kitajska dežela borilnih
športov, panoji so bili na vsakih nekaj me-
trov. Bivali smo v olimpijski vasi iz leta
2008, tisti, ki so bili na Kitajskem pred dve-
ma letoma in letos, pa so povedali, da so se
tokrat za pripravo na tekmovanje organiza-
torji še bolj potrudili kot pred dvema letoma.
Na odprtju tekmovanja je bilo 40 tisoč ljudi,

saj Kitajcem borilni športi res veliko pomeni-
jo,” tudi pravi Gregor Debeljak, ki je v četr-
tfinalu izgubil s kasnejšim zmagovalcem, pr-
vakom Afrike, Egipčanom Mohamedom Ali-
som in osvojil peto mesto. 

”Drugo leto je svetovno prvenstvo v boksu
in če bi bil tam med prvimi osmimi, se bi že
uvrstil na olimpijske igre. Če mi to ne bi
uspelo, bo morda še kakšen turnir. Zagotovo
je moj nov cilj, da nastopim na olimpijskih
igrah,” načrtuje Gregor. Vilma Stanovnik

Od malih do pravih olimpijskih iger
Gregor Debeljak iz Dolenje vasi je bil kot eden najboljših osmih amaterskih boksarjev na svetu v svoji

kategoriji do 60 kilogramov povabljen na tako imenovane male olimpijske igre borilnih športov 
na Kitajsko, če dve leti pa si želi nastopiti tudi na pravih olimpijskih igrah v Londonu.

Gregor Debeljak je tudi trener borilnih
veščin v klubu Kontakt, kjer trenutno
trenira okoli 25 fantov in deklet. Tre-
ningi v dvorani Poden potekajo ob tor-
kih med 20. in 21.30, ob četrtkih med
19. in 20.30 in ob sobotah po dogovoru.
Ob sredah med 17. in 18. uro pa za de-
kleta poteka Aero kick fun, borilna veš-
čina s plesnimi elementi. Več informacij
izveste na www.kbvkontakt.si ali Gre-
gorja pokličete po telefonu 040/359 495.

Gregor Debeljak je v svoji kategoriji do 60 kilogramov tako v kikboksu kot boksu slovenski prvak in med
najboljši amaterskimi borci na svetu.

Letos že 30. medobčinske športne igre
Pri Zavodu za šport in Športni zvezi Škofja Loka so letos pripravi-

li že 30. medobčinske športne igre, ki so se s prvimi tekmovanji že
začele. Letos potekajo za moške v sedemnajstih in za ženske v štiri-
najstih športnih panogah, tako eni kot drugi pa se merijo v badmin-
tonu, balinanju, ekipnem krosu, kegljanju, kolesarjenju, namiznem
tenisu, odbojki, odbojki na mivki, pikadu, plavanju, streljanju, smu-
čarskem teku in veleslalomu. Ženske tekmujejo še v tenisu, moški
pa v košarki, malem nogometu, hokeju v dvorani in šahu. Več infor-
macij izveste ob torkih in petkih med 11. in 14. uro na Športni zve-
zi pri Marjanu Kalamarju, pa tudi na spletni strani Zavoda za šport
www.zsport-skloka.si. Vilma Stanovnik

Škofjeloški kegljači z visokimi ambicijami
Kegljaški klub KI Škofja Loka letos nastopa v slovenski ligi kar z

dvema ekipama. Čeprav je eden najboljših kegljačev hudo zbolel,
ima prva ekipa, ki nastopa v 1. B ligi, visoke cilje, upajo namreč na
uvrstitev v 1. A kegljaško ligo, to je med elito v slovenskem keglja-
nju. Nastopajo pretežno s kegljači z območja Škofje Loke in okoli-
ce, Železnikov in enim iz Tržiča. Druga ekipa se je letos uvrstila v
3. Slovensko ligo in računa na uvrstitev v prvo polovico lestvice, to
je med prvih pet ekip. Kegljači iz Železnikov pa nastopajo v Gorenj-
ski ligi in pričakujejo uvrstitev na prvo mesto in s tem na nastop v
kvalifikacijah za 3. Slovensko ligo. 

Marjan Fuis
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Letos Balinarsko društvo Lokateks Trata
praznuje pol stoletja uspešnega dela, ob jubi-
leju pa so prejšnjo soboto na domačem bali-
nišču pripravili mednarodni turnir. V goste
so povabili ekipo hrvaških državnih prvakov
Tria iz Buzeta, ekipo kranjske Planine Ribni-
kar in reprezentanco Slovenije, seveda pa so
nastopili tudi balinarji Lokateksa Trate, ki se
letos znova borijo za naslov državnih prva-
kov. Po atraktivnih bojih je največji pokal na
turnirju osvojila ekipa Tria, drugo mesto si je

priigrala ekipa Trete, tretja je bila reprezen-
tanca Slovenije, četrta pa ekipa Planine Rib-
nikar. 

Turnirju je sledila priložnostna slovesnost,
na njej pa je predsednik BD Trata Lokateks
Bojan Buden izroči priznanja številnim, ki
so klubu stali ob strani, tako sponzorjem kot
igralcem in nekdanjim predsednikom, med
drugim tudi prvemu predsedniku Ivanu
Brezniku in svetovnima prvakoma Urošu
Veharju in Damijanu Sofronievskemu.

”V petdesetih letih smo zrasli v klub, ki ni
poznan samo v Sloveniji, ampak marsikje v
Evropi, na kar smo lahko ponosni,” je ob ju-
bileju povedal Bojan Buden, domači župan
Igor Draksler pa je dodal, da so si balinarji
s trudom priborili uspehe in prišli tudi do po-
krite dvorane, ki jim omogoča, da dosegajo
odlične uspehe doma in v tujini. 

Traškim balinarjem je za jubilej čestital
tudi predsednik Balinarske zveze Slovenije
Jože Rebec in poudaril pomemben delež
Tračanov v slovenskih reprezentančnih se-
lekcijah, čestitkam ob jubileju pa se je pri-
družil še predsednik državnega sveta Repu-
blike Slovenije Blaž Kavčič, ki si je prav
tako z zanimanjem ogledal jubilejni turnir in
podelil priznanja.

Vilma Stanovnik, foto: Gorazd Kavčič

Najboljši doma, poznani tudi v Evropi
Balinarji Lokateksa Trate so z mednarodnim turnirjem proslavili 50 let balinarskega društva in

napovedali nove uspehe v domači in mednarodni konkurenci.

Ekipa Lokateksa Trate, ki je nastopila na jubilejnem turnirju in na njem po zanimivih obračunih osvojila
pokal za drugo mesto. Slavila je ekipa hrvaških prvakov Tria iz Buzeta.

Predsednik kluba Bojan Buden in predsednik
državnega sveta Blaž Kavčič sta podelila priznanja
zaslužim za uspehe kluba, med drugim tudi enemu
od ustanoviteljev, Ivanu Brezniku.

Na Stari vrh imajo lepe spomine
Prejšnji petek, 17. septembra, so se na prijetnem

druženju v gostilni Starman v Stari Loki zbrali gradi-
telji koče na Starem vrhu. Na ta dan je namreč mini-
lo natanko šestdeset let, odkar so slovesno odprli vra-
ta prve koče, ki jo je z udarniškim delom zgradilo 82
članov takratnega smučarskega kluba Ločan, poime-
novali pa so jo Loška koča. Seveda je Loška koča od
takrat kar nekajkrat spremenila podobo, graditeljev
pa je živih še trideset. Dvajseti med njimi se jih je
udeležilo srečanja, kjer seveda ni manjkalo obujanja
spominov na stare čase pa tudi zadovoljstva, da je Sta-
ri vrh z leti postal pomembno smučarsko središče
tako za Ločane kot obiskovalce od blizu in daleč,
koča na Starem vrhu pa je sodoben gostinski objekt z
apartmaji, kamor še vedno radi zahajajo tudi njeni
prvi graditelji. V. S.
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Ločanka predstavlja

Družabno srečanje 
v Športnem parku Rovn v Selcih

Na Rovnu v Selcih bo to nedeljo družabno srečanje Pozdravljena jesen. Druženje bo potekalo 
ob zvokih Ansambla Jeglič, predstavila se bodo društva in proizvajalci domačih izdelkov, 

izbirali bodo Herculese Selške doline. Za lačne in žejne bo dobro poskrbljeno.

Na piknik prostoru Športnega parka Rovn v Selcih bo to nedeljo,
3. oktobra, zelo živahno. Po 12. uri bo namreč tam potekalo družab-
no srečanje Pozdravljena jesen. Ideja zanj se je porodila Igorju Ma-
rinu in Sreču Rehbergerju, novemu najemniku in upravniku šport-
nega parka: ”Prireditev pomeni zaključek bogate poletne sezone na
Rovnu. Z njo želiva popestriti dogajanje v Selški dolini. Upava, da bo
postala tradicionalna, vsako leto naj bi potekala prvo nedeljo v okto-
bru.”

Za veselo razpoloženje bo skrbel domači Ansambel Jeglič, na pri-
reditvi pa se bodo predstavila tudi različna društva: konjeniško druš-
tvo, lovska in ribiška družina, strelsko društvo, Rovtarji s svojimi sta-
rodobnimi kolesi in smučmi ... Stojnice bodo bogato obložene z do-
mačimi dobrotami in izdelki proizvajalcev iz Selške doline in drugod.
Na domačo kuho lahko v nedeljo gospodinje za spremembo
pozabite, saj se bo na Rovnu možno okrepčati z odojkom, pečenim
piščancem, divjačinskim golažem, ribami, sladicami ... Tudi za žejne
bo dobro poskrbljeno.

Na prireditvi bodo izbirali Herculese Selške doline. Osemčlanske
ekipe se bodo pomerile v različnih igrah v prikazovanju moči, denimo
vlečenje vrvi, potiskanje avtomobila ... Nagrada za zmagovalno ekipo
bo temu primerna, močna hrana za močne fante - pečen odojek.

Družabno srečanje bo potekalo v vsakem vremenu, v primeru dež-
ja ga bodo s piknik prostora preselili pod velik šotor.

Bife je povsem prenovljen
Igor Marin ima Športni park Rovn v najemu od letošnjega maja.

Najprej so se skupaj s ŠD Selca lotili temeljite prenove bifeja. Pokri-
to teraso so zaprli z lesom in steklom, tako da sedaj lahko obratuje
celo letos, primerna pa je za zaključene družbe do 50 oseb. Marin
ima še kar nekaj idej in načrtov za obogatitev ponudbe: oktobra bo
uredil kuhinjo s krušno pečjo, v kateri se bodo pripravljale okusne
jedi.

Športni park vas pričakuje
Topli sončni dnevi so vse redkejši, kar je še razlog več, da jih pre-

živite zunaj, po možnosti aktivno. V prostem času se lahko odpravite
tudi v Športni park Rovn, kjer so na voljo igrišča za odbojko na miv-
ki, tenis, badminton, košarko, nogomet in rokomet ter otroško igriš-
če. Tekmovanja, ki jih prireja Športno društvo Selca, so v zaključni
fazi, zato so športne površine proste pogosteje. Plačljiva sta le od-
bojka na mivki in tenis.

V zimskem času aktivnosti na Rovnu ne bodo zamrle. Če bodo vre-
menske razmere dopuščale, bodo uredili drsališče, tekaške proge
ter manjše sankališče in otroško smučišče.
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Prenovljen bife v Športnem parku Rovn Prosti čas izkoristite za obisk Športnega parka Rovn.

Pokrito teraso so zaprli z lesom in steklom, sprejme pa lahko
zaključene družbe do 50 oseb.

Podrobnejše informacije:
Spletna stran: www.marin-rovn.si
E pošta: rovn@siol.net
Tel. športni park: 04/51 47 776
Igor Marin: 031/352 584
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V soboto, 11. septembra, so tekmovalno se-
zono v slovenskem pokalu s finalno tekmo za-
ključili tekmovalci v agilityu. Na tekmi z
mednarodno udeležbo, ki jo je na nogomet-
nem igrišču na Godešiču organiziralo Kinolo-
ško društvo Ovčar iz Škofje Loke, je nastopi-
lo 178 tekmovalnih parov. Tekmovali so v
dveh razredih (agility, jumping) in v treh nivo-
jih. V vsakem so psi razdeljeni še po velikosti. 

Gledalci so lahko občudovali, kaj vse pod
vodstvom svojih vodnikov zmorejo psi. Po
koncu pokalnega tekmovanja pa so organiza-
torji za popestritev prvič v Sloveniji organizi-
rali še slalomsko tekmo na 60 kolov, pasji
frizbi pa sta s svojima štirinožnima prijatelje-
ma prikazala Amadeja Colja in Tomaž Šubic. 

Izmed članov domačega društva se je naj-
višje uvrstila Blažka Šubic iz Zminca, ki je s

Casperjem, kužkom pasme Parson Russell
terrier, osvojila četrto mesto v kategoriji A1
Medium. V skupnem seštevku pokalnih te-
kem so velik uspeh dosegli člani Kinološke-
ga društva Škofja Loka - Železniki. V kate-
goriji A1 Large je bil Lovro Štanta na prvem
mestu, Renata Rozman na drugem, Nastja
Tomat pa na tretjem.

Maja Bertoncelj

Psi pokazali hitrost in spretnost
Kinološko društvo Ovčar iz Škofje Loke je na nogometnem igrišču na Godešiču prvič po letu 1994 

organiziralo tekmo slovenskega pokala v agilityu.

Zmagala, a zaostala za očetom
Teja Lapanja je bila drugič najhitrejša ženska na triatlonu jeklenih v Bohinju, tudi tokrat pa ji ni uspelo

prehiteti očeta Pia. 
Zadnjo soboto v avgustu je bil v Bohinju

triatlon jeklenih, na katerem so vsako leto v
ospredju tudi Škofjeločani. Med ženskami je
bila po veslanju po Bohinjskem jezeru, gor-
skem kolesarjenju do pod planine Konjščice
in gorskem teku do Vodnikove koče drugič
najhitrejša 31-letna Teja Lapanja iz Pod-
lubnika (Salomon Bolle). Tudi na drugo me-
sto se je uvrstila Ločanka, in sicer lanska
zmagovalka Tamara Bobnar z Godešiča
(ŠD Kondor), ki je bila najboljša v kategori-
ji žensk do 29 let. 

Teja je s triatlonom opravila v času 3 ure,
3 minute in 6 sekund, kar pa ni njen naj-
boljši čas. Pred startom je bila videti ner-
vozna. V družbi očeta Pia je pojasnjevala,
da je bilo treninga letos premalo. Na raz-
glasitvi nervoze ni bilo več. Nasmejana je
povedala: ”Res sem vesela. Svojega naj-
boljšega časa nisem izboljšala, prav tako
sem zaostala za očetom, sem pa zelo zado-
voljna, da mi je uspelo zmagati v ženski
konkurenci. Moj cilj na začetku je bil

končno enkrat na jeklenih premagati očeta,
a sem premalo trenirala in vedela, da iz
tega ne bo nič. Ni mi uspelo, čeprav sem
tokrat zelo dobro veslala in bila potem od
njega hitrejša tako na kolesu kot v teku. Si
je pa v veslanju nabral dovolj prednosti.”
Oče Pio je bil v cilju minuto in pol pred
Tejo in zmagal v kategoriji od 55 do 59 let.
Da gre za izredno naporno preizkušnjo,
potrjujejo tudi Tejine besede: ”Triatlon je-
klenih je krut in če hočeš doseči odličen
čas, moraš ogromno trenirati.”

V moški konkurenci je bil izmed Loča-
nov najhitrejši Janez Justin ml. (Idsport -
Schwalbe), absolutno četrti s časom
2:36:10, prvi v kategoriji od 25 do 29 let.
V deseterici, tik za Justinom, je bil v cilju
še Uroš Bertoncelj (Kondor Godešič),
peti s časom 2:36:16 in tretji v kategoriji
od 35-39 let. Zmagovalec jeklenih pa je z
novim rekordom (2:21:30) postal biatlonec
Janez Marič.

Maja Bertoncelj
Teja Lapanja na poti do druge zmage na triatlonu
jeklenih
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Škofjeloško plezanje je v slovenskem, pa
tudi v evropskem in svetovnem vrhu. Člani
Plezalnega kluba Škofja Loka so navdušili z
izvrstnimi rezultati tudi na svetovnem mla-
dinskem prvenstvu v Edinburghu. Blestel je
Jure Raztresen iz Hafnerjevega naselja v
Škofji Loki, ki je v konkurenci kadetov po-
stal svetovni prvak. Sergej Epih je bil osmi.
Pri mladincih je bil peti Urban Primožič.

Jure Raztresen je plezanje začel trenirati
leta 2002, ko je bil star devet let. Od takrat je
dosegel že veliko uspehov. Osvojil je več kot
osemdeset medalj na tekmah državnega in
evropskega prvenstva. Večkrat je bil tudi dr-
žavni prvak v težavnostnem in v balvanskem
plezanju v mlajših in srednjih kategorijah.
Med glavne dosedanje uspehe šteje lansko
skupno drugo mesto na evropskem mladin-
skem pokalu, njegov največji uspeh pa je se-
veda naslov kadetskega svetovnega prvaka.
”Na mladinsko svetovno prvenstvo smo se
pripravljali celo poletje, zato so bila pričako-
vanja visoka. Moja želja je bila uvrstitev na
zmagovalne stopničke,” je o pričakovanjih, ki
jih je imel pred prvenstvom, povedal Jure
Raztresen. Razpletlo se je povsem po njego-
vih željah. Najboljši je bil že po polfinalu, da
je v odlični formi, pa je nato potrdil še v fi-
nalni smeri: ”Smer mi sprva ni bila preveč
všeč. Zdela se mi je premalo previsna. Raje

imam bolj previsne smeri, kjer se bolj poka-
že moč in vzdržljivost v rokah. Do vrha ni-
sem prišel, saj je bila smer zelo tehnično za-
htevna. Kljub temu sem uspel narediti dodat-
nih osem gibov pred drugo uvrščenim Nem-
cem Megosem. Zelo sem bil srečen.”

Po svetovnem mladinskem prvenstvu časa
za počitek ni imel, saj je praktično takoj od-
potoval na člansko evropsko prvenstvo, na
katerem je nastopil prvič. Presegel je tudi
svoja pričakovanja in v težavnosti osvojil od-
lično šestnajsto mesto in bil s tem drugi naj-
boljši Slovenec. ”Cilj, ki sem si ga zastavil,
je bil uvrstitev v polfinale v težavnosti, med
šestindvajset najboljših. Tekma mi je pred-
stavlja izziv, da preverim, kam sodim med
člansko evropsko elito. Šestnajstega mesta
sem zelo vesel,” je povedal plezalec, ki tre-
nira pod vodstvom Romana Krajnika. Že ta
konec meseca ga čaka nova tekma za evrop-
ski mladinski pokal v Bolgariji. ”Rad bi po-
novil lanski uspeh iz evropskega mladinske-
ga pokala in se v skupnem seštevku uvrstil
med najboljše tri,” je o letošnjih ciljih še
spregovoril Jure, ki občuduje tehnično pod-
kovane in močne plezalce. Rad pleza tudi v
naravni steni. Najtežja smer, ki jo je preple-
zal, bilo je lani, pa je Matičkov svet v Ospu
z oceno 8b.

Maja Bertoncelj

Najboljši kadet na svetu
Škofjeločan Jure Raztresen je v Edinburghu osvojil naslov svetovnega kadetskega prvaka v športnem

plezanju, na članskem evropskem prvenstvu pa je bil za debitanta odličen šestnajsti.

Jure Raztresen

Mladi kolesarji za Pokal Loka
V okolici Škofje Loke je 18. septembra v deževnem vremenu

potekala kolesarska dirka za Pokal Loka za dečke. Organiziral jo
je KK Sava Kranj, kjer trenira kar precej mladih s Škofjeloškega,
tudi Škofjeločan Blaž Bogataj, letošnji mladinski evropski prvak
v cestni vožnji. Slednji je kot deček svoj talent kazal tudi na dirki
za domači pokal, sedaj pa navdušuje v starejših kategorijah. Na
letošnjem Pokalu Loka, ki je potekal na trasi Gorajte-Papirnica-
Škofja Loka-Gorajte, savčanom ni uspelo priti na stopničke. Med
dečki A je bil najhitrejši Jon Božič (Adria Mobil), med dečki B
Žiga Kreft, med dečki C pa Martin Lavrič (oba Radenska KD
Življenje). M. B.

Zakonca Jensterle uspešna v Ameriki
Konec avgusta se je s 7. svetovnega prvenstva v gorskem mara-

tonu, ki je potekal v Koloradu v Združenih državah Amerike, vr-
nila ekipa šestih slovenskih gorskih tekačev. Med njimi sta bila
tudi dva iz Železnikov, zakonca Marjeta in Jože Jensterle. Tekli so
na Pikes Peak, najbolj obiskano goro v Severni Ameriki. V konku-
renci 1800 tekačev iz vsega sveta je Jože v moški konkurenci
osvojil skupno 58. mesto, v svoji kategoriji je bil odličen drugi,
Marjeta pa je bila med ženskami skupno 182., v svoji kategoriji pa
34. ”Na svetovnem prvenstvu v gorskem maratonu sem nastopila

že lani, mož pa je bil tokrat prvič. Z nastopom sva zadovoljna.
Meni sicer proga ni ustrezala, saj imam rajši teke gor-dol. Na tem
prvenstvu smo tekli samo navkreber in sicer 21 km. Cilj je bil na
višini 4300 metrov,” je povedala Marjeta Jensterle. Njun cilj je
sedaj svetovno prvenstvo v gorskem maratonu prihodnje leto, ki
bo v Sloveniji. M. B. 

V Gorenji vasi mednarodna tekma 
v gorskem teku

Svetovna zveza za gorske teke WMRA, katere predsednik je Bru-
no Gozzelino, je odobrila vlogo občine Gorenja vas - Poljane za
organizacijo mednarodne tekme v gorskem teku za mladince. Gre
za 6. WMRA International Youth Challenge, torej tekmovanje za
mladince, ki bo 25. junija prihodnje leto. Proga bo speljana v okoli-
ci Gorenje vasi. Organizator tekmovanja bo občina Gorenja vas -
Poljane, sodelovala pa bodo športna in turistična društva v občini.
To bo novo veliko tekmovanje v tem športu v Sloveniji. Največje je
bilo seveda letošnje svetovno prvenstvo, ki ga je s tekom na Veliko
planino gostil Kamnik. V slovenski reprezentanci so bili tudi štirje
tekmovalci s Škofjeloškega. Pri članih, kjer so bili v ospredju tem-
nopolti tekači, je bil Simon Alič 82., pri članicah je bila Valerija
Mrak 59., pri mladincih je Urban Jereb osvojil 28. mesto, Lenart
Oblak pa je bil 36. M. B.
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Pohodniška moda predstavlja poseben del
mode, ki jo srečamo v vsakdanjem življenju.
Namenjena je tako poklicnim kot tudi
rekreativnim športnicam in športnikom, ki se
radi ukvarjajo s pohodništvom. Posebnost te
vrste mode je, da poudarja predvsem
funkcionalnost oblačil, obutve in drugih do-
datkov in je primerna za vsakodnevno nošenje. 

Pohodniška oblačila zahtevajo posebne
standarde, ki kažejo na kakovost pohodniških
oblačil. Pri izbiri pohodniških jaken je
potrebno biti v prvi vrsti pazljiv na vodni
stolpec oziroma vodoodpornost in na zaščito
proti vetru, ki nam jo daje. Pomembno je
tudi, da smo pozorni, da je jakna lahka in
udobna. Tovrstne jakne so najpogosteje izde-
lane iz poliestra ali pa iz mešanice poliestra s
poliamidom. Pri pohodniških hlačah je tako
kot pri jaknah najpomembneje, da so nare-

jene iz raztegljivega materiala, da se lahko v
njih počutimo sproščeno in udobno. Naj-
kakovostnejše pohodniške hlače vsebujejo
oblikovana in ojačana kolena, žepe, ki so
lahko tudi zračniki, zadrge do kolen ter pas z
zadrgo in nastavljivim trakom. Zanje je
značilno tudi, da popolnoma odvajajo vlago
in znoj ter nudijo zaščito ne glede na vre-
menske pogoje. 

Pomemben del pohodniške opreme so tudi
pohodniški čevlji. Pri izbiri teh je potrebno
biti predvsem pozoren na težo in nepropust-
nost za vodo ter da se v čevljih počutite kar
se da udobno. Vrhunski pohodniški čevlji se
ponašajo tudi z blažilcem udarcev ter mem-
brano, ki omogoča vašim nogam, da kljub
naporom dihajo. Pohodniki pri izbiri pohod-
niških čevljev pogosto upoštevajo tudi de-
javnik, da so njihovi čevlji primerni za ra-

zlične poti in steze ter tudi druge športe, kot
je na primer kolesarjenje. 

Za brezskrbno in sproščeno pohodništvo
poleg naštete pohodniške opreme potrebuje-
mo tudi različne dodatke, kot so športno
spodnje perilo, nahrbtnik, sončna očala, ra-
zlične kape in klobuke, gamaše in rokavice
za hladnejše dni ter dodatke za oblačila in
pribor. Ko izbiramo dodatke, je najpomemb-
nejše upoštevati, da nas le-ti med hojo ne ovi-
rajo, temveč nam nudijo potrebno udobje in
zaščito bodisi pred mrazom, dežjem ali son-
cu. Tina

Pohodniška moda za vsak dan
Posebnost pohodniške mode je, da poudarja predvsem funkcionalnost oblačil, 

obutve in drugih dodatkov.

OPTIKA LARA
Opto navtic, d. o. o., Trg svobode 9 - ZD Žiri

tel.: 04/5106 - 380, vsak delavnik od 10. do 17. ure

Notranjska c. 14, Logatec, tel.: 01/7542 - 150
od 10. do 18. ure, sob. od 9. do 12. ure

BREZPLAČNI OKULISTIČNI PREGLEDI
ZDRAVNIKA OFTALMOLOGA

Ob nakupu očal vam nudimo popust v vrednosti 
okulističnega pregleda.

Velika izbira modnih okvirjev, vseh vrst
korekcijskih stekel, sončnih očal, kontaktnih leč, 

VELIKA IZBIRA 
KOREKCIJSKIH OKVIRJEV
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Letošnja jesen prinaša na police trgovin z
obutvijo zanimive modele in barvne kombi-
nacije jesenske obutve. Tako v ženski kot tudi
v moški kolekciji jesenske obutve prevladuje-
jo predvsem elegantno črna, antracitno siva
ter različni odtenki rjave barve. Te barve so
namreč izjemno pripravne za kombinacije z
različnimi kosi oblačil. 

Ko izbiramo jesenske čevlje, je potrebno
biti pozoren na to, da so le-ti čim bolj eno-
stavni za čiščenje in shranjevanje. Zelo hva-
ležen material za čiščenje je usnje, ki ga
vzdržujemo s primernimi krtačami, kremami
ali impregnacijskimi spreji. Če nas ujame sla-

bo vreme in moramo naše čevlje sušiti, je pri-
poročljivo, da jih sušimo na sobni temperatu-
ri in jih nikakor ne izpostavljamo previsokim
temperaturam, ki lahko čevlje poškodujejo in
jim odvzamejo mehkobo. 

Seveda je pri izbiri obutve potrebno upošte-
vati tudi dejstvo, da so v jesenskih mesecih

temperature lahko že zelo nizke in da potre-
bujemo čevlje, ki nam bodo poleg udobja nu-
dile tudi toploto. Tiste, ki vas v čevljih rado
zebe, priporočam, da si izberete čevlje s čim
višjim podplatom ter da ste pozorne na notra-
njost čevlja, ki naj bo mehko in prijetno oblo-
žena.  Tina

Jesenski obutveni trendi
Tako v ženski kot moški kolekciji letos prevladujejo elegantna črna, antracitno siva in rjava barva 

različnih odtenkov.
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Andreja Širca Čampa s. p., 
Poslovna cona A/18, 4208 Šenčur

Tel.: 04/27 919 67, fax: 04/27 919 66
E-pošta: sencur@lineasnella.si

Vam prihod hladnih dni jemlje energijo? Uprite se izčr-
panosti! Skrajni čas je, da okrepite svoje telo ter stopite na
pot k odličnemu počutju in fit življenju.

Pripravite se na jesen
Jesen, kljub svojim čudovitim barvam, s seboj prinese tudi
izčrpanost. Po prekrasnem poletju in počitnicah smo spet
razpeti med tisočere obveznosti in začenjamo se zavedati,
da bomo le s težavo našli znova čas zase. 

Da nam jesenska utrujenost letos ne odvzame še zadnjega
kančka energije, je pomembno, da telo dodobra pripravimo
na nove izzive.

Zmerna, vendar redna telesna aktivnost bo sprožila večji
vnos kisika v telo, povišala raven energije ter pregnala kro-
nično utrujenost in izčrpanost. In kar je najpomembneje - z
redno telesno aktivnostjo bomo končno vzpostavili tudi
zadovoljstvo z lastnim telesom.

Zmagovita kombinacija aktivnih terapij
V centrih Linea Snella vam bomo z revolucionarno in sve-
tovno uveljavljeno metodo Linea Snella ter pomočjo visoko
usposobljenih terapevtk pomagali vzpostaviti motivacijo za
zdravo, kakovostno in ”fit” življenje.

V središču metode Linea Snella  je uporaba naprave Ther-
moslim, v kateri ob konstantni temperaturi 37 stopinj Celzi-
ja, z 20- do 25-minutno vadbo, izgubite 3- do 4-krat več
maščob kot pri običajni vadbi. Hkrati z individualno prilago-
jeno, vodeno vadbo v Thermoslimu:

Odpravite odvečne kilograme,
izboljšate metabolizem in
okrepite imunski sistem;

Rezultati so zagotovljeni
Zaradi visoke učinkovitosti metode Linea Snella  so izjemni
rezultati pri izgubi odvečne telesne teže in obsega zagotovl-
jeni, kar vam bomo potrdili tudi s pisnim jamstvom za us-
peh.

Storite nekaj zase!
Skrajni čas je, da poskrbite za svoje telo in izboljšate svoje
počutje! Vabimo vas na brezplačen posvet, na katerem
bomo združili vaše želje z našim strokovnim znanjem in
izkušnjami ter skupaj začrtali zanesljivo pot do vašega cilja.
Za naročilo nas pokličite na številko 04/279 19 67 ali kliknite
na povezavo http://www.lineasnella.si/. Ob vpisu v idealni
program v oktobru nudimo dodatni mesec vzdrževalnega
programa.

Ste izčrpani?
Napolnite se z energijo za aktivno jesen!

®

®

®
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www.cresnik.si Tel: 051/ 612-888
Prodaja in odkup rabljenih vozil vseh znamk

ČREŠNIK, d.o.o., MEDVODE, Spodnja Senica 20, Medvode

NOVO

KIA SPORTAGE 2011

ŽE V NAŠEM SALONU
KIA SPORTAGE 2011

ŽE V NAŠEM SALONU

OMEJENA KOLIČINA POSEBNO UGODNIH VOZIL KIA CEE,D in VENGA
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VABLJENI NA
TESTNE VOŽNJE!

tel.: 01/ 361 22 55, 
01/ 361 22 50

Novi Kiin športni terenec Sportage, ki v teh
dneh vstopa tudi na slovenski trg, je nedavno
prejel mednarodni prestižni okoljski certifi-
kat, ki je rezultat več mesecev trajajočih stro-
gih okoljskih pregledov. Ti so vključevali ce-
loten proces od proizvodnje do končne raz-
gradnje. S tem certifikatom združenje TÜV
Nord potrjuje, da tretja generacija tega šport-
nega terenca zadovoljuje stroge okoljevar-
stvene standarde ISO 14040 o življenjskem
ciklu izdelka. Njihove inšpekcije so pokazale
in dokazale, da je Sportage dosegel dobre
okoljevarstvene ocene in bistven okoljski na-
predek v primerjavi s predhodnikom. 

Ena od okoljsko najpomembnejših izbolj-
šav pri novem Sportagu je teža vozila. Če-
prav je novinec kar za 9 centimetrov daljši
od predhodnika (v dolžino meri 4,44 me-
tra), je njegova teža manjša za od 87 do 160
kilogramov, odvisno od različice in tehnič-
nih specifikacij. Novi Sportage uporablja
najsodobnejše tehnologije za zmanjšanje
porabe goriva, na primer sistem za samodej-
no zaustavitev in ponovni zagon motorja pri
mirovanju.

Na izbiro so štirje različni motorji, med
drugim novi 1,7-litrski dizelski in 1,6-litrski
bencinski, ki je Kiin prvi bencinski motor z
neposrednim vbrizgom goriva. Omenjena
motorja bosta na voljo kmalu, tako da se bo
lahko Sportage v svoji najbolj zeleni različi-

ci pohvalil z izpustom 140 gramov ogljikove-
ga dioksida na prevoženi kilometer. 

Novi Sportage se za evropske trge proizva-
ja v slovaški tovarni v mestu Žilina, medtem
ko za ostale kupce nastaja v korejskem
Gwangjuju. Matjaž Gregorič

Že v razvoju skrb za okolje
Novi športni terenec Kia Sportage je prejel okoljski certifikat ISO 14040. 
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Južnokorejski Hyundai na letošnjem pari-
škem avtomobilskem salonu predstavlja štiri
novosti. Svojo premiero bosta doživela dva
modela, novi ix20 (na fotografiji) in prenov-
ljeni i10. Družbo jima bosta delala Genesis
Coupe in ix35 Blue, ki uradno začenja pro-
dajno pot tudi v Evropi.

Hyundai je objavil prvi fotografiji svojega
novega modela ix20, ki je drugi njihov model
s tako imenovanim fluidnim dizajnom. Novi-
nec se očitno razlikuje od ostalih enoprostor-
cev v tem velikostnem razredu, saj ga zazna-
mujejo bolj športne in dinamične poteze. Hy-
undai ix20, ki je pravzaprav bratranec Kiine-
ga modela Venga, bo opremljen s sodobnimi
motorji z nizkimi emisijami, dobro bo zalo-
žen z varnostno opremo in tovarniškim troj-
nim petletnim jamstvom.

Sočasno z ix20 bo predstavljen tudi prenov-
ljeni mestni malček i10. Opremljen bo z no-
vim 1,0-litrskim bencinskim motorjem, ki se
ponaša z nizkim izpustom 99 gramov ogljiko-
vega dioksida na kilometer. Zvezda na Hyun-
daijevem razstavnem prostoru bo nedvomno

tudi atraktiven športni kupe Genesis Coupe, ki
bo konec leta na voljo tudi evropskim kupcem.

Poleg tega Hyundai predstavlja ix35 Blue,
ki bo za evropske kupce na voljo takoj po pa-
riškem avtomobilskem salonu. Ponaša se z
nizkimi emisijami, ki znašajo 135 gramov

ogljikovega dioksida na kilometer, kar ga
uvršča v sam vrh v segmentu, ki mu pripada.
Svetovno premiero pa bo na pariškem avtosa-
lonu doživel ix35 s kombinacijo dizelskega
in hibridnega pogona, s 117 grami ogljikove-
ga dioksida. Matjaž Gregorič

Jesen z bogato žetvijo
Hyundai bo na pariškem avtosalonu premierno predstavil štiri novosti.

Ugodna ponudba zimskih avto plaščev

AKCIJE CITROËN OKTOBER 

-30%
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Mednarodna žirija štiriindvajsetih novinarjev specialistov za lahka
dostavna vozila je odločila, da naslov International Van of the Year
2011 dobi novi Fiat Doblo Cargo. Člani žirije, ki prihajajo iz štiriin-
dvajsetih držav, so modelu Doblo Cargo dodelili 128 od možnih 168
točk. Prestižni naslov so podelili ob začetku 63. mednarodnega salona
gospodarskih vozil v Hannovru.

Člane žirije so prepričali zlasti še najširši izbor platform in karoserij-
skih različic v tem razredu, in ponudba motorjev, v kateri sta tudi pri-
silno polnjena različica na stisnjen zemeljski plin in različica z elek-
tričnim pogonom. Doblo izstopa tudi z voznimi lastnostmi in visoko
stopnjo udobja pri vseh svojih različicah.

Ovenčan z laskavim priznanjem
Novi Fiat Doblo Cargo je osvojil naslov dostavnik leta 2011, naslov so podelili ob začetku salona 

gospodarskih vozil v Hannovru.

Novi Doblo Cargo je postavil nekaj novih
rekordov v svoji kategoriji: notranja dolžina
do 2,17 metra, notranja širina med blatniko-
ma 1,23 metra, prostornina tovornega pros-
tora do 4,6 kubičnega metra oziroma 5,4 ku-
bičnega metra, ko bo na voljo različica Maxi
High Roof, nosilnost od 750 do 1000 kilo-
gramov, poraba v kombiniranem ciklu 4,8 li-
tra na 100 kilometrov, avtonomija 1.250 ki-
lometrov in emisije ogljikovega dioksida 126
gramov na kilometer pri motorju 1.3 Multi-
jet z močjo 77 kilovatov (105 KM). Na po-
dročju varnosti je novi dostavnik leta 2011
brez konkurence. Vozilo je opremljeno z
inovativnimi tehnološkimi rešitvami, med
katerimi izstopajo dvojne obese, ki so na vo-
ljo v različnih nastavitvah, odvisno od upo-
rabe. Pri Dobloju Cargo je lega na cesti stal-
na in predvidljiva, zagotavljajo jo tudi najso-
dobnejše elektronske naprave za nadzor nad
stabilnostjo.

Natančen čas prihoda novega dostavnika na
slovenski trg trenutno še ni znan.  

Matjaž Gregorič

AVTO MOČNIK d. o. o., KRANJ
Kranj, Britof 162
tel.: 04 281 77 12
www.avtomocnik.si



Studentska

60 - L O Č A N K A

Sreda, 29. septembra, ob 20. uri
PREDVOLILNO SOOČENJE kandidatov za župana Škofje
Loke

Petek, 1. oktobra, ob 21. uri
ODPRTJE 15. SEZONE: LABIRINT UMA

Sobota, 2. oktobra, ob 21. uri
WILD WILD EAST

Nedelja, 3. oktobra, ob 20. uri
KINO OSTRIGA: Srbski film (A Serbian Film)

Sreda, 6. oktobra, ob 19. uri
KŠŠ POKER TURNIR

Četrtek, 7. oktobra, ob 20.30
GALERIJA MREŽA: URBAN BABNIK

Petek, 8. oktobra, ob 21. uri
KLUBSKI MARATON RADIA ŠTUDENT: Errorist (Ljubl-
jana), God Damn It, Boys! (Celje)

Sobota, 9. oktobra, ob 21. uri
HIP’N’HOUSE V: PIMPS’N’HOES

Nedelja, 10. oktobra, ob 19. uri
POTOPISNO PREDAVANJE: NOVA ZELANDIJA IN AVS-
TRALIJA

Sreda, 13. oktobra, ob 20. uri
PREDAVALNICA UJET.SI: MANIPULACIJA ČLOVEKA V
POTROŠNIŠKI DRUŽBI

Četrtek, 14. oktobra, ob 21. uri
DŽEM SEŠN w/ ULIXES

Petek, 15. oktobra, ob 21. uri
SREČNA MLADINA

Sobota, 16. oktobra, ob 21. uri
LIVE IN-SANITY - Thrav, Eliminator

Nedelja, 17. oktobra, ob 20. uri
TEATER FRNIKULA PREDSTAVLJA: PLEŠASTA PEVKO in
KUD JANEZ JALEN

Sreda, 20. oktobra, ob 20. uri
KINO OSTRIGA: dokumentarni film ŽBE

Četrtek, 21. oktobra, ob 20.30
LITERARNI VEČER: Branje in modrovanje z Ježom

Petek, 22. oktobra, ob 20. uri
KŠŠ BRUCOVANJE - DUBIOZA KOLEKTIV, THE RUDE
SKANKERS, VIBE DEPARTMENT

Sobota, 23. oktobra, ob 20. uri
VELIKO VIJAVAJA SREČANJE 2010

Nedelja, 24. oktobra, ob 20. uri
POTOPISNO PREDAVANJE

Sreda, 27. oktobra, ob 21. uri
MINIMAXIMAL

Četrtek, 28. oktobra, ob 21. uri
AKUSTIČNI VEČER: ROBERT OVEN

Petek, 29. oktobra, in sobota, 30. oktobra, ob 20. uri
In Memoriam prof. Peter Hafner #2

Nedelja, 31. oktobra, ob 21. uri
HELLO VIN

Več informacij na www.ostriga.org

MKC PRI RDEČI OSTRIGI 
Prireditvenik zaoktober
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Tako kot Škofja Loka se je tudi Zavod O
znašel pred težkimi izzivi in precej nepred-
vidljivo prihodnostjo. Prav zato smo se letos
odločili za malce daljšo poletno programsko
pavzo, ki smo jo izkoristili za načrtovanje
prihodnjega dela z novim kolegijem, sestav-
ljenim iz novih obrazov. 

Najbolj prepoznaven del Zavoda O pred-
stavlja MKC Pri Rdeči Ostrigi, ki je aktiven
zahvaljujoč podpori prostovoljcev iz Škofje
Loke in njene okolice, novo dimenzijo pa
njenemu raznolikemu programu dajejo tudi
prostovoljci, ki so pri nas na izmenjavi v
okviru programa povečevanja mobilnosti
mladih v Evropski uniji, čigar del je tudi
Marie Sergent, ki odslej bedi nad MKC-jem
kot njegova koordinatorka.

Omenjeni programi so namenjeni pridobi-
vanju možnosti za neformalno izobraževanje
in medkulutrno spoznavanje. Za njihovo pro-
mocijo skrbi Sabine Ehrig iz Nemčije, poleg
nje pa pri nas gostujejo še trije prostovoljci iz
Belgije, Bolgarije in Francije.

Atelje CLOBB znova odpira svoja vrata
pod koordinatorsko taktirko Sanele Jahić.
Osrednji cilj letošnje sezone je vključitev v
širši javni prostor z različnimi umetniškimi
akcijami, katerih namen je oživiti vsesplošno
vzdušje v Škofji Loki, a tudi izven nje.

Žan Kalan ostaja stalnica v MMC Pulsar, ki
širi ekipo z ljudmi, ki se na tem področju
”iščejo” in bi jim naš prostor odprl nove
možnosti kreativnega ustvarjanja.

Takšne tekste, kot je ta, s pomočjo svojih
sodelavcev pripravlja in posreduje nova pred-
stavnica za odnose z javnostmi Mojca Selak in
hkrati kot vodja ‘fundraisniga’ skrbi tudi za
pridobivanje sredstev za delovanje Zavoda O.

Kolegij torej čakajo podobne naloge kot
našega bodočega župana in občinske svet-
nike. In od njih je v isti meri kot od nas samih
odvisna naša prihodnost. Zato smo se od-
ločili, da simbolično začnemo našo sezono
prav s soočenjem kandidatov za župana
Škofje Loke. Srečno in uspešno, Škofja Loka
in Zavod O. 

Prenovljeni Zavod O

In Memoriam prof. Peter Hafner
Leto je naokrog in zopet se bomo zbra-

li v spomin na našega obiskovalca, pod-
pornika in enega ustanovitvenih članov
zdaj že tradicionalnega Alter-Festa, v
letu 2009 preminulega prof. Petra Haf-
nerja. Njemu v spomin in nam v veselje
bo tudi tokrat na Ostriginem odru godel
cvetober skupin, ki trenutno zasedajo po-
membno mesto na glasbenem zemljevi-
du.

V petek, 29. oktobra, ob 20. uri si bo na
platnu moč premierno ogledati doku-
mentarni film ‘’In Memoriam prof. Peter
Hafner’’, ki obeležuje in predstavlja lan-
sko memorialno edicijo 5. Alter-Festa.
Nato pa na oder stopi samosvoj etno duet
Bakalina iz Čadrga, mariborski Coma
Stereo, naše stare znanke Žen iz Zagre-
ba in Damir Avdić. V soboto, 30. okto-
bra, pa nastopajo: trpki štajerski razgra-
jači Nina Bulatovix, 3=Pjančki iz Že-
leznikov, kamniški duet Spock Studios,
za konec pa še Erotic Biljan & His He-
retics iz Zagreba.

Več informacij o nastopajočih, ogled
njihovih videoposnetkov, poslušanje mu-
zike in rezervacije vstopnic na:
http://www.ostriga.org/memorial

Edino ”živo” predvolilno soočenje
kandidatov za loškega župana

Zavod O, zavod škofjeloške mladine,
organizira predvolilno soočenje vseh
kandidatov za župana Škofje Loke na
letošnjih lokalnih volitvah. Soočenje bo v
sredo, 29. septembra 2010, v MKC Pri
Rdeči Ostrigi ob 20. uri, kandidate pa bo
izpraševal Nejc Jemec.
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Brode - Ceste so septembra terjale nov krv-
ni davek. 8. septembra je namreč na regional-
ni cesti Škofja Loka-Žiri prišlo do silovitega
trčenja osebnih vozil, v katerem je življenje
izgubil sedemnajstletni Žirovec. Gre za dru-
go letošnjo smrtno žrtev prometnih nesreč na
območju Policijske postaje Škofja Loka. 

Nesreča se je zgodila zunaj Brodov. Osem-
najstletni voznik iz Žirov je vozil osebno vo-
zilo iz smeri Škofje Loke proti Žirem. Kot po-
roča policija, je vozilo v dolgem nepregled-
nem desnem ovinku zaradi neprilagojene hi-
trosti začelo zanašati po vozišču. Vozilo je za-
neslo tudi na nasprotni vozni pas, kjer je z le-
vim bočnim delom trčilo v osebni avtomobil,
ki ga je v tistem trenutku iz nasprotne smeri
pravilno pripeljal 48-letni voznik iz Ljubljane.

V vozilu povzročitelja nesreče, ki se je v tr-
čenju zelo hudo poškodoval, so se peljali še
trije mladi Žirovci. Sedemnajstletnik, ki je
sedel na zadnjem levem sedežu, je umrl na
kraju nesreče, osemnajstletni sopotnik in se-
demnajstletna sopotnica pa sta se lažje rani-
la. 48-letni voznik iz Ljubljane in njegov 43-
letni sopotnik v nesreči nista bila poškodova-
na. Policisti so zoper povzročitelja podali ka-
zensko ovadbo na pristojno tožilstvo. 

Simon Šubic, foto: Gorazd Kavčič

Druga smrtna žrtev letos
V trčenju osebnih vozil v bližini Brodov je v začetku septembra umrl sedemnajstletni Žirovec.

Silovito trčenje je bilo usodno za sedemnajstletnega Žirovca. 

Sojenje zaradi tragedije na Starem vrhu 
Na kranjskem okrožnem sodišču sodijo Primožu Rihtaršiču iz Bukovice in Matevžu Demšarju iz 

Zaprevala, ki naj bi bila odgovorna za tragično nesrečo s snežnim teptalnikom na smučišču Stari vrh
januarja lani. 

Kranj - Na Okrožnem sodišču v Kranju so ta mesec začeli soditi
33-letnemu Primožu Rihtaršiču iz Bukovice in 58-letnemu direk-
torju STC Stari vrh Matevžu Demšarju, ki ju obtožnica bremeni
storitve kaznivega dejanja povzročitve splošne nevarnosti. Rihtaršič
je namreč 11. januarja lani na smučišču Stari vrh s snežnim teptal-
nikom do smrti povozil šestletno Ano Stanonik, ko se je z mamo
peljala na vlečnici Zapreval. Demšar je soobtožen, po mnenju tožil-
stva kot odgovorna oseba ni poskrbel za zaprtje smučišča oziroma
Rihtaršiču ni preprečil vožnje s teptalnikom v času, ko je vlečnica
obratovala.

”Resno obžalujem stvari, ki so se zgodile. Tega dogodka ne od-
puščam niti sam sebi. Kar se je zgodilo, se ne da popraviti. Globo-
ko sem prizadet zaradi vsega skupaj, tudi zato, ker sta bila starša
umrle deklice moja kolega,” je sodnemu senatu dejal prvoobtoženi
Rihtaršič. Kot je pojasnil sodnici Marjeti Dvornik, se je z Demšar-
jem srečal, preden se je s teptalnikom odpeljal po smučišču. ”Pove-
dal sem mu, da deskarskega parka še nismo uredili, ker so deskarji
namesto ob dogovorjeni 9. uri prišli šele ob 11. uri. Demšar je de-
jal, da gre tja pogledat, slabo minuto kasneje pa sem se za njim od-
peljal tudi sam. Ko sem se s teptalnikom pripeljal do vlečnice, je ta

delovala. Ustavil sem se in čakal, da se bo izpraznila. Tedaj se je
vlečnica ustavila in začel sem pogledovati gor in dol, ali je kaj na-
robe. Demšar je stal na drugi strani vlečnice deset metrov nižje, gle-
dal je gor in dol kot jaz ter govoril po radijski zvezi. Prepričan sem
bil, da je on ustavil vlečnico, pri sebi pa nisem imel radijske posta-
je,” se spominja. Na vprašanje, ali mu je Demšar dal jasen znak, naj
vlečnico prečka, je odgovoril negativno. 

”Ko sem se s smučmi pripeljal do parka, sem okaral enega od de-
skarjev, ker so zamudili. Potem sem se začel spuščati proti snežne-
mu topu nekoliko nižje, da bi ga ugasnil. Pri tem sem ali govoril po
telefonu ali poslušal radijsko zvezo. Ne spomnim se več natančno.
Po svoji oceni sem bil proč od kraja nesreče približno trideset me-
trov. Ko je Rihtaršič prečkal vlečnico, sem bil proti teptalniku obr-
njen s hrbtom. Kar naenkrat sem zaslišal močan hrup motorja, sli-
šal sem vpitje. Ko sem pogledal gor, se je nesreča že zgodila. Pred
tem nisem slišal ničesar,” pa je sodnemu senatu povedal Demšar.
Dodal je še, da velja pravilo, da se s teptalnikom ne gre na smučiš-
če brez radijske povezave. ”Obvezno mora biti zraven tudi nadzor-
nik, da ustavi smučarje, in vodja obratovanja, da ustavi naprave,” je
dejal.  Simon Šubic



V osebnem življenju se boste počutili zmedeno. Hujših posledic ne
bo, razen tega da se boste malce oddaljili od svojih zastavljenih ci-
ljev. Na delovnem mestu ne boste zmogli vsega dela.

Srečni datumi: 29. 9.
Dnevi za ljubezen: 11., 14. 10.
Vaša barva: temno zelena
Loto številke: 3, 4, 6, 8, 21, 24, 26.
Misel meseca: Kdor ljubi, ne razmišlja, ali bo zmogel.

VODNAR 21. januarja – 19. februarja

Skrbelo vas bo finančno stanje, saj ste v zadnjem času preveč za-
pravljali. Pred vami so spremembe, a kljub temu vas bo obreme-
njevalo tisoč različnih misli. Nikakor ne boste dovolili, da vam kdo

uničil sanje.
Srečni datumi: 7., 8. 10.
Dnevi za ljubezen: 23., 24. 10.
Vaša barva: rdeča
Loto številke: 3, 4, 5, 9, 16, 19, 34.
Misel meseca: Vsi imamo sanje. Kdor z njimi samo sanja, vse življenje spi.

LEV 23. julija – 23. avgusta

V tem mesecu se vam obeta finančni vzpon. Vse to bo plod vaših
preteklih ambicij. V sebi že nekaj časa čuvate skrivnost in odloči-
li se boste priti z besedo na dan. Reakcije bodo različne, kar boste

tudi pričakovali.
Srečni datumi: 4., 19. 10.
Dnevi za ljubezen: 2., 6. 10.
Vaša barva: rjava
Loto številke: 1, 11, 12, 29, 30, 33, 36. 
Misel meseca: Dan se nasmehne tistemu, ki se mu zna nasmehniti.

RAK 22. junija – 22. julija

Tista odločitev, ki vam jo bo narekovalo srce, bo prava. A vseeno
boste kar za nekaj časa obstali na mestu, ne vedoč, katera stran
je pravilna. Poslovna odločitev se vam bo dobro obrestovala.

Srečni datumi: 27., 28. 9.
Dnevi za ljubezen: 10. 10.
Vaša barva: bordo rdeča
Loto številke: 28, 29, 31, 32, 33, 37, 38.
Misel meseca: Dovolj je, da se samo nasmehnemo, in že se v nas odprejo vrata.

KOZOROG 22. decembra – 20. januarja

Načrt, ki vam osebno zelo veliko pomeni, vam bo sicer na samem
začetku delal preglavice, a s pomočjo pravih ljudi vam bo uspel.
Bližnji dogodki bodo od vas zahtevali veliko potrpežljivosti, zato se

pripravite.
Srečni datumi: 25., 26. 9. 
Dnevi za ljubezen: 11., 12. 10.
Vaša barva: siva
Loto številke: 3, 4, 19, 20, 21, 22, 38.
Misel meseca: V upanju je velika moč. V upanju in čakanju pa nobene.

STRELEC 23. novembra – 21. decembra

Nad dogodki na ljubezenskem področju boste presenečeni. Vse bo
potekalo z bliskovito hitrostjo. Seveda tudi tokrat ne bo šlo brez
tega, da si boste kljub vsemu postavljali omejitve.

Srečni datumi: 22., 28. 10.
Dnevi za ljubezen: Cel mesec bo v znamenju ljubezni. 
Vaša barva: barva neba
Loto številke: 7, 8, 10, 11, 13, 16, 30.
Misel meseca: Kdor drvi k stvarem prepričan, da ga bodo osrečile, spregleda
stvari, brez katerih ne bo nikoli srečen.

DVOJČKA 21. maja – 21. junija

Nekdo bo do vas zelo odkrit. Vprašanje bo le, če boste znali to pra-
vilno sprejeti. Ljubezen iščete daleč od sebe, je tik ob vas. Kar se

tiče prijateljev, se boste znašli na razpotju in prišli do zaključkov. 
Srečni datumi: 13., 14. 10.
Dnevi za ljubezen: 16., 18. 10. 
Vaša barva: svetlo zelena
Loto številke: 1, 2 12, 13, 16, 18, 20.
Misel meseca: Ko izgubimo vse upanje, nam ostane samo še ena pot, upanje.

BIK 22. aprila – 20. maja

Res da bo po večini vse odvisno od vašega razpoloženja, a kljub
vsem raznim preprekam se boste imeli lepo. Prijetna zmeda se

vam obeta v ljubezni, a, ker ste v obdobju sreče, ste lahko brez skrbi.
Srečni datumi: 4., 5., 6. 10.
Dnevi za ljubezen: 15., 16. 10.
Vaša barva: temno modra
Loto številke: 1, 2, 5, 6, 11, 17, 18.
Misel meseca: Prebudimo v sebi željo po življenju in tisoč želja bo živelo z nami.

ŠKORPIJON 24. oktobra – 22. novembra

Pretirano delo vam bo sprožilo upad energije, zato boste morali sto-
riti nekaj za sebe in kmalu se boste počutili v redu. Začeli se bodo
uresničevati finančni načrti in prvi rezultati se bodo hitro pokazali. 

Srečni datumi: 20., 21., 22. 10.
Dnevi za ljubezen: 25. 10.
Vaša barva: oranžna
Loto številke: 1, 2, 7, 20, 23, 24, 28.
Misel meseca: Prijateljstvo ne nadomesti ljubezni, a če je iskreno, je vredno po-
lovico nje.

Dopust je že za vami in nove težave so se že začele. Z največjo
vnemo boste delali načrte za prihodnost. Minuse in pluse boste
združili v celoto, potegnili črto in ugotovili, da je bilo vsega po ma-

lem.
Srečni datumi: 3., 4., 5. 10.
Dnevi za ljubezen: 11., 12. 10.
Vaša barva: rumena
Loto številke: 3, 4, 6, 7, 8, 9, 22.
Misel meseca: Kdor obupa, svoje življenje spremeni v usodo, s katero se sprijazni.

OVEN 21. marca – 21. aprila

DEVICA 24. avgusta – 23. septembra

Prizadevanja in razna vlaganja, ki ste jih imeli pri delu, se vam
bodo končno obrestovala. Dobro se boste počutili in z veliko vne-
mo boste vso pozornost posvetili svojim ciljem in hiteli k novim

zmagam. 
Srečni datumi: 9., 10. 10.
Dnevi za ljubezen: sredina meseca
Vaša barva: roza
Loto številke: 4, 8, 12, 15, 17, 19, 25.
Misel meseca: Kdor sklonjen je k zemlji, ne vidi neba.

Težave boste uspešno rešili šele takrat, ko boste pripravljeni pre-
vzeti del krivde nase. Ker tudi drugi to od vas pričakujejo, ne bo-
ste imeli druge možnosti. Na delovnem mestu se vam odpirajo

nove ambicije. 
Srečni datumi: 8., 9. 10.
Dnevi za ljubezen: zadnji teden v mesecu
Vaša barva: bela in črna
Loto številke: 1, 6, 7, 8, 9, 11, 26.
Misel meseca: Kdor sanje v snov spreminja, ustvarja in gradi.

RIBI 20. februarja – 20. marca

TEHTNICA 24. septembra – 23. oktobra

Horoskop
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NEVERJETNO!!!
Vse vrste pizz do konca leta 4,99 Eur.
Lahko vam jih tudi dostavimo.

BREZPLAČNA ŠTEVILKA

BREZPLAČNA ŠTEVILKA
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Podjetje NIKO Železniki v Davči prodaja
stanovanjski objekt, zgrajen leta 1983. 
Objekt leži na sončni strani, tik ob glavni
cesti, ki pelje naprej v največjo slovensko
vas Davča. V zimskem času je v neposred-
ni bližini bogato obiskano smučišče
Cerkno, poleti pa odlično izhodišče za
hojo ali kolesarjenje po panoramskih ce-
stah na sosednje vrhove in vasi. Objekt je
od Železnikov oddaljen 15 kilometrov. 

V odkup ponujamo dve etaži po 220 kva-
dratnih metrov s pripadajočim funkcio-
nalnim zemljiščem, namenjenim vsem
uporabnikom te stavbe. 

Prostori so primerni za gradnjo več stano-
vanjskih enot ali za razvoj različnih dejav-
nosti, obrti ipd. 

Podstrešje bo odkupil naš delavec, ki da-
nes skrbi za vzdrževanje, del kletnih pros-
torov bo odkupilo Gasilsko društvo Davča
in Telekom, ostalo bo v skupni lasti vseh
kupcev. Stavba je obdana z asfaltiranim
dvoriščem 335 kvadratnih metrov. Nad
stavbo se razprostira gozd. Objekt je
opremljen z elektriko, vodovodom, kana-
lizacijo in telefonskim omrežjem. 

Predmet ponudbe je PRODAJA OBEH
ETAŽ SKUPAJ ali POSAMEZNIH STANO-
VANJ, ki bi jih družba NIKO zgradila po
spodaj prikazanem načrtu arhitekta, v
primeru zadostnega števila interesen-
tov. Stanovanja bi bila zgrajena kvali-
tetno, iz kvalitetnih materialov pod
ugodnimi pogoji, skupaj s sanacijo in-
frastrukture in zunanjosti objekta, ki
bosta izkazovala idilično podobo kraja. 

V kolikor Vas katera od ponudb vsaj
malo zanima, nas pokličite ali se osebno
oglasite v NIKO Železniki, kjer Vam
bomo z veseljem podrobneje predstavili
našo ponudbo ter Vam predlagali ogled
kraja in objekta. 

Kontakt:
NIKO, d. d., Železniki
Ga. Vanja Habjan
Tel. 04/51 17 725
vanja.habjan@niko.si

Iščete mirno lokacijo v osrčju narave za svoje novo 
ustvarjanje ali počitniški apartma?

Imamo odlično ponudbo za vas!




